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Hayvan Hakları Çalışma Grubumuzdan
4 Ek�m Hayvanları Koruma Günü planlaması

Toplantı gündemi; 
1. Siber zorbalık ve çevrimiçi güvenlik eğitimi verme talebi 
2. Fransız Kültür Derneği İletişim 
3. ODTÜ’ de çıkan olaylar hakkında açıklama paylaşımı 
4. Oryantasyon tarihi belirleme

Toplantı Kararları;
1. Nilüfer Gençlik Meclisi gönüllülerinden Tuğra, Nilüfer
Gençlik Meclisi’ ne Siber Zorbalık ve Çevrimiçi Güvenlik
Eğitimi vermek istiyor. Fikir NGM tarafından onaylandı.
Tarihe daha sonra karar verilecek. 
2. Fransız Kültür Derneği ile yapılan konuşmada derneğin
bu hafta denetimde olduğu konuşuldu. Yoğunluktan dolayı
iletişime tam olarak geçilemediğinden önümüzdeki hafta
iletişim kurma kararı alındı. 
3. ODTÜ’ lü LGBTQAA+ topluluğunun 10 senedir
düzenlediği yürüyüş bu sene atanan kayyum rektör
dolayısıyla engellenmeye çalışılıyor. Bu sebeple ODTÜ’ lü
gençlerin yanındayız demek ve onlara destek vermek
amacıyla bir gönderi paylaşılması fikri konuşuldu. Fikir
NGM tarafından onaylandı. Bir açıklamayla birlikte gönderi
paylaşılacak. 
4. Oryantasyon tarihinin bir süredir ertelenmesi sonucunda
yeni bir tarih belirlenmesi konuşuldu. Oryantasyonda sivil
toplum hakkında eğitimci de geleceğinden tarihin daha
erken belirlenip eğitimci aranması konuşuldu. Tarih 13-14
ağustos tarihlerinden biri olarak belirlendi.

Toplantı gündemi; 
1. 4 Ekim Dünya Hayvanları Koruma Günü 
2. Araç temini 
3. Yaz ayı besleme etkinliği

Toplantı Kararları;
1. Ağustos ve Eylül aylarında ‘Anahtarlık’, ‘Kulübe’, ‘kedi
tırmalama’, ‘kedi-köpek yastığı’ atölyeleri yapılmasına,
bunların da 4 Ekim’de mama karşılığı satılmasına karar
verildi. 
2. Havaların ısınması sebebiyle kırsal alanda besleme
etkinliğinin saat 10.00’dan 09.00’a çekilmesine karar verildi.

H A Z İ R A N  2 0 2 2  B Ü L T E N İ

1

Gençl�k Mecl�s�m�z, "S�ber zorbalık ve 
çevr�m�ç� güvenl�k" eğ�t�m� alacak

Nilüfer Kent Konseyi 22. Olağan Genel Kurul Toplantısı,
Nilüfer Nikahevi’nde gerçekleşti. Genel Sekreterimiz
Emre Karagöz’ün açılış konuşmasının ardından Divan
Kurulu seçimi yapıldı. 

Oy birliğiyle Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan
Binbaş, Yürütme Kurulu Üyemiz Murat Yaşar ve Bisiklet
Grubu gönüllümüz Raban Karasu divana seçildi.

 Ardından Binbaş, faaliyet raporumuzu aktardı.
‘Derinleşen Yoksulluk ve Umudu Örgütlemek’ adlı
söyleşide Hacer Foggo ve Elif Göçmen bilgi aktarımında
bulundu. Genel Kurulumuz soru cevap bölümü ile
sonlandı. 

N�lüfer Kent Konsey�
22. Genel Kurulu'nu gerçekleşt�rd�

Emekl�ler Mecl�s�m�z
Mahalle Muhtarlıklarından k�tap topladı

Emekliler Meclisi gönüllülerimiz Nilüfer Belediyesi’ne bağlı
Misi, Akkılıç ve Şiir kütüphaneleri ile Konak, Üçevler,
Yüzüncüyıl, Altınşehir, Ataevler, Cumhuriyet ve Barış
Mahallesi Muhtarlıklarından topladıkları kitapları ihtiyaç
sahiplerine ulaşması için tasnif edilmek üzere Kitap
Atölyesi’ne götürdüler.

https://www.instagram.com/p/Ce5bdO_In0f/
https://www.instagram.com/p/Ce5bdO_In0f/
https://www.instagram.com/p/Ce5bdO_In0f/
https://www.instagram.com/p/Ce5bdO_In0f/
https://www.instagram.com/p/Ce5bdO_In0f/
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Etkinliğimizde ayrıca Ege Emektar önderliğinde Altınşehir
Kadın Dayanışma Derneği Gençlik Orkestrası ile Altınşehir
Mahallesi Ritim Grubu sahne alarak katılımcılara keyifli
anlar yaşattı.

B�s�klet Grubumuz
3 Temmuz'dak� tur önces� toplantı yaptı

Bisiklet Grubumuz, 3 Temmuz Pazar günü gerçekleşecek
Ertan Ayçetin Bisiklet evi Açılışı ve Bisiklet Turu öncesinde
Nilüfer Kent Konseyi’nde bir araya geldi. Etkinlik ile ilgili son
hazırlıkları yapan grubumuz ayrıca yaz ayında yapılması
planlanan organizasyonları konuştu. Bisiklet Grubumuz son
olarak pazar günü giyecekleri formaları denedi.
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Nazım-ı Serv�naz Belgesel� �ç�n
Üç F�dan Gençl�k Parkı'nda b�r araya geld�k

Nilüfer Kent Konseyi Kadın Meclisimiz, Altınşehir
Mahallesi Komitesi, Altınşehir Kadın Dayanışma Derneği
ve Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği’nin birlikte
düzenlediği ikinci el ve takas pazarında sürdürülebilir bir
yaşam için bir araya geldik.

Limit aşım gününde tüketim çılgınlığına dikkat
çektiğimiz etkinliğimizde ikinci el giysi, kitap, oyuncak,
çanta, takı ve küçük ev eşyaları takas edildi.
Sürdürülebilir bir ekosistem için ihtiyaç fazlası eşyaların
paylaşıldığı pazarımızda ayrıca Giysi Dönüşüm Atölyesi
ve Masal Atölyesi gerçekleşti. 

Altınşeh�r Mahalles�'nde
 �k�nc� el ve takas pazarı yaptık

Bursa Muhalif tarafından çekilen Nâzım’ın Servinaz’ı isimli
belgeselin ilk gösterimi Üç Fidan Gençlik Parkı’nda yapıldı.
Nâzım sevdalıları yoğum katılım gösterirken, etkinlikte
Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş, Genel
Sekreter Emre Karagöz, Genel Sekreter Yardımcısı Özlem
Polat ve gönüllülerimiz de yer aldı. 

Nâzım Hikmet’in hapisliğinin 10 yılı aşkın süresini geçirdiği
Bursa’ya dair yaşadığı anıların, yazdığı şiirlerin ve Piraye’yle
buluşmalarının en önemli durağı Servinaz Otel ile
Hüsnügüzel’in anlatıldığı belgesel, büyük beğeni topladı. 

https://www.instagram.com/p/CfDzEfvqC5-/
https://www.instagram.com/p/CfDzEfvqC5-/
https://www.instagram.com/p/CfHZTeXqMNC/
https://www.instagram.com/p/CfHZTeXqMNC/
https://www.instagram.com/p/CfHZTeXqMNC/
https://www.instagram.com/p/CfHZTeXqMNC/
https://www.instagram.com/p/CfHZTeXqMNC/
https://www.instagram.com/p/CfHZTeXqMNC/
https://www.instagram.com/p/CfHZTeXqMNC/
https://www.instagram.com/p/CfHZTeXqMNC/
https://www.instagram.com/p/CfDzEfvqC5-/
https://www.instagram.com/p/CfHZTeXqMNC/


Nilüfer Kent Konseyi Gençlik Meclisi, Bursa Türk Fransız
Alliance Française Kültür Derneği'ni ziyaret etti. Ziyarette
birlikte yapılabilecekler hakkında görüş alışverişinde
bulunuldu. Ayrıca Görükle Gençlik Evi'nde açık havada
gerçekleştirilmesi planlanan sinema etkinlikleri için destek
istendi. Kadın Meclisimiz, Bilecik Kurşunlu

Köyü'nde akıllı, farkındalıklı ve çok
okuyan bir kadının hayata geçirdiği
Doğal Yaşam ve Eko Köy Hikayesini
yerinde görmek ve kadın
dayanışmasını güçlendirmek
amacıyla "Sıra dışı okur " "Köy
kalkındırma projesi" ve pek çok
ödüle sahip Bedriye Berber Engin’in
köyündeydi. Tam da "Orada bir köy
var uzakta" şiiriyle örtüşecek sapa
bir köyün; bir kadınının çok
okuyarak, kendisine ve birlikte
yürüdüğü kadınlara güvenerek, azim
ve kararlılıkla, medyayı ve reklamı da
doğru kullandığında neler
yapabildiğini deneyimlediğimiz
amaçlı ve keyifli bir kültür gezisiydi.

Nilüfer Kent Konseyi
Vizör Fotoğrafçılık
Grubu, sonbaharda
sergilemeye
hazırlandıkları proje ile
ilgili çalışmalarını
sonlandırırken, ikinci
projeleri için de
çalışmalara başladı.
Yeni sezonda bizi
birbirinden güzel
sergiler bekliyor. 

Bursa Türk Fransız All�ance França�se
Kültür Derneğ�'ne z�yaret

V�zör Fotoğrafçılık Grubumuz
�k�nc� projes� �ç�n çalışmalara başladı

Kadın Mecl�s�m�z
Eko Köy h�kayes�n� yer�nde gördü
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Gençl�k Mecl�s�m�z
haftalık toplantısını gerçekleşt�rd�

Gıda sistemimizin daha sürdürülebilir, sağlıklı ve
kapsayıcı hale getirilmesi üzerine oluşturulmuş FUSILLI
projesi kapsamında ‘Nilüfer’in Gıda Politikası’nı
oluşturmak için Nilüfer Belediyesi, NİLKOOP ve Nilüfer
Kent Konseyi olarak bir toplantı gerçekleştirdik.
Toplantılarımız önümüzdeki günlerde de devam edecek.

N�lüfer'�n gıda pol�t�kası 
�ç�n toplantı yaptık

Toplantı gündemi; 
1. Gemlik Gençlik Meclisi ZFest çağrısı 
2. Hafıza Teknikleri eğitimi verilme isteği 
3. Geçmiş senelerde yapıldığı gibi Kent Bostanları Çalışma
Grubu ile ortak çalışma yapılması 
4. Eğitmen çağrısı geri dönüşlerinin yapılması ve atölyelerin
belirlenmesi 
5. Fransız Kültür Derneği ile iletişim

Toplantı Kararları;
1. Gemlik Gençlik Meclisi 24-25-26 Haziran tarihlerinde
gerçekleştireceği çevre temalı gençlik festivalinde Nilüfer
Gençlik Meclisi’ ni de aralarında görmek istiyor. 3 gün
sürecek bu etkinlikte katılımcılardan herhangi bir para
talebinde bulunulmayacak. Bize yaptıkları bu çağrı NGM
tarafından onaylandı. Bir iletişim numarası ve kayıt formu
Whatsapp grubunda paylaşılacak. 
2. Geçen sene online olarak verilen hafıza teknikleri
eğitiminin bu sene yüz yüze olarak Nilüfer Gençlik Evi’nde
verilmesi konuşuldu. Fikir NGM tarafından onaylandı.
Tarihe daha sonra karar verilecek. 
3. Geçtiğimiz yıllarda Kent Bostanları Çalışma Grubu ile
gerçekleştirilen etkinlikler bu sene de gerçekleştirilmek
isteniyor. Bu sebeple Kent Bostanları Çalışma Grubu ile
iletişime geçilecek. 
4. Yaz aylarında gerçekleşmesi planlanan kapasite geliştirme
atölyeleri için başvuru yapan eğitimcilere dönüş yapıldı.
Hangi atölyelerin alınıp alınmayacağına karar vermek ve
planlama yapabilmek adına konuyla alakalı açılan Whatsapp
grubunda konu detaylıca konuşulacak.
5. Fransız Kültür Derneği ile iletişim sonucunda yüz yüze
görüşme kararı verildi. Görüşme tarihi haftaya yani 27
Haziran Pazartesi gerçekleştirilecek. Tarihin uygunluğu
açısından dernekle tekrar iletişime geçilecek.

https://www.instagram.com/p/CfTlm2PK1mO/
https://www.instagram.com/p/CfWQQhRKoTd/
https://www.instagram.com/p/CfYbi_5q3F7/
https://www.instagram.com/p/CfYbi_5q3F7/
https://www.instagram.com/p/CfWMWKgqYqG/
https://www.instagram.com/p/CfWMWKgqYqG/
https://www.instagram.com/p/CfWMWKgqYqG/
https://www.instagram.com/p/CfTlm2PK1mO/
https://www.instagram.com/p/CfYbi_5q3F7/
https://www.instagram.com/p/CfWMWKgqYqG/
https://www.instagram.com/p/CfWQQhRKoTd/


Hayvan Hakları Çalışma Grubumuzdan
farkındalık v�deosu

Toplantı gündemi; 
1. Emekliler Meclisi YKS Kitap Toplama 
2. Oryantasyon Tarihi 
3. Fransız Kültür Derneği 
4. Termiksiz Gelecek sosyal medya canlı yayını

Toplantı Kararları;
1. Emekliler Meclisi'nin YKS kitaplarının toplanma
noktası olarak Gençlik Evi'ni belirlemesi ve burada
toplanan kitapların ihtiyaç yks sınavına girecek gençler
tarafından geli alınması konusunda görüşüldü.
Üniversite sınav sonuçlarının ardından paylaşım
yapılacak, gelen kitaplar gençlik evinde toplanıp
ayrıştırılacak. 
2. Oryantasyon tarihi 20 - 21 Ağustos ya da 27 - 28
Ağustos tarihlerinden biri olması karara bağlandı. 
3. Bursa Türk - Fransız Alliance Française Kültür
Derneği ile gerçekleştirilen görüşme aktarımı yapıldı.
Film konusunda destek olup olmayacaklarının
dönüşünün beklendiği aktarıldı. 
4. Termiksiz Gelecek ile Bursa'ya Temiz Hava Çalışma
grubu 10 dakikalık bir instagram canlı yayını
gerçekleştirecek. Canlı yayına BTH'ı temsilen Pınar
Vatansever'in katılım göstermesi onaylandı.

Nilüfer Kent Konseyi Hayvan Hakları Grubumuz, haziran ayı
boyunca can dostlarımızın yanındaydı. Gönüllülerimiz
Unçukuru, Maksempınar, Kayapa ve Hasanağa
Mahalleleri'nde can dostlarımızı ziyaret etti ve besleme
yaparak su takviyesinde bulundu. 

Nilüfer Kent Konseyi Emekliler Meclisi, sosyal medya
üzerinden bir kampanya başlatarak, sınavları sona eren
öğrencillerin kitaplarına talip oldu. Meclisimiz, bu
kitapları toplayıp, gelecek sene sınava girecek
öğrencilere ulaştıracak. 

Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz,
havaların ısınmasıyla sokakta yaşayan can
dostlarımız için bir farkındalık videosu
yayınladı ve hayvanseverlerden kapı
önlerine bir kap su koymalarını talep etti. 

Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz
haz�randa da can dostlarımızın yanındaydı

Emekl�ler Mecl�s� K�tap Atölyes�
yaz aylarında da durmuyor

H A Z İ R A N  2 0 2 2  B Ü L T E N İ
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Samsun Atakum Kent Konsey�
Mahalle Kom�teler�m�zle �lg�l� b�lg� aldı

Gençl�k Mecl�s�m�z
haz�ran ayının son toplantısını yaptı

Samsun Atakum Kent Konseyi Genel Sekreteri Şenol Katkat
ve Belediye Başkan Yardımcısı Şeref Aydın Nilüfer Kent
Konseyi'ni ziyaret etti. Kolaylaştırıcımız Suna Acar, Kent
Konseyinin organizasyon yapısı, işleyişi ve Mahalle
Komitelerimiz ile ilgili bilgi aktarımında bulunurken,
görüşmeye eski başkanlarımızdan Şazi Çavuşoğlu ve Atlıhan
Öge de katıldı. 

https://www.instagram.com/p/CfdfH3nqNCQ/
https://www.instagram.com/p/CfZPODbKgbx/
https://www.instagram.com/p/CfbllEdqvcD/
https://www.instagram.com/p/CfbllEdqvcD/
https://www.instagram.com/p/CfbKnA-qA-B/
https://www.instagram.com/p/CfZPODbKgbx/
https://www.instagram.com/p/CfbllEdqvcD/
https://www.instagram.com/p/CfdfH3nqNCQ/
https://www.instagram.com/p/CfbKnA-qA-B/
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BASINDA NİLÜFER KENT KONSEYİ
N�lüfer Çayı Tem�z Aksın Altınşeh�r İk�nc� El ve Takas Pazarı
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BASINDA NİLÜFER KENT KONSEYİ

N�lüfer Kent Konsey� 22. Olağan Genel Kurul
Değerlend�rme Anket� 

N�lüfer Kent Konsey� 22. Olağan Genel Kurul Toplantısı
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Altınşeh�r Mahalles� İk�nc� El ve Takas Pazarı
Değerlend�rme Anket�



Toplantı gündemi;
1. Çalı Köy Filmleri Festivali’nde ÇEKÜDER ile Doğa
Sporları Alt Çalışma Grubunun yapabileceği etkinlikler. 
2. Çocuk Haklarının Geleceği Sempozyumu’nun 2. aşaması
3. NGM Gençlik Dergisi 
4. Kent Bostanları ile ortak çalışma yapılması 
5. Dünyanın Sonuna Doğanlar podcastinin devamlılığı 
6. Fransız Kültür Derneği Film Arşivi 7. GOFOR’un kamu-
sivil toplum işbirliği üzerine, İsveç Konsolosluğu ile
yapacağı ‘’Talep Et!’’ programı

Toplantı kararları;
1. ÇEKÜDER ekibi ile iletişime geçip ortak doğa yürüyüşü
veya yapılabilecek başka bir etkinlik üzerine konuşalım
kararı alındı. 
2. Sempozyumun 1. aşamasına katılan Meriç ve Ömer
arkadaşlarımız toplantıya gelince proje üzerine daha
ayrıntılı konuşulması kararlaştırıldı. 
3. Dergi oluşturma fikrini faaliyete geçirme kararı alındı.
Bunun için alt çalışma grubu oluşturulacak. 
4. Ortak çalışmanın tarihini belirlemek için WhatsApp
grubuna doodle atılacak. Sonrasında mekana karar
verilecek. 
5. Podcast’e devam edilmesi kararlaştırıldı. Bunun için alt
çalışma grubu tekrar aktive edilecek. 
6. Fransız Kültür Derneği film arşivinin bizimle
paylaşılmasına onay vermiş. Arşiv için kullanıcı adı ve şifre
için Musa üzerinden tekrar iletişime geçilmesi kararı
alındı. 
7. Talep Et! programına katılım onaylandı. 5 Temmuz’daki
toplantıdan sonra ayrıntıların paylaşılması istendi.

Açılışta ayrıca Başköy
İlkokulu mezunu ve eski
Sağlık Bakanı M. Kazım
Dinç’in eşi Nihal Dinç’in
resimleri sergilendi. Ertan
Ayçetin Bisikletevi, Mysia
Yolları Doğa, Tarih ve
Kültür Rotaları
kapsamında; başta
bölgemizdeki bisiklet ve
doğaseverler olmak üzere
tüm bisikletli gezginlere
konaklama, kamp, lojistik
ve teknik destek anlamında
hizmet verecek.

Nilüfer Belediyesi, Nilüfer Kent Konseyi ve Bursa
Bisiklet ve Doğayı Severler Derneği’nin de desteğiyle,
Ertan Ayçetin Bisikletevi'nin açılışı yapıldı. 

Açılışa Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem, Eski
Sağlık Bakanı M. Kazım Dinç, Nilüfer Kent Konseyi
Başkanı Neslihan Binbaş, Nilüfer Kent Konseyi Genel
Sekreteri Emre Karagöz, Ertan Ayçetin’in oğlu Can
Ayçetin, Bursa Bisiklet ve Doğayı Severler Derneği
Başkan Yardımcısı Raban Karasu, muhtarlar, eski
Başköy İlkokulu mezunları ile çok sayıda bisiklet
tutkunu katıldı. Açılış konuşmalarının ardından
bisikletevinin açılışı gerçekleştirdi. 

Açılış öncesinde
Nilüfer Kent
Konseyi Bisiklet
Grubumuzun
organize ettiği ve
300'ü aşkın bisiklet
severin katıldığı bir
tur yapıldı. Nilüfer
Kent Konseyi’nden
başlayan 22,5 km’lik
tur, Başköy’deki
Ertan Ayçetin
Bisikletevi'nde
sonlandı. 
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Ertan Ayçet�n B�s�kletev�
açılışı ve b�s�klet turunu gerçekleşt�rd�k

Gençl�k Mecl�s�
temmuz ayı �lk toplantısını yaptı

Gençl�k Mecl�s�m�z'den
KYK yurtlarına yapılan zamma tepk�

"Gençlik ve Spor
Bakanlığı’na bağlı olan
KYK öğrenci
yurtlarına %80 zam
yapıldı. Ayrıca sene
başında ödenen
depozitoyla bu seneki
depozitonun fiyat
farkı da öğrencilerden
bu ay sonuna kadar
ödenmesi isteniyor.
Aylık aldığı kredi ve
bursu öğrenciler
niteliksiz yurtlarını
ödemek için
kullanacaklar.

 Öğrencileri aldığı paranın yaklaşık 3 katı geri ödemeyle
borçlandıran KYK kredi sisteminde de gençlerin kendi
ihtiyaçları için elinde para kalmıyor. Gençler
geleceksizleştiriliyor. Yapılan bu zamın geri çekilmesini
talep ediyoruz."

https://www.instagram.com/p/CfjD2tEqVO1/
https://www.instagram.com/p/CfjD2tEqVO1/
https://www.instagram.com/p/CfjD2tEqVO1/
https://www.instagram.com/p/CfjD2tEqVO1/
https://www.instagram.com/p/CfmXxwoKgcn/
https://www.instagram.com/p/CgNKtZao_H5/
https://www.instagram.com/p/CfjD2tEqVO1/
https://www.instagram.com/p/CfmXxwoKgcn/
https://www.instagram.com/p/CgNKtZao_H5/


Toplantı gündemi; 
1. Oryantasyon tarihi belirlenmesi 
2. Fransız Kültür Derneği üyeliği 
3. Gençlik Tiyatrosu 
4. Çalı Köy Filmleri Festivali stant açılması 
5. Doğa Sporlarının planladığı kamp etkinliği
6. Kırsal Alan Çalışma Grubu mahalle gezileri 
7. Gençlik Politikası’ nın devamlılığı ve takibi 
8. 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü 9. Avrupa İklim
Vakfı video çekimi 10. Nilüfer Gençlik Meclisi
temsilciliği ile gidilecek etkinliklerden sonra etkinliğin
raporlanması

Toplantı Kararları;
1. Oryantasyon tarihi 24 Temmuz Pazar olarak
belirlendi. Oryantasyonda verilecek olan Sivil
Toplum101 atöylesi için eğitimci aranıyor.
Oryantasyon Nilüfer Gençlik Evi’ nde 12.00-17.30
saatleri arasında olacak. Oryantasyona katılacakların
belirlenmesi için kayıt formu ve Whatsapp grubu
açılacak. 
2. Fransız Kültür Derneği geçtiğimiz haftalarda üyelik
açmamız için bize destekte bulundu. Kıvanç
arkadaşımız üyeliği alacak. Üyelik alındıktan sonra
nasıl bir yol izleyeceğimize Whatsapp grubundan
karar vereceğiz.

Bisiklet Grubumuz, temmuz ayı toplantısını Nilüfer
Kent Konseyi bahçesinde gerçekleştirdi. Toplantıda
Ertan Ayçetin Bisikletevi açılışı ve düzenlediğimiz
bisiklet turu ile yaz dönemine dair planlar konuşuldu.
Nilüfer Kent Konseyi’ndeki buluşmada ayrıca yürütme
kurulu da seçildi ve Bisiklet Grubu Yürütme
Kurulumuz Emre Genek, Samet Sevinç, Behiye
Çakıroğlu, Raban Karasu, Cem Saygı ile Aladdinbey
Duran’dan oluştu.

3. Nilüfer Kent Tiyatrosu, içinde iki arkadaşımızın
da sahne alacağı bir gençlik tiyatrosu düzenliyor.
Nilüfer Gençlik Meclisi’ nden katılacak arkadaşlar
için herhangi bir sınırın belirlenmediği kontenjan
ayarlanmış. 20 Temmuz Çarşamba günü yerlerin
ayrılabilmesi adına geri dönüş bekliyorlar. Oyun
23-24 Temmuz günleri saat 21.00’ de Balat Atatürk
Ormanı, Ormandaki Kulübe Sahnesi’ nde
oynanacak. Katılımcıların belirlenmesi için bir
form açılacak ve NGM Whatsapp grubunda
paylaşılacak. 
4. Çalı Köy Filmleri Festivali’ nde Nilüfer Gençlik
Meclisi de stant açacak. 29-30-31 temmuz
tarihlerinde gerçekleştirilecek olan etkinlikte 30-
31 temmuz tarihlerinde stant açılması konuşuldu.
Arkadaşlara danışıldıktan sonra saate karar
verilecek. NGM içerisinde saat aralığı 14.00-16.00
olarak konuşuldu. İleri dönüşüm atölyesi yapılacak
ve geçen sene kullanılması amaçlanarak çıkarılan
fotoğraflarla bu sene stantın arkasına fon
yapılacak. 
5. Doğa Sporları Alt Çalışma Grubunun planlamış
olduğu kamp etkinliği yasaklar ve grubun aktif
olamaması sebebiyle sekteye uğradı. Bu sebeple
yeni bir ekip oluşabilmesi ve planlamanın tekrar
yapılması adına açılan grup Whatsapp ana
grubunda paylaşılacak. Kamp etkinliği eğer
ayarlanabilirse özel mülkte yapılabilir. 
6. Kırsal alan Alt Çalışma Grubu kırsal mahallelerde
yaşayan gençleri ziyarete kaldığı yerden devam
edecek. Ziyaret edilecek bir sonraki mahalle
geçmiş toplantılarda İrfaniye olarak
belirlendiğinden orada yaşayan arkadaşlarımızla
iletişime geçilecek. 
7. Geçtiğimiz aylarda çalışmalarına başladığımız
Nilüfer Genelinde Gençlik Politikası Oluşturma
Çalıştayı’nın çıktılarının raporlanması tamamlandı.
Ancak daha etkili bir sonuç yaratabilmek adına
takibinin yapılması gerekiyor. Şu anlık alınan
karara göre konuyla alakalı bize destek olup yol
gösterecek bir eğitimci tutulması planlanıyor.
Bunun sonrasında sosyal mecralardan anketler
paylaşılıp gençlerin de fikri alınacak ve daha
sonrasında politika yavaş yavaş oluşmaya
başlayacak. 
8. 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü için planlanan
uluslararası olacak olan etkinlik hibe
bulunamaması sebebiyle bir sonraki seneye
ertelendi. Bu sene günübirlik veya iki günlük
farkındalık yaratacak bir etkinlik planlanacak.
Politika Oluşturma Çalıştayı’nın üçüncü ayağına
farklı şehirlerden katılan arkadaşlar davet
edilebilir. Fikirlerin daha hızlı paylaşılması ve ortak
karar verilmesi adına açılan Whatsapp grubu ana
gruba atılacak. 
9. Avrupa İklim Vakfı ile planlanan video çekimi 22
temmuz cuma günü Nilüfer Gençlik Evi’nde
gerçekleştirilecek. Çekime Bursa’ ya Temiz Hava
ekibinden beş arkadaşımız katılacak. 
10. Nilüfer Gençlik Meclisi temsilciliği ile gidilen
her etkinlikten sonra temsilciler katıldıkları
etkinlikleri meclis içerisinde daha rahat aktarım
yapabilmek ve bu etkinlikten yeni gelecek
arkadaşların da yararlanabilmesi adına etkinliği
raporlayacaklar ve bu raporlar Drive’ a kayıt
edilecek.
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B�s�klet Grubumuz
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Platform adına açıklamayı okuyan Neslihan Binbaş
''Kadınların mücadelesi sonucunda imzalanan ve
kadınların en önemli kazanımlarından biri olan
İstanbul Sözleşmesi’nin etkin bir biçimde yürütülmesi
gerekirken hukuku yok sayarak alınan çekilme kararı
da eril yargının ret kararı da kadınlar açısından yok
hükmündedir. Meclis’te oy birliği ile kabul edilen
İstanbul Sözleşmesi’nden tek kişilik Cumhurbaşkanı
kararı ile çıkılamaz. Meclis’in iradesi tek kişiye
devredilemez. Temel hak ve özgürlüklere ilişkin
uluslararası sözleşmeler böyle yok edilemez. Bu
hukuksuz kararı kabul etmiyoruz ve sözleşme yeniden
yürürlüğe girene kadar mücadelemize devam
edeceğiz'' dedi.

Bursa Büyükşehir Belediyesi tarafından 2016 yılında
yapılması istenen ancak mücadelemizle engellediğimiz
Kayapa-Kuruçeşme Katı Atık Bertaraf ve Depolama
Tesisi yeniden gündeme geldi. Bir kez daha ‘Kayapa’da
Çöplük İstemiyoruz’ demek için Kayapa Meydanı'nda
basın açıklamasında bir araya geldik. Nilüfer Belediye
Başkanı Turgay Erdem, Nilüfer Kent Konseyi Başkanı
Neslihan Binbaş, Nilüfer Belediyesi Başkan
Yardımcıları, Mahalle Muhtarları, DOĞADER, Ziraat
Mühendisleri Odası, Siyasi Parti temsilcileri ve Sivil
Toplum Kuruluşlarının katıldığı basın açıklamasında ilk
sözü Nilüfer Kent Konseyi Genel Sekreteri Emre
Karagöz aldı. Karagöz, “2016 yılında verdiğimiz
mücadeleyi daha ileriye taşımak için toplandık.
Orman, su alanlarımızın, vadilerimizin yok edilerek
çöplük yapılmasına izin vermeyeceğiz” dedi. Prof Dr.
Kayıhan Pala da süreç ile ilgili bilgi aktarımında
bulunarak; “Bursa’da bu sürecin bilimsel bilgilere göre
yönetilmesi gerekiyor. Bilimsel bilgiler de bize Kayapa
ve çevresinin bu konu için uygun olmadığını
gösteriyor” ifadesini kullandı. Pala’nın ardından
açıklamada bulunan Prof. Dr. Ertuğrul Aksoy; “En az
Kayapa Göleti kadar su biriktirme havzasına sahip
Kuruçeşme deresini, kuru dere olarak niteleyip, çöp
depolama alanı ve yakma tesisi yapmak isteyerek
çevre halkını zehirlemeye çalışıyorlar” açıklamasını
yaptı. Kayapa Mahalle Muhtarı Ali İhsan Dengiz,
Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur Aktaş'ın Katı Atık
Bertaraf ve Depolama Tesisinin gündemlerinden
çıktığını ve yapılmaması konusunda Nilüfer'in 64
muhtarına söz verdiğini belirtti. 

Danıştay 10. Dairesi'nin, İstanbul Sözleşmesi'nin
Cumhurbaşkanı kararı ile feshedilmesi işleminin iptali
istemiyle açılan davada verdiği ret kararını kabul
etmiyoruz demek için bileşeni olduğumuz Bursa
Kadın Platformu ile birlikte bir basın açıklaması
gerçekleştirdik. 

Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem de; “Uzun
yıllardır devam eden bir süreç. Büyükşehir Belediye
Başkanı Alinur Aktaş, meclis toplantısında ‘bu konu hiç
açılmamak üzere kapanmıştır’ demişti. Meclis
tutanaklarında da bu bulunmakta. Ben Büyükşehir
Belediye Başkanı’nın sözünün eri olmasını ve sözünü
yerine getirmesini istiyorum. Akademisyenler gerekli
açıklamaları yaptılar. Kayapa bunun için uygun bir yer
değil. 800 metre rakımda çöp depolama dünyanın
hiçbir yerinde yok. Bu tesisin yapılmaması için her
türlü eylemi ve mücadeleyi sizlerle birlikte vereceğiz.
Kayapa’da ve Kuruçeşme’de bir çöplük istemiyoruz.
Burası bir su vadisi” dedi.

Sivil Toplum 101 ile Nilüfer Kent Konseyi Gençlik
Meclisi Oryantasyonu'nu gerçekleştirdik. Beraber sivil
topluma dair tartışmalar gerçekleştirdik. Ardından
gönüllülük, aktif yurttaşlık, hak temellilik, katılım ve
savunuculuk hakkında konuşarak Nilüfer Kent Konseyi
Gençlik Meclisi'ni daha ayrıntılı tanıttık. 
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'Kayapa'da çöplük �stem�yoruz'
d�yerek tepk�m�z� gösterd�k

İstanbul Sözleşmes�nden
Vazgeçm�yoruz!

Gençl�k Mecl�s�
oryantasyonu gerçekleşt�rd�k

https://www.instagram.com/p/CgO_uHHIoA5/
https://www.instagram.com/p/CgO_uHHIoA5/
https://www.instagram.com/p/CgTphyWK42t/
https://www.instagram.com/p/CgTphyWK42t/
https://www.instagram.com/p/CgZ_lEcofGo/
https://www.instagram.com/p/CgO_uHHIoA5/
https://www.instagram.com/p/CgTphyWK42t/
https://www.instagram.com/p/CgZ_lEcofGo/


Nilüfer Kent
Konseyi Hayvan
Hakları Çalışma
Grubumuz,
temmuz ayı
boyunca can
dostlarımızı yalnız
bırakmadı.
Gönüllülerimiz
Unçukuru,
Maksempınar,
Kayapa ve
Hasanağa
Mahalleleri'nde can
dostlarımızı ziyaret
etti ve besleme
yaptı.

Toplantı gündemi; 
1. 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü planlaması. 
2. Çalı Köy Filmleri Festivali Stant görevi 
3. Oryantasyon aktarımı 
4. Kırsal Alan Ziyareti – İrfaniye 5. NGM Dergi aktarımı

Toplantı Kararları;
1. 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü’nde Gençlik Sorunları
ve bu sorunlara nasıl çözüm bulunduğu veya aklımızda
ne olduğunu konuşabileceğimiz alan ve İklim konusunu
konuşabileceğimiz bir alan oluşturabilme fikri geldi.
Kıvanç ve Tuğra NKT’nin (Nilüfer Kent Tiyatrosu) Punk
Rock oyununu o tarihte oynaması uygun olup olmadığını
soracak eğer mümkünse gün sonunda katılımcılar ile
beraber Balat’a oyunu izlemeye gideceğiz. 
2. 29-30-31 Ağustos tarihinde olacak Çalı Köy Filimleri
Festivalinde Cumartesi ve Pazar günleri saat 14.00-16.00
arasında kapaklardan ileri dönüşüm atölyesi yapmak için
stant açmaya karar vermiştik ve stantta kimlerin
durabileceği soruldu, stantta görev alacak kişiler
whatsapp grubundan konuşulacak. 
3. Oryantasyon aktarımı yapıldı. 
4. Kırsal Alan ziyaretlerinden İrfaniye için 1-2-5-6-7-8
Ağustos için Recep İrfaniye’deki arkadaşlarına daha fazla
kişiye ulaşabilmek adına uygunluklarını soracak.
5. Çıkarılacak dergi de hem sosyal medyadan çıkılacak
olan çağrıdan gelen içeriklere hem de ngm içinden
yazılan yazılara yer verilecek. Bunlar dışında sabit gençlik
evinde ne oldu bölümü olacak (gençlik evini kullanan
topluluklara da yer verilebilir bu bölümde). Ngm nediri
tanıtan bir bölümde her sayıda olacak. İçerik ve dergi
tasarımı konusunda yardımcı olabilecek herkesin gruba
girmesini alt çalışma grubu çok istiyor.

Nilüfer Gençlik Tiyatrosu ilk gösterimini yaptı. Nilüfer
Kent Tiyatrosu'nda yerelimizdeki farklı gençlik
örgütlenmelerinde bulunan gönüllüler ve Gençlik
Meclisi gönüllülerinin olduğu bir ekip oluşturuldu.
Balat Ormanı Sahnesi’nde ilk oyunları olan 'Punk Rock'
ın prömiyerini yaptılar.

Sosyal Hizmet Uzmanları Derneği (SHUDER) Bursa
Şubesi Nilüfer Kent Konseyi’nde konuğumuz oldu.
Dernek üyeleriyle, birlikte yapabileceğimiz çalışmalar
üzerine fikir alışverişinde bulunduk. Nazik ziyaretleri
için teşekkür ederiz.

Sinema, tiyatro dünyasına ve Nilüfer Kent Konseyi
Kadın Meclisi Tiyatro Grubu’na büyük emek veren
usta sanatçı Erdal Gülver’i yitirmenin üzüntüsünü
yaşıyoruz. 2013 yılında Tiyatro Grubumuzu gönüllü
olarak çalıştırmaya başlayan ve sırasıyla Aromalı
Sezaryen (2013), Anam Bacım Avradım (2015) ve Zübük
(2018) oyunlarının yönetmenliğini üstlenen Gülver’e
verdiği emekler için minnettarız. Gülver’in yakınlarına
ve tüm sevenlerine başsağlığı dileriz.
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N�lüfer Gençl�k T�yatrosu
'Punk Rock'ın pröm�yer�n� yaptı

SHUDER
konuğumuz oldu

Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz
can dostlarımızın yanındaydı

Erdal Gülver'� y�t�rd�k

Gençl�k Mecl�s�'nden
12 Ağustos Dünya Gençl�k Günü planlaması
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Gençl�k T�yatrosu 'Punk Rock' Pröm�yer�N�lüfer B�s�kletev� açılışı ve b�s�klet turu

Altınşeh�r Mahalle Bostanı

BASINDA NİLÜFER KENT KONSEYİ
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Kayapa'da çöplük �stem�yoruz!

BASINDA NİLÜFER KENT KONSEYİ
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ERTAN AYÇETİN BİSİKLETEVİ AÇILIŞI
VE BİSİKLET TURU DEĞERLENDİRME ANKETİ



Toplantı gündemi; 
1. 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü planlaması.
2. Çalı Köy Filmleri Festivali aktarımı 
3. Dergi grubunun ve etkili yazarlık ve yazım konusunda bir
eğitim talebi

Toplantı Kararları;
1. 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü için plan hakkında konuştuk
tahmini programımız; 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü
Programı: 11.30 – Tanışma oyunları / 12.00 – Açılış
konuşmaları (NGM) / 12.30 – x gençlik meclisi / 13.00 – mola
/ 13.15 – x gençlik meclisi / 13.45 – mola / 14.00 – x gençlik
meclisi / 14.30 – mola / 14.45 – NGM aktarımı / 15.15 – mola /
15.30 – GoFor söyleşi (konu belli değil) / 16.10 – Mola / 16.30 –
İklim ve gençlik / 17.10 – Mola / 17.30 – Geçinemeyen gençler
ve eylem pratikleri / 18.10 – Mola / 18.30 – Gençlerin durum
hali ve gelecekte neler yapılmalı kısa fikir alışveriş toplantsı /
19.30 – Bitiş / 21.00 – Tiyatro (Balat) (19.30’dan sonra akşam
yemeği için zaman bırakıp 20.00’da Gençlik Evi’nin önünden
servisle Balat Ormanına geçip Punk Rock oyununu izleyeceğiz.
22.45’te servis kalkıp bir grubu metroya bırakmak üzere
Gençlik Evi’ne geri dönücek.) Whatsapp grubundan konuşup
duruma göre 13 Ağustos’ta belki bir doğa yürüyüşü yapma fikri
geldi bunu etkinliğin devamı olarak yapabiliriz dendi. Eğer
olmazsa gruptan ileriki tarihler için plan yapılabileceği
konuşuldu. 
2. Çalı Köy Filmleri Festivali aktarımı yapıldı. 
3. Dergi grubu dergide yazacak kişiler ve kendileri adına açık
çağrıyla beraber etkili yazma yöntemleri tarzında bir eğitim
olsa kendileri adına yararlı olunabileceğinden bahsetti. Hikaye
anlatıcılığı veya yaratıcı metin yazarlığı tarzında bir eğitim için
eğitmen bakacağız.

Balat Mahalle Komitesi, temmuz ayında Hardal Park
içinde bir büfeye ihtiyaç olmadığını belirttiği kararını
Nilüfer Belediyesi’ne iletmişti. Bu sürecin mahalle
komitesinin istediği şekilde sonuçlandığı bilgisini Emlak
ve İstimlak Müdürü Dilek Koraltürk, Nilüfer Kent Konseyi
Başkanı Neslihan Binbaş ve Genel Sekreter Emre Karagöz,
mahalle komitesi başkanı muhtar Ersin Yetik ve komite
üyeleri ile paylaştı.

Üyesi olduğumuz Gençlik Örgütleri Forumu’nun İsveç Başkonsolosluğu
desteği ile yürüttüğü TALEP ET! programı kapsamında 01-07 Ağustos'ta
Muğla'da gerçekleştirilen kamu kaynaklarından faydalanma ve mevzuat
okur-yazarlığı konulu atölyelere Gençlik Meclisi'ni temsilen Sinan Cem
Aslandoğan katılım gösterdi. Çalışmanın ikinci ayağında çeşitli kamu
kurumları ve büyükelçiliklerin yanı sıra TBMM’den temsilcilerle
görüşülmesi planlanıyor.

Toplantı gündemi; 
1. 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü planlaması. 
2. Nilüfer Müzik Festivali Stant açma planı 
3. Dergi grubunun Yaratıcı Metin Yazarlığı eğitim talebi 
4. İklim Hackhatlonu 
5. Kırsal alan çalışma grubu İrfaniye ziyareti ertelenmesi 
6. Köy okulu için kütüphane oluşturmada yardım talebi

Toplantı Kararları;
1. 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü için plan hakkında
konuştuk bütçe ve tarihin çok yaklaşmasından dolayı bu yıl
online bir program yapmaya karar verdik program; -14.30
tanışma -15.00 gençlik meclisleri ve yerel katılım (1 saat)
-16.15 sivil toplumdan gençlik çalışmaları örnekleri (1saat)
-17.30 Gofor rapor sunumu ve gençlik haklarına yönelik
çözüm önerileri (1 saat) -18.30 Kapanış Online seminerden
sonra NKT’nin Punk Rock tiyatrosunu izlemeye gitmek için
27 kişilik araç istiyeceğiz. Sosyal medyadan 12 Ağustos’a
özel tiyatro gönderisi ve form paylaşacağız. Servis 19.30
Nilüfer Kent Konseyi - 20.00 Nilüfer Gençlik Evi Dönüş
için servisimiz saat 23.00'te kalkacak. 12 Ağustos Dünya
Gençlik Günü’nün aklımızdaki uluslararası projesini
konuşmak ve gençlik politikaları uzmanı hakkında
görüşmek için İnovasyon Merkezinden toplantı tarihi
isteyeceğiz. 
2. Nilüfer Müzik Festivalinde izin alabilirsek stant açmaya
karar verdik. Stantta şeffaf oylama kutuları yapacağız
insanlar içine kapaklarını atıp o kutularda yazılı olan
dizileri oylayıp diğer dizilerle kıyaslayabilecek,
kapaklardan rozet yaptığımız ileri dönüşüm atölyesi
yapacağız. Ayrıca günün belirli saatlerinde eğlenceli
tanışma, ırkçılık, iklim ve vampir köylü oyunları
oynatacağız. 
3. İnovasyon Merkezi, Kütüphane Müdürlüğü ve bizle bir
toplantı ayarlayıp Yaratıcı Metin Yazarlığı eğitimini
verebileceklerini söylediler. İnovasyon Merkezinden tarih
bekliyoruz.
4. İklim hackhatlonunu 26-30 Ekim tarihinde yapmaya
karar verdik. Sivil Düşün’e hibe başvurusu yapacağız. 
5. Kırsal alan çalışma grubu olarak yapacağımız İrfaniye
ziyareti için Recep aradı ve orada düğün olacağı ve
gençlerin orada olamayacağını söyledi. Bundan dolayı
İrfaniye ziyaretini ileri bir tarihe erteleme kararı aldık. 
6. Emre ve arkadaşı Yalıçiftlik köyü için bir kütüphane
oluşturduklarını ve kütüphane için kitap eksikleri
olduğunu söyledi. Meclisten bu talebi emekliler meclisine
iletme kararı çıktı.
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Balat Mahalle Kom�tes�
D�lek Koraltürk'ten b�lg� aldı

Gençl�k Mecl�s�m�z 
Ağustos gündem�n� değerlend�rd�

GOFOR'un atölyeler� �ç�n
Muğla'daydık

Gençl�k Mecl�s�m�zden
N�lüfer Müz�k Fest�val�'nde stant açma kararı

https://www.instagram.com/p/Cgwv8I2KA4g/
https://www.instagram.com/p/Chca5p2K1Bj/
https://www.instagram.com/p/Cgwv8I2KA4g/
https://www.instagram.com/p/Chca5p2K1Bj/


Türkiye Kadın Dernekleri Federasyonu (TKDF)
tarafından düzenlenen “Ev İçi Şiddet Acil Yardım Hattı
İmza Protokolü ve Ev İçi Şiddeti Önleme Çalıştayı”
İzmit Belediyesi’nin ev sahipliğinde 25 Kasım Kadına
Yönelik Şiddetle Mücadele Günü kapsamında
düzenlenmişti. Çalıştayın sonunda ortaya çıkan sonuç
bildirgesi ve uygulama örnekleri akademik destek
alınarak derlendi ve kitap haline getirildi. Kitabın
tanıtımı, İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nin ev
sahipliğinde gerçekleşti. Kitap lansmanına Nilüfer
Belediyesi ile birlikte katılım sağladık.Toplantı gündemi; 

1. 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü planlaması. 
2. Nilüfer Müzik Festivali Stant açma planı 
3. Dergi grubunun Yaratıcı Metin Yazarlığı eğitim talebi 
4. İklim Hackhatlonu 
5. Kırsal alan çalışma grubu İrfaniye ziyareti ertelenmesi 
6. Köy okulu için kütüphane oluşturmada yardım talebi

Toplantı Kararları;
1. 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü için plan hakkında
konuştuk bütçe ve tarihin çok yaklaşmasından dolayı bu yıl
online bir program yapmaya karar verdik program; -14.30
tanışma -15.00 gençlik meclisleri ve yerel katılım (1 saat)
-16.15 sivil toplumdan gençlik çalışmaları örnekleri (1saat)
-17.30 Gofor rapor sunumu ve gençlik haklarına yönelik
çözüm önerileri (1 saat) -18.30 Kapanış Online seminerden
sonra NKT’nin Punk Rock tiyatrosunu izlemeye gitmek için
27 kişilik araç istiyeceğiz. Sosyal medyadan 12 Ağustos’a
özel tiyatro gönderisi ve form paylaşacağız. Servis 19.30
Nilüfer Kent Konseyi - 20.00 Nilüfer Gençlik Evi Dönüş için
servisimiz saat 23.00'te kalkacak. 12 Ağustos Dünya Gençlik
Günü’nün aklımızdaki uluslararası projesini konuşmak ve
gençlik politikaları uzmanı hakkında görüşmek için
İnovasyon Merkezinden toplantı tarihi istiyceceğiz. 
2. Nilüfer Müzik Festivalinde izin alabilirsek stanta açmaya
karar verdik. Stantta şeffaf oylama kutuları yapacağız
insanlar içine kapaklarını atıp o kutularda yazılı olan dizileri
oylayıp diğer dizilerle kıyaslayabilecek, kapaklardan rozet
yaptığımız ileri dönüşüm atölyesi yapacağız. Ayrıca günün
belirli saatlerinde eğlenceli tanışma, ırkçılık, iklim ve
vampir köylü oyunları oynatacağız. 
3. İnovasyon Merkezi, Kütüphane Müdürlüğü ve bizle bir
toplantı ayarlayıp Yaratıcı Metin Yazarlığı eğitimini
verebileceklerini söylediler. İnovasyon Merkezinden tarih
bekliyoruz.
4. İklim hackhatlonunu 26-30 Ekim tarihinde yapmaya
karar verdik. Sivil Düşün’e hibe başvurusu yapacağız. 
5. Kırsal alan çalışma grubu olarak yapacağımız İrfaniye
ziyareti için Recep aradı ve orada düğün olacağı ve
gençlerin orada olamayacağını söyledi. Bundan dolayı
İrfaniye ziyaretini ileri bir tarihe erteleme kararı aldık. 
6. Emre ve arkadaşı Yalıçiftlik köyü için bir kütüphane
oluşturduklarını ve kütüphane için kitap eksikleri olduğunu
söyledi. Meclisten bu talebi emekliler meclisine iletme
kararı çıktı.

Çevrimiçi olarak
gerçekleştirilen
etkinlik 2 oturum
olarak yapıldı. İlk
Oturumda “Yerel
Katılım
Mekanizmalarından
Deneyim Paylaşımları”
başlığıyla İzmir Kent
Konseyi Gençlik
Meclisi, Bayraklı Kent
Konseyi Gençlik
Meclisi ve Nilüfer
Kent Konseyi Gençlik
Meclisi’nin katılımıyla
söyleşi
gerçekleştirildi. 

2. Oturum “Sivil Toplumdan Gençlerin Deneyim
Paylaşımları” Arayüz Kampanyası, İklim Öncüleri, Dört
Mevsim Derneği’nin katılımıyla, 3. Oturum “Gençlerin
Politik Tercihleri Araştırması Raporu ve Gençlik
Politikalarına Dair Öneriler” başlığıyla gerçekleştirildi.
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Kadın Mecl�s�m�z
İstanbul'da k�tap lansmanına katıldı

Gençl�k Mecl�s�m�z�n
gündem� y�ne yoğundu

Dünya Gençl�k Günü'nde
çevr�m�ç� buluştuk

https://www.instagram.com/p/ChCfSuLKZkZ/
https://www.instagram.com/p/ChRtlhtKs44/
https://www.instagram.com/p/ChkxIEGqz53/
https://www.instagram.com/p/ChkxIEGqz53/
https://www.instagram.com/niluferbel/
https://www.instagram.com/p/ChCfSuLKZkZ/
https://www.instagram.com/p/ChkxIEGqz53/
https://www.instagram.com/p/ChkxIEGqz53/


Hacettepe Üniversitesi ile Sabancı Üniversitesi'nin
ortaklaşa yürüttüğü "Sürdürülebilir Kent Politikaları:
Yaşam Kalitesi Açısından Türkiye'de Kent ve Bölgeler"
isimli TÜBİTAK 1003 projesinin yürütücüsü Prof. Dr.
Berrin Koyuncu Lorasdağı, projedeki araştırmacı
akademisyenler Prof. Dr. Reyhan Atasü Topcuoğlu ve
Doç. Dr. Ahu Sumbas, Nilüfer Kent Konseyi’ni ziyaret etti.Toplantı gündemi; 

1. 12 Ağustos Dünya Gençlik Günü aktarımı 
2. Nilüfer Müzik Festivali Stant 
3. Dergi grubunun Yaratıcı Metin Yazarlığı eğitim talebi 
4. Çalı Köy Filmleri Festivali için gelen kısa film belgesel
önerisi için konu kararı 
5. Kırsal alan çalışma grubu İrfaniye ziyareti gün
kararlaştırma 
6. Açık hava sineması için alınan filmler 
7. Podcast grubunu tekrardan aktifleştirmek 
8. STGM Sivil Sesler Etkinliği (Dış Gündem) 
9. Hanau Gençlik Meclisi ile ortak proje fikri (Dış Gündem) 
10.Vekil izleme ve raporlama (Dış Gündem)

Toplantı Kararları;
1. Dünya gençlik günü aktarımı yapıldı 
2. Nilüfer Müzik Festivalinde kurulacak olan stand için
belediyeden düz masa alanındansa daha dikkat çekici bir
tasarım önerisi gelmişti. Toplantıda buna olumlu bakıldı.
Tam olarak kafalarında olan fikir hakkında detaylar
öğrenilip kısa süre içinde tasarım fikri verilecek.Bu süreçte
bizler de internetten bu konuda tasarım fikirleri
araştırabiliriz. 
3. Yaratıcı Metin Yazarlığı için İnovasyon Merkezinden
henüz bir dönüş gelmedi. 
4. ÇKFF için bir grup açılacak. Toplantıda 3 öneri konu
geldi.( barınma, gençlerin siyasi katılımı, çevre) 
5. Kırsal alan çalışma grubu Irfaniye gezisi köydeki
düğünlerden dolayı ertelenmişti.Recep bu toplantıda
haftasonu olmasının daha iyi olacağını ve sadece düğün
olmayan günün 27 Ağustos olduğunu dile getirdi.
İrfaniyedeki gençlere sorarak bize net bir dönüş yapacak. 
6. Filmleri değerlendirmek için bir grup kurulacak. Alt yazı
vs gibi konular o grupta konuşulacak. 
7. Yeni bir podcast grubu kurulacak. 
8. Sivil Sesler etkinlik detayları gruba atılacak. Haftaya
olacak olan toplantıda katılım gösterecek bir erkek bir
kadın temsilci belirlenecek. 
9. Almanya'da Hanau Gençlik Meclisi ile bize STÇM
aracalığıyla mentörlük yapan Tuğçe sayesinde iletişime
geçebilir onlarla uluslararası gençlik gününü zoom
üzerinden konuşabiliriz. 
10. Bursadaki vekilleri ya da bunlara ek olarak genç vekilleri
izleyerek ne kadar bizleri temsil ediyorlar, mecliste bu
konuda nasıl öneriler veriyorlar vs bir çalışma yapabiliriz
fikri gelmişti. Fakat bu vekil izleme önerisi için toplantıda
fikir birliği sağlanamadığı için bir sonraki haftaya tekrar
gündeme gelecek.

Toplantı gündemi; 
1. Nilüfer Müzik Festivali Stand açma ve atölyeler 
2. Çalı Köy Filmleri Festivali için çekeceğimiz belgesel
konusunda fikir fırtınası 
3. STGM’nin Sivil Sesler etkinliği için katılım durumumuz 
4. Sinan’ın NGM’yi temsilen katıldığı ‘’Talep Et’’ programı
için aktarımı.

Toplantı Kararları;
1. NGM olarak NMF’de stand alanımız ve atölyelerimiz
olacak bunlar için bize 15 kişiye kadar kontenjan verdiler.
Görevli olmak için whatsapp grubundaki formu
inceleyebilirsiniz. Festivalde yapacağımız atölyeler; 1- İleri
Dönüşüm Atölyesi 2- İnsan Tombalası Tanışma Oyunu 3-
İklim Kriziyle İlgili Çeşitli Kısa Oyunlar 4- ırkçılıkla İlgili
Çeşitli Kısa Oyunlar 5- Vampir Köylü Oyunu 6- ‘Dizini
Destekle’ Köşesi Atölyeleri’n içerikleri ve nasıl yapacağımız
konuşuldu. Atölyelere daha yaratıcı ismler verme
konusunda fikirlerimizi whatsapp grubunda bulunan
formdan fikir belirteceğiz. Festivalde gereken
malzemelerin listesini çıkartıp Musa’ya ileteceğiz. 
2. Belgesel konu önerisi olarak barınma/ çevre konuları
öne çıktı. 
3. STGM’nin 30 Ekim-1Eylül tarihine Ankara’da yapacağı
Sivil Düşün çalıştayına bir erkek, bir kadın temsilci ile
birlikte başvuru yapacağız. Kadın temsilcilerden Pınar,
erkek temsilcilerden Kıvanç, Anıl, Sinan gidebileceklerini
söylediler erkek temsilci için kendi aralarında karar
verecekler. 
4. Sinan katıldığı ‘’Talep Et’’ çalıştayının aktarımlarını yaptı.
Aktarımla beraber ileride Mevzuat Okur Yazarlığı eğitimi
alınabileceği konuşuldu.
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Hacettepe Ün�vers�tes�'nden
Nesl�han B�nbaş'a z�yaret

Gençl�k Mecl�s�m�z
12 Ağustos etk�nl�ğ�n� değerlend�rd�

Gençl�k Mecl�s�m�z
NMF'de yapacağı atölyeler� bel�rled�

https://www.instagram.com/p/ChmM3BxKbYg/
https://www.instagram.com/p/ChmkuOwKo4S/
https://www.instagram.com/p/Ch1mmvNK004/
https://www.instagram.com/p/ChmM3BxKbYg/
https://www.instagram.com/p/ChmkuOwKo4S/
https://www.instagram.com/p/Ch1mmvNK004/


Yerel tohumları araştırmak ve takas yapmak adına
ülkesinden İran’a yolculuk yapan Fransız Bisikletli
Eleonore’un yolu, kendisine eşlik eden Marie ile
Nilüfer’den de geçti. 2 gün boyunca Bursa’da kalan ve
Nilüfer Kent Konseyi’nin de konuğu olan Eleonore ile
Marie, konseyimizin işleyişi ile ilgili bilgi alırken, Ertan
Ayçetin Bisikletevi’ni de ziyaret etti. 

Farklı ülkelerden aldığı tohumları diğer ülkede tarımla
uğraşanlarla takas eden Eleonore ve Marie Nilüfer’deki
tarımsal çalışmaları da inceledi. İkiliye Nilüfer Belediyesi
Kırsal Alan Koordinatörü Arca Atay ve Bisiklet Grubu
Kolaylaştırıcımız Ömer Bora eşlik etti.

Nilüfer Kent
Konseyi Hayvan
Hakları Çalışma
Grubumuz, sıcaklara
rağmen can
dostlarımızı yalnız
bırakmadı.
Gönüllülerimiz
ağustos ayı boyunca
Unçukuru,
Maksempınar,
Kayapa ve Hasanağa
Mahalleleri'nde can
dostlarımızı ziyaret
etti ve besleme
yaptı.

Nilüfer Kent Konseyi Kadın Meclisimiz Nilüfer Belediyesi
Kütüphane Müdürlüğü tarafından Demirci
Kütüphanesi'nde düzenlenen ‘2022 Yılın Yazarı Sait Faik’
projesi kapsamındaki etkinliğe katıldı. Gönüllülerimiz,
Nalan Karagöz yürütücülüğünde Sait Faik’in ‘Kayıp
Aranıyor’ adlı eseri üzerinden keyifli bir okuma atölyesi
gerçekleştirdi. 

Şehrin stresinden beraber olmanın motivasyonu ile
uzaklaşmak, sağlıklı yaşamın mümkünlüğünü ortaya
koymak için Bursa Koşu Akademisi ve uzman antrenör
eşliğinde Altınşehir Müzeyyen Senar Caddesi’nde hem
koştuk hem de keyifli bir akşam yaşadık.

Nilüfer Kent Konseyi Emekliler Meclisi, Kitap Atölyesi
kapsamında çalışmalarına yaz aylarında da devam etti.
Türkiye’nin dört bir yanındaki okuma sevdalısı çocuklar
için emek veren gönüllülerimiz, Nilüfer Çocuk
Kütüphanesi, Nilüfer Şiir Kütüphanesi, Akkılıç
Kütüphanesi’nden, Konak, Üçevler, Demirci, Yüzüncüyıl,
Altınşehir, Cumhuriyet, Barış Mahalle Muhtarlıklarından
kitap topladı. Çalışmalara bir gönüllümüzün torunu da
yardım etti. Çocukların kalbine kitapla dokunan herkese
teşekkür ederiz.
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Fransız b�s�kletl�n�n
yolu N�lüfer'den geçt�

Kadın Mecl�s�m�z
Sa�t Fa�k etk�nl�ğ�ne katıldı

Bursa Koşu Akadem�s� �le
Altınşeh�r'de sağlığa koştuk

Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz
da�ma can dostlarımızın yanında

Emekl�ler Mecl�s�m�z
K�tap Atölyes� çalışmalarına devam ett�

https://www.instagram.com/p/Chri35Qqt6i/
https://www.instagram.com/p/Chu8FLKocUp/
https://www.instagram.com/p/CiH9uxdKfs6/
https://www.instagram.com/p/Chy2vmpo6jT/
https://www.instagram.com/p/Chy2vmpo6jT/
https://www.instagram.com/p/Ch9kJ4xK3iY/
https://www.instagram.com/p/Chri35Qqt6i/
https://www.instagram.com/p/Chy2vmpo6jT/
https://www.instagram.com/p/Chy2vmpo6jT/
https://www.instagram.com/p/Chu8FLKocUp/
https://www.instagram.com/p/CiH9uxdKfs6/
https://www.instagram.com/p/Ch9kJ4xK3iY/


4 Ekim Hayvanları Koruma Günü’nde yapılacak etkinlik
öncesinde kulübe atölyesi gerçekleştirdik. Rengarenk
olan kulübelerimizi, etkinlikte mama karşılığı vereceğiz ve
o mamaları da kırsalda yaşayan can dostlarımıza
götüreceğiz. 

Toplantı gündemi; 
1.23 eylül Küresel İklim Grevi 
2.Nilüfer Müzik Festivali durum aktarımı 
3.iklim Hackathon’u genel çerçeve belirlenmesi 4.Fransız
Kültür Derneği ile film etkinliğinin gelecek planı 5.ÇKFF ‘de
yapılacak gelecek planı aktarımı

Toplantı Kararları;
1. Küresel iklim grevi için tam olarak belirlenmemiş ve açık
uçlu bırakılmış olmakla beraber genel olarak iklim konulu
Bursa nezdinde fotoğrafik sergi yapılması uygun olunacağı
konuşuldu.Eş olarak sergini yanında bir yürüyüş/eylem
devamında basın açıklaması gelmeli tarzında aktarıldı.Nilüfer
Kent Konseyi’nin fotoğrafçılık kulübü ile konuşulması ve
desek olması yönünde fikir ortaya çıktı.Havada kalan ancak
zemine oturtulması gereken konuşulanlardan Fuji film
ekibiyle ortak çıkarlar doğrultusunda amaç ortaya konabilir
mi ?Sorusuna cevap aranıyor.Buna kısa bir sürede karar
verip küresel iklim grevinde yapılacaklar taslak haline
getirilmesi belirlendi.Whatsapp uygulamasından da aktarım
sağlanmalı diye de belirttik. 
2.Genel perspektifle Nilüferfest görev dağılımlarının nasıl
olduğu ve gerekli düzenlemelerin sağlanıp sağlanılmadığı
konuşuldu. Çarşamba günü gidilip planlanan kısmın sahaya
yansıtılması konuşuldu. 
3. İklim Hackathon’u hakkında son olarak hibe başvurusunda
bulunulacak. Toplantıda ne zaman yapılacağı belirlendi.Mart
ayının 15-16-17-18-19’u kararlaştırıldı.burada bazı
kuruluşlarla ‘Sivil Düşün’ ile işbirliği sağlanabilir diye
konuştuk. 
4. Filmlerin teknik altyapısının hazırlanması ve sunulması
konuşuldu.Kısa sürede gün yüzüne çıkması gerektiği de
eklendi. 
5. ÇKFF’ nin gelecek planında bir film/belgesel tarzı
çekilmesi (barınamama ve çevre ile ilgili) ÇEKÜDER ile
işbirliği sağlanması toplantı sonunda paylaşıldı.teknik
desteğin ön plana alınarak sağlanması önemli çıktılardandır.

30 Ağustos Zafer Bayramımızın 100. yılında Zafer'den
Barış'a Bisiklet Turu'nu gerçekleştirdik. Yüksek katılımla
yapılan etkinliğimiz öncesi Barış Kadın Bandosu, çaldıkları
marşlarla katılımcılara büyük bir coşku yaşattı. 

Nilüfer Belediye Başkanımız Turgay Erdem’in startını
yaptığı tur, Nilüfer Kent Konseyi önünden başladı. 

Katılımcılar, Nilüfer’in mahalleleri dolaştıktan sonra 18
kilometre süren turu Nilüfer Kent Konseyi önünde
sonlandırdı. 
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Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz
Kulübe Atölyes�'nde buluştu

30 Ağustos Zafer Bayramımızda 
Zafer'den Barış'a B�s�klet Turu yaptık

Gençl�k Mecl�s�m�z 
ağustos ayının son toplantısını yaptı

https://www.instagram.com/p/Ch5DlogIEdd/
https://www.instagram.com/p/Ch5DlogIEdd/
https://www.instagram.com/p/Ch5DlogIEdd/
https://www.instagram.com/p/Ch5DlogIEdd/
https://www.instagram.com/p/Ch5DlogIEdd/
https://www.instagram.com/p/Ch5DlogIEdd/
https://www.instagram.com/p/Ch64NKXI6hj/
https://www.instagram.com/p/Ch64NKXI6hj/
https://www.instagram.com/p/Ch64NKXI6hj/
https://www.instagram.com/p/Ch5DlogIEdd/
https://www.instagram.com/p/Ch64NKXI6hj/
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Fransız B�s�kletl� Eleonore Mahee konuğumuzdu30 Ağustos Zafer'den Barış'a B�s�klet Turu
BASINDA NİLÜFER KENT KONSEYİ
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Zafer'den Barış'a B�s�klet Turu 
Değerlend�rme Anket�



İklim Sözcüleri, Nilüfer Kent Konseyi bünyesinde
farklı okullardan yaklaşık 40 ortaokul öğrencisinin
katılımıyla oluşan bir topluluktur. 

Bu topluluk 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk
Bayramı etkinlikleri kapsamında ilk kez bir araya
gelerek iklim krizi ile mücadele için önerilerini Nilüfer
Belediye Başkanı Turgay Erdem ile paylaştı. 

İkinci buluşması Akçalar Mahallesi’nde Uluabat Gölü
kenarında ‘biyolojik çeşitlilik ve yaban hayatı’ gündemi
ile gerçekleşti.

Oyunumuzun hedefi ‘Uluabat Gölünü kurtarmak’. Bu
hedef doğrultusunda verilen görev kartları ile birçok
konuda farkındalık yaratarak oyuncuların harekete
geçmesi sağlandı.

NİS3, Nilüfer İklim Sözcülerinin üçüncü projesidir. Hibrit
bir proje olan NİS3 online bir oyun olarak başlayıp, süreç
boyu takımların topladığı puan ile sonuç çalışmasını
Gölyazı’da atölyelerle tamamladı.
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N�lüfer İkl�m Sözcüler�
NİS3 oyununda buluştu

https://www.instagram.com/p/Ci29NDnKCJo/
https://www.instagram.com/reel/CcqDcrJKshG/
https://www.instagram.com/reel/CeOO1_FjsP-/
https://www.instagram.com/p/Ci29NDnKCJo/
https://www.instagram.com/reel/CcqDcrJKshG/
https://www.instagram.com/reel/CeOO1_FjsP-/
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N�lüfer İkl�m Sözcüler�
NİS3 oyununda buluştu

Bilgi Kartları oyun sürecince her hafta bir tane iletildi.
İklim sözcüleri bu bilgi kartlarını Gölyazı’da atölye
yapmak için buluştuklarında kullanmak için
biriktirdiler.

Her online buluşma arasında bir oyun kartı gönderildi.
Toplam 5 oyun kartı ile takımlar Gölyazı’da yapacakları
atölyelerin puanlarını topladı. 1.Atölye: Fark Ettir. Bu atölyenin amacı Gölyazı yerel

halkına yönelik Gölyazı çevre problemleri ile ilgili
farkındalık içeren çıktılar elde etmek. T-short baskı, afiş
yapma, tabela yapma
2.Atölye: Aksiyon Al. Bu atölyede İklim Sözcüleri göl
kıyısında temizlik yaptı, sokak hayvanları için kap yaptı.
3.Atölye: Yaygınlaştır. Bu atölyede İklim Sözcüleri kendi
okullarında Uluabat Gölü çevre sorunlarını kendi
okullarında anlatmak için sınıflarına levha, koridorlarına
pano ya da afiş yaptılar.

İklim sözcüleri online oyunda topladıkları puanlar ve
bilgi kartları ile 3 farklı atölyenin malzemelerini ve içerik
bilgisini daha Gölyazı’ya gelmeden belirlemiş oldu.

NİS3 oyunu finali Uluabat gölü kenarında Gölyazı’da
gerçekleşti.

Oyun katılımcılarıyla rastgele oluşturulan her takım
yaz dönemi boyunca online olarak buluştu ve hafta
boyu yaptıklarını paylaşarak atölye hedefleri için
strateji geliştirdi.

https://www.instagram.com/reel/Ci2ajb9opyg/
https://www.instagram.com/reel/Ci2ajb9opyg/
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Altınşeh�r Mahalle Bostanı
Ekoloj�k ve kolekt�f tarımsal üret�m deney�m�

En son yaz dönemini bitiren Altınşehir Mahalle
Bostanında katılımcılarla beraber hasat etkinliği
gerçekleştirdik. Mahalle bostanında üretilen birçok
çeşit domates, biber, hıyar, karpuz, kabak gibi sebzeleri
toplayarak menemen yapıldı ve hep beraber bostan
üzerine yapılan sohbetle yenildi. Ekim ayı ile beraber
Altınşehir ve 19 Mayıs Mahalle Bostanlarında kış
sebzelerinin ekimi için hazırlıklar başladı.

Çevreye duyarlı, sağlıklı ve güvenilir üretim yapmayı,
paylaşmayı ve öğrenmeyi hedefleyen ilk mahalle
bostanımızda yaptığımız çalışmaların bir alternatif
yaratılmasına ışık tutacağını düşünüyoruz. Mahalle
bostanlarımızla tarım ilaçları ve kimyasal gübreler
kullanılmadan tamamen doğal ve ekolojik yöntemlerle
sağlıklı gıdalar üretmeyi hedefliyoruz. Topraktan ve
tarımdan kopmuş kentlilerin her gün tükettiği ama
yabancılaştığı gıdanın yetişme serüvenini tekrar
keşfetmelerini amaçlıyoruz.

Mahalle bostanlarımızda sınırlı sayıda yükseltilmiş yatak
bulunduğu için mahalledeki başvuruları muhtarlarımız
ve komitemizle beraber topluyor, sonrasında da mahalle
komitelerimize öncelik verilecek şekilde çekiliş yaparak
belirliyoruz. Her yükseltilmiş yatağın kullanım süresi bir
yıl olup yıl içerisinde üretim yapmayan veya bakımsız
bırakan katılımcının bir sonraki dönem üretim
yapmasına izin verilmeyerek yeni bir katılımcıya
devrediliyor. Nilüfer Kent Konseyi ve Mahalle Komitesi
tarafından dönem dönem bu alanlar kontrol ediliyor.

Bu süreci sadece tarımsal bir faaliyet olarak değil aynı
zamanda mahalle düzlemindeki ilişkileri yeniden
yaratacak veya onaracak bir çalışma olarak görüyoruz.
Beraber üretme ve hareket edebilme deneyimi
demokratik ve katılımcı birçok süreci inşa edecektir. Bu
yüzden mahallelerde oluşturduğumuz ve
oluşturacağımız bostanlara sadece ekolojik tarım
deneyimi olarak değil yerel demokrasi pratiği olarak
görüyoruz.

Nilüfer Belediyesi ve NİLKOOP ile beraber paydaşı
olduğumuz FUSILLI projesi kapsamında Altınşehir
Mahalle Bostanı faaliyetlerine Mahalle Komitesi üyeleri
ile haziran ayında başladık.

https://www.instagram.com/reel/CiSsgjPK12X/
https://www.instagram.com/reel/CiSsgjPK12X/
https://www.instagram.com/reel/CfGVrCuqTzF/
https://www.instagram.com/reel/CiSsgjPK12X/
https://www.instagram.com/reel/CfGVrCuqTzF/
https://www.instagram.com/reel/CiSsgjPK12X/
https://www.instagram.com/reel/CfGVrCuqTzF/
https://www.instagram.com/reel/CiSsgjPK12X/
https://www.instagram.com/reel/CiSsgjPK12X/


Nilüfer Kent Konseyi Emekliler Meclisi, Kitap Atölyesi
kapsamında çalışmalarına yaz aylarında da devam etti.
Türkiye’nin dört bir yanındaki okuma sevdalısı
çocuklar için emek veren gönüllülerimiz, Nilüfer
Çocuk Kütüphanesi, Nilüfer Şiir Kütüphanesi, Akkılıç
Kütüphanesi’nden, Konak, Üçevler, Demirci,
Yüzüncüyıl, Altınşehir, Cumhuriyet, Barış Mahalle
Muhtarlıklarından kitap topladı. Çalışmalara bir
gönüllümüzün torunu da yardım etti. Çocukların
kalbine kitapla dokunan herkese teşekkür ederiz.

Toplantı gündemi; 
1. Fesleğen Pati Derneği köy okullarına yardım
projeleri için kargoların taşınması konusunda yardım
talep ettiler. 
2. Meclis olarak eğleneceğimiz bir etkinlik yapılması 
3. 23 Eylül küresel iklim grevi 
4. NKK’deki hava ölçüm cihazının raporlanması 
Nilüfer Müzik Festivali geri bildirimleri

Toplantı Kararları;
1. Fesleğen Pati Derneği’nin talebi için Nilüfer
Belediyesi ile kargo ücretlerini karşılamaları için
iletişime geçilinecek. 
2. 23 Eylül programı için bir taslak belirlendi: Görükle
Kazım Kouyuncu’dan Trio’ya yürüyüş olacak, Trio’da
sergi (eğer sergi yapılamazsa yürüyüş Kazım
Koyuncu’dan Gençlik Evi’ne yağılacak), Gençlik
Evi’nde İklim için Ritim atölyesi, 350.org’un
düzenleyeceği iklim atölyesi, iklim temalı belgesel
gösterimi (hava iyi olursa belgesel açık havada
bahçede gösterilebilir).
3. Hava ölçüm cihazının raporlanması için
Greenpeace’den bir uzman talep edilecek.

Bursa Büyükşehir Belediyesi tarafından yapılmak
istenen Kayapa-Kuruçeşme Katı Atık Bertaraf ve
Depolama Tesisi ile ilgili Bursa Büyükşehir Belediye
Meclisi'nce alınan karara askı süresinde itiraz etmek
üzere topladığımız 1500'ü aşkın dilekçeyi Kayapa
Mahalle Muhtarı Ali İhsan Dengiz, Kuruçeşme
Mahalle Muhtarı Ergin Özdemir ve Prof. Dr. Ertuğrul
Aksoy'un katılımıyla teslim ettik.

Melih Elal Okuma Grubumuz sezonun ilk toplantısını
Misi'de düzenledi. Toplantıda yıl içinde yapılacak
etkinliklerden bahsedildi. Vüs'at Orhan Bener'in "Dost
Yaşamasız" adlı kitabı tartışıldı. Bir sonraki toplantıda
konuşulmak üzere yazar ve kitap önerileri belirlendi.

Nilüfer Kent Konseyi
Emekliler Meclisimiz,
Süleyman Cura
Ortaokulu’nu ziyaret etti.
Beşevler Mahalle Muhtarı
Erol Yılmazer’in de
bulunduğu görüşmede Okul
Müdürü Mehmet Zeki
Engin ile yeni sezon ve
kütüphane projesi için fikir
alışverişinde bulunuldu.
Emekliler Meclisi
Başkanımız Yeşim
Erkmenuğur
misafirperverliği nedeniyle
Engin’e teşekkür etti.
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N�lüferl�ler doğasına, ormanına, 
suyuna sah�p çıkıyor!

Mel�h Elal Okuma Grubumuz
sezonun �lk toplantısını yaptı

Gençl�k Mecl�s�m�z�n
gündem�nde İkl�m Grev� vardı

Emekl�ler Mecl�s�m�z�n
okul z�yaretler� devam ett�

Emekl�ler Mecl�s�m�z
K�tap Atölyes�'ne ara vermed�

https://www.instagram.com/p/CiAOyfgK_v1/
https://www.instagram.com/p/CiH9uxdKfs6/
https://www.instagram.com/p/CiH9uxdKfs6/
https://www.instagram.com/p/CiNOyn2Kqu1/
https://www.instagram.com/p/CiAOyfgK_v1/
https://www.instagram.com/p/CiH9uxdKfs6/
https://www.instagram.com/p/CiNOyn2Kqu1/


Mart ayında Bursa Kestel'de hakkında uzaklaştırma
kararı aldıran Asya Pınar Üzümcü'yü (24), çilingire
kapısını açtırdığı evinde bıçaklayarak öldüren, annesi
İfakat Evci'yi de yaralayan Oktay Hürmet 'in Bursa 6.
Ağır Ceza Mahkemesi'nde görülen davasındaydık.
Katillerin sırtını sıvazlayan eril politikalar yüzünden
daha fazla eksilmemek için mücadele ediyoruz. 
6284 tam olarak
uygulansaydı ve
İstanbul
Sözleşmesi
bugün yürürlükte
olsaydı hayatta
olabilecek Asya
Üzümcü'nün
ailesi ve tüm
kadınların
isyanıyla
mücadelemize
devam edeceğiz.

Nilüfer Kent Konseyi olarak; 2018 yılından bu yana
paydaşı olduğumuz ve bu yıl 8-16 Ekim tarihlerinde ev
sahipliğini yapacağımız Dünya Kız Çocukları Günü
Erasmus + Projesi Programlama toplantısını
gerçekleştirdik. 

Toplantıda; Wiesbaden (Almanya), Kudüs (Filistin),
Wroclaw (Polonya) ve Nilüfer (Türkiye) olmak üzere 4
paydaş ülkeden 14- 17 yaş aralığında 24 kız çocuğu ile
8 grup liderinin katılımıyla gerçekleşecek olan proje
kapsamında; yapılacak atölyeler, etkinlikler ve
kullanılacak/gezilecek mekanlar değerlendirildi.

Toplantı gündemi;
1. Meclis çalışmaları bilgilendirmesi 
2. Genel etkinliklerin bilgilendirmesi ve planlanması

Toplantı Kararları;
1. Yürütme kurulu toplantılarının her ayın son
Perşembe günü saat 18.00’da Nilüfer kent Konseyinde
yapılması kararı alınmıştır.
2. Kayapa entegre katı atık bertaraf tesisi planının
askıdaki sürecine itiraz edildiği ve çevre mahalle
komiteleri ile halkı bilgilendirme toplantılarının
organize edilmesi kararlaştırıldı.
3. Mahalle komitelerinin mevcut durumu gözden
geçirilerek hangi mahallelerde toplantı ihtiyacı
olduğu tespit edilecek. Yapılacak planlama ile yeni yıla
kadar bir dizi toplantılarla mahalle komitelerinde yeni
bir çalışma döneminin başlatılması kararı alındı.
4. Uluslararası olarak yapılan Dünya Kız Çocukları
Gününe bu yıl Nilüfer olarak yapacağımız ev sahipliği
yapacağımız konuşuldu.

Kadın Meclisi gönüllüleri Nilüfer Belediyesi Kütüphane
Müdürlüğü’nün "Nilüfer'de Kadın Hayata Yakın" projesi
kapsamında düzenlediği kitap imza günü ve yazar
söyleşisinde Yazar Figen Şakacı ile bir araya geldiler.
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Dünya Kız Çocukları Günü'nün
programlamasını gerçekleşt�rd�k

Kasın Mecl�s�m�z
Asya Pınar Üzümcü �ç�n adl�yedeyd�

N�lüfer'de Kadın Hayata Yakın 
Projes� kapsamında �mza gününe katıldık

Yürütme Kurulumuz
eylül ayı toplantısını yaptı

https://www.instagram.com/p/CiaW1nfqjkW/
https://www.instagram.com/p/CicjLk2KQYk/
https://www.instagram.com/p/Cihvx6iqjja/
https://www.instagram.com/p/CiaW1nfqjkW/
https://www.instagram.com/p/CicjLk2KQYk/
https://www.instagram.com/p/Cihvx6iqjja/


Toplantı gündemi; 
1. Uludağ Deniz Elçileri’nden 17-18 Eylül’de
gerçekleştirilecek korsan limanı çevre temizliği ve
kampı için belediyeden servis talebi 
2. 17 Eylül’ de Let’s Do It’ in gerçekleştireceği çevre
temizliğinin gençlik meclisine duyurulması 
3. 23 Eylül iklim grevi için yapılacaklar 
4. Youth Forum staj hakları kampanyasına destek 
5. Çalıdaki gençler ve nilüfer gençlik meclisi ile
beraber bir piknik düzenlenmesi 
6. 24 Eylül’de İstanbul’da TOG’un düzenleyeceği
etkinlikte NGM adına orada bulunacak gönüllülerin
belirlenmesi 
7. Üniversitelerin de açılması ile beraber NGM’yi
tanıtmak adına bir oryantasyon etkinliği
düzenlenmesi 
8. Slovenya’da 14-18 Kasım’da gerçekleşecek dijital
gençlik çalışmaları ile ilgili bir proje duyurusu

Toplantı Kararları;
1. Uludağ Deniz Elçileri NGM’ ye bütçe kalemini
iletecek, bunun sonucunda eğer uygunsa servis temin
edilecek. 
2. 17 Eylül Let’s Do It çevre temizliği için NGM
grubuna katılımları için duyuruya çıkılacak. (Servis
ücretsiz ve merinostan kalkacak) 
3. 23 Eylül iklim grevi sergi fotoğrafları için Doğader
ile görüşülecek. Cuma günü yürüyüş Görüklede
gerçekleşecek. Bir basın açıklaması olacak basın
açıklaması için Yağmur gönüllü oldu. Sonrasında
350’nin atölye çalışması ve akşama doğru açık havada
belgesel gösterimi olacak. 
4. Youth Forum ile staj hakları kampanyası adına bir
zoom toplantısı alınacak. 
5. Çalı pikniğinin 18 Eylül pazar günü saat 14.00 gidiş,
20.00 dönüş olacak şekilde gerçekleştirilmesine karar
verildi. 
6. 24 Eylül TOG İstanbul etkinliği için 1 kişinin ulaşım-
konaklaması sağlanabilecek, gelebilecek bir kişi daha
için gruba duyuru yapılacak. 
7. 16 Ekim’de Hoş geldin Üniversiteli adı altında bir
eğitimci de çağırılarak bir oryantasyon düzenlenecek. 
8. Slovenya’da gerçekleşecek dijital gençlik çalışmaları
projesi için gruba katılabilecek olup olmayacağı
sorulacak.

23 Nisan Mahalle Komitesi; mahallede Eğitim Alanı
oluşturmak üzere yapılan imar planı değişikliğini görüşmek
üzere mahalle sakinlerinin de katılımıyla toplandı. Nilüfer
Belediyesi Plan ve Proje Müdürü Sinan Sarıbal, toplantıda
konu hakkında açıklamalarda bulunduktan sonra mahalle
sakinlerinin sorularını cevapladı.

Avrupa Hareketlilik Haftası kapsamında Bursa Koşu
Akademisi ve uzman antrenör eşliğinde dördüncü kez
Altınşehir’de koştuk. Şehrin stresinden beraber
olmanın motivasyonu ile uzaklaştık.

Toplantı gündemi; 
1. Tophane Bisiklet Turu
2. Cop27 
3. Bisiklet Akademisi

Toplantı Kararları;
1. Tophane Bisiklet Turu ile ilgili son detaylar aktarıldı. 
2. Cop27 ile ilgili genel bilgi verildi ve 23 Ekim için bir
bisiklet turu kararı alındı. 
3. Bisiklet Akademisinin 28 Eylül'de tekrar hayata
geçirilmesi için karar alındı.
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23 N�san Mahalle Kom�tes� 
eğ�t�m alanı �ç�n b�lg� aldı

Gençl�k Mecl�s�m�z�n
gündem� yoğundu

Avrupa Hareketl�l�k Haftası 
kapsamında Altınşeh�r'de koştuk

B�s�klet Grubumuz
aylık toplantısını yaptı

https://www.instagram.com/p/Cihaf_8q_M8/
https://www.instagram.com/p/CilBbd2oaJC/
https://www.instagram.com/p/CiZ-58kK0nD/
https://www.instagram.com/p/Cihaf_8q_M8/
https://www.instagram.com/p/CiZ-58kK0nD/
https://www.instagram.com/p/CilBbd2oaJC/


Bu sene 14.’sünü düzenlediğimiz ve Nilüfer Kent
Konseyi, Nilüfer Belediyesi, Mudanya Belediyesi,
Mudanya Kent Konseyi, Türkiye Bisiklet Federasyonu
ile Tophane Rotary Kulübü’nün organize ettiği
Tophane-Nilüfer-Mudanya Bisiklet Turumuzu
gerçekleştirdik. 

Zafer Bayramımızın ve Bursa’nın Kurtuluşu’nun 100.
yılında zafere pedal bastığımız etkinliğimizde
katılımcılar kırmızı ve beyaz tişörtleriyle 34 km. yol
kat etti. Bisiklet Turu’nda Nilüfer Kent Konseyi Genel
Sekreteri Emre Karagöz ile Bisiklet Grubu
Kolaylaştırıcımız Ömer Bora da pedal bastı. Etkinliğe
Nilüfer Belediye Başkanımız Turgay Erdem’i vekaleten
Meclis Üyesi Ali Ekber Kartum, Nilüfer Kent Konseyi
Başkanı Neslihan Binbaş ve çok sayıda bisiklet
sevdalısı katıldı. 

Her yıl olduğu gibi yine Hakan ve Nuray Özdündar
anısına yapılan etkinlik, Mudanya Mütareke
Meydanı'nda son buldu. Karşılama töreninde
katılımcılara çekiliş yoluyla çeşitli hediyeler verilirken
Den Den konseri ve Mudanya Belediye Bandosu’yla
keyifli anlar yaşadı.

Gençlik Meclisimiz, Nilüfer Müzik Festivali’nde
‘Derinliklerimizde Kalıplar ve Önyargılar’, ‘Ah Bu İklim’,
‘İnsan Tombalası’, ‘İleri Dönüşüm’ Atölyelerine ve Vampir
Köylü Oyununa imza attı. Gençlik Meclisi gönüllülerimiz,
festivale katılan gençlerle üç gün boyunca keyifli,
farkındalık yaratan anlar yaşadı. 

17 Eylül Dünya Temizlik Günü’nde tüm Türkiye’de
gerçekleştirilen temiz çevre hareketine biz de katıldık.
Fethiye ile Fadıllı Mahallelerimizde temizlik yaptık.

Nilüfer Belediyesi Başkan Yardımcısı Remzi Çınar'ın
da katıldığı etkinlikte çöp körlüğünü yenmek ve
farkındalık oluşturmak adına sahadaydık.
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Gençl�k Mecl�s�m�z
N�lüfer Müz�k Fest�val�'ndeyd�

Tophane'den Mudanya'ya
14. kez pedal bastık

Avrupa Hareketl�l�k Haftası 
kapsamında Altınşeh�r'de koştuk

https://www.instagram.com/p/CiDIbYfqQK7/
https://www.instagram.com/p/CinP06QoOti/
https://www.instagram.com/p/CipcGAboFSb/
https://www.instagram.com/p/CiDIbYfqQK7/
https://www.instagram.com/p/CipcGAboFSb/
https://www.instagram.com/p/CinP06QoOti/


Kadın Meclisimiz, yeni dönem ilk toplantısını
gerçekleştirdi. Nilüfer Kent Konseyi’nde yapılan toplantıda
Kadın Meclisi Başkanımız Serpil Altun, yeni dönemde
hayata geçirilmesi planlanan çalışmalarla ilgili bilgi verdi.
Fikir alışverişinde bulunulan toplantıda ayrıca 1 Ekim
Cumartesi günü Konak Semt Pazarı’nda gerçekleşecek 2. El
ve Takas Pazarı konuşuldu.

Toplantı gündemi; 
1. Son bir yılda NKK Kadın Meclisi olarak yapılan
faaliyetlerin aktarılması. 
2. Yeni dönemde yapılabilecek etkinlik önerileri 
3. Çalışma gruplarının plan ve programlarının duyurulması

Toplantı Kararları;
1. HPV aşısının önemine dair farkındalık yaratma ve aşı
bedelinin devlet tarafından karşılanmasına yönelik Gençlik
Meclisi ile ortak faaliyet gerçekleştirmek için çalışmalara
başlanacak. 
2. Hak temelli faaliyetlere öncelik verilmesi ve katılımın
arttırılmasının gerekliliği. 
3. Bursa Barosu Kadın Hakları Merkezi işbirliği ile
muhtarlar ve kadın derneği başkanlarına bir şiddet
mağduru kendilerine başvurduğu takdirde yönlendirmenin
nasıl yapılması gerektiğine dair eğitim verilmesi için yazılı
başvuru yapıldı.
4. Meclis toplantılarının ayda bir kez yapılmasına oy
çokluğu ile karar verildi.
5. Ataçarşı'nın tamirat çalışmaları tamamlanana kadar
geçecek sürede haftada bir ya da iki kez Karaman
Dernekler Yerleşkesi'nde dönüşümlü atölyeler yapılacak.

Melih Elal Okuma Grubumuz bu ayki toplantısında
Gulam Hüseyin Sâedi'nin Bayel Ağıtçıları adlı eserini
yorumladı. Yazar Deniz Eldam’ın da konuk olacağı 12
Ekim'deki toplantıda ‘Bunu Kimseye Anlatma’ adlı
kitabı yorumlanıp, tartışılacak.

Toplantı gündemi; 
1. 23 Eylül’de gerçekleştirilecek İklim grevi için
yapılacaklar 
2. 2 Ekim’de Eker tarafından düzenlenen I Run
koşusunun duyurulması 
3. Go-for method eğitimi, stratejik plan aktarımı 
4. Mevzuat okuryazarlık eğitimi alınması, eğitime
gidenlerin aktarım yapması 
5. NGM gönüllülüğü ve katılımı arttırmak Untitled 2 
6. Bursa milletvekillerinin gençlikle ilgili söylem,
paylaşımlarının takibi 
7. Netflix ile yapılan görüşmenin duyurusu 8. Roof
calliving- Kamusal kent tasarısı

Toplantı Kararları;
1. 23 Eylül İklim grevi için 17.00’ da Kazım
Koyuncu’dan Görükle Gençlik Evine kadar yürüyüş,
İklim Müzesi oyunumuzdaki fotoğraflar kullanılacak.
22 Eylül İklim grevi için 17.00 Kent Konseyinde (FSM)
pankart hazırlanacak. 
2. Mevzuat okuryazarlık hakkında rapor paylaşım
yapılacak. Sinan interaktif atölye verecek. Hangi gün
olacağına dair gruba form atılacak 
3. Görünürlüğü arttırmak adına genel kurul -
konuşmacılar çağırılacak. Hak temelli Üniversite
topluluklarıyla gönüllüğü ve katılımı arttırmak
hakkında konuşulacak. Gençlerin katılımına ve
gönüllüğü arttırmaya dair sonraki toplantı da tekrar
konuşulacak. 
4. Bursa milletvekillerinin listesini çıkarmak ve onlarla
toplantı almak adına Belediye Meclisinin
toplantılarında gençlikle ilgili ne kadar ilgililer, neler
geçiyor bunu analiz etmek adına toplantılarının
raporlarını incelenecek. (isteyenler toplantılara
katılımda sağlayabiliyor.) Bunun için Whatsapp grubu
kurulacak. 
5. Netflix’ten Barış Bey ile görüşme sonucu olarak set
gezilmesi ve farklı eğitimler alınması( servis
ayarlamak gerekiyor.) Güzel sanatlar fakültesi açılınca
başvuru için duyuru yapılacak. 
6. Roof calliving ile kamusal kent tasarımı konusunda
iletişime geçilecek (bunun için bir taslak olması gerek)

Bursa Koşu Akademisi ve uzman antrenör eşliğinde
beşinci kez Altınşehir’de koştuk. Şehrin stresinden
beraber olmanın motivasyonu ile uzaklaştık.
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Kadın Mecl�s�m�z
yen� dönem �lk toplantısını yaptı

Mel�h Elal Okuma Grubumuz
'Bayel Ağıtçıları'nı yorumladı

Gençl�k Mecl�s�m�z
İkl�m Grev� planlamasını yaptı

Altınşeh�r'de 5. kez
sağlığa koştuk

https://www.instagram.com/p/CixI6_UI7MX/
https://www.instagram.com/p/Ci-AI07oINm/
https://www.instagram.com/p/CixI6_UI7MX/
https://www.instagram.com/p/Ci-AI07oINm/


Melih Elal Okuma Grubu gönüllülerimiz Dil Devriminin 90.
yılı kapsamında çeşitli etkinliklerde bir araya geldiler.
“Yetişkinlerle Öykü Yazalım” ve çocuklarla yaptıkları “Kendi
Masalımızı Yazalım” atölyelerinde Masal Yazma, Bursa
Masalları, Eşitlikçi Masallar ile Masal ve Şiir dinletileri
yaptılar.

Bursalı kadınlar, İran'da “Ahlak Polisi” tarafından
başörtüsünü düzgün takmadığı bahanesiyle başkent
Tahran’da işkenceyle tutuklanan ve karakolda
öldürülen 22 yaşındaki Mahsa Amini için Üç Fidan
Gençlik Parkı’nda yapılan eylemde bir araya geldi.
Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş, Kadın
Meclisi Başkanı Serpil Altun ve gönüllülerimizin de
katıldığı eylemde basın açıklamasını Diren Altunkaya
okudu. Açıklamada; “Mahsa'nın her bir saç telini
faşizmin boğazına düğüm yapacağız. İran'da
mücadele eden tüm kadınların "Kadın, Yaşam,
Özgürlük " çığlığını büyüterek katillerden hesap
soracağız! Yaşasın kadın dayanışması!” ifadesine yer
verildi.

Toplum Gönüllüleri Vakfı'nın İstanbul Planlama
Ajansı’nda düzenlediği 32. Gençlik Konseyi'ne Gençlik
Meclisi gönüllülerimizden Pınar Vatansever katıldı.
TOGx konuşmaları oturumunda "Yerel Yönetimlerde
Gençlik Çalışmaları Örnekleri" başlığında sunum
gerçekleştirildi.

Emekliler Meclisi gönüllüleri Konak, Üçevler,
Altınşehir, Ertuğrul, Yüzüncüyıl, 23 Nisan
Muhtarlıkları’nda, Üçevler Kütüphanesi, Şiir
Kütüphanesi ile Hasanağa Kadın ve Çocuk
Akademisi’nde biriken kitapları toplayarak Kitap
Atölyesi’nde tasnif çalışması yaptı.

Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş, Genel
Sekreter Emre Karagöz ve Genel Sekreter Yardımcısı Özlem
Polat, Argüden Akademi tarafından İstanbul’da düzenlenen
Büyükşehir Belediye Yönetişim Karnesi Konferansına katıldı.
Konferansta Büyükşehir Belediyelerinin karneleri ve iyi
uygulama örnekleri ile ilgili bilgi aktarımında bulunuldu.
Konferansın ardından belediye ve sivil toplum temsilcileri ile
atölye çalışması gerçekleştirildi.
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D�l Devr�m�'n�n  90. yılı
etk�nl�klerle kutlandı

Bursalı kadınlar
Mahsa Am�n� �ç�n sokaktaydı

Büyükşeh�r Beled�ye Yönet�ş�m Karnes�
Konferansına katıldık

32. Gençl�k Konsey�'nde
sunum gerçekleşt�rd�k

Emekl�ler Mecl�s�m�z
K�tap Atölyes� �ç�n çalışmaya devam ed�yor

https://www.instagram.com/p/Ci5gwGxKnNe/
https://www.instagram.com/p/CjIBEIqKsgA/
https://www.instagram.com/p/Ci5gwGxKnNe/
https://www.instagram.com/p/CjIBEIqKsgA/


Toplantı gündemi;
1. Meclis çalışmaları bilgilendirmesi 
2. Genel etkinliklerin bilgilendirmesi ve planlanması

Toplantı Kararları;
1. Yeniden başlayan Nilüfer Bisiklet Akademisi
hakkında bilgi verildi. Nilüfer Kent Konseyi Bisiklet
Grubu tarafından gönüllü eğitmenler eşliğinde 6
hafta, 12 gün boyunca 50 katılımcıya eğitim verileceği
bilgisi verildi. Bisiklet akademisinin bölgesel olarak da
planlanabileceği kararlaştırıldı.
2. Melih Elal Okuma Grubu ve Dil Derneği, dil
devriminin doksanıncı yılında gerçekleştirdiği atölye
ve söyleşi hakkında bilgi verildi.
3. Nilüfer İklim Sözcülerinin 3.buluşması online
üzerinden yaz boyunca gerçekleşti ve final etkinliğini
Gölyazı’da Uluabat Gölünün korunması teması ile
gerçekleşti. İklim sözcüleri çalışması hakkında bilgi
verildi.
4. 24 Ekim 2022 tarihinde COP27 etkinliliğinin
Nilüfer’de yapılacağı ve etkinlik öncesi iklim
değişikliğine dikkat çekecek bir bisiklet turunun
düzenleneceği bilgisi verildi.
5. Mahalle Komitelerinin 2009-2020-2021 yıllarında
hangi mahallede kaç kere toplantı yaptığı raporu
incelendi ve yürütme içinde bir çalışma grubu
kurularak toplantıların düzenlenmesi kararı verildi.
Ayrıca yerel demokrasi ve katılım gündemli olarak
atölyelerin ve gündemli genel kurulumuzun
gerçekleşebileceği konuşuldu.
6. Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem ile
buluşularak toplantı yapılması kararlaştırıldı.
7. 2023 yıllık planı için çalışmaların başlatılması kararı alındı.

Nilüfer Belediyesi ve Bisiklet Grubumuz ortaklığında
yürütülen Nilüfer Bisiklet Akademisi başladı. Deneyimli
eğitmenler eşliğinde 28 Eylül-8 Kasım tarihleri arasında,
her çarşamba 18.30, her cumartesi 10.30’da gerçekleşecek,
her yaştan bisiklet sevdalısının katılacağı akademi Halk Evi
önünde yapılıyor. 6 hafta sürecek etkinlik 3 grup halinde
gerçekleştirilecek.

90. Yılında Dil Devrimi etkinliğimizi Nilüfer Kent
Konseyi’nde gerçekleştirdik. Nilüfer Ünver Özyanık’ın
sunumu yaptığı etkinlik, açılış konuşmaları ile başladı.
Dil Derneği Bursa Temsilcisi Pelin Yılmaz, Melih Elal
Okuma Grubu Başkanı Selma Çubukçu, Nilüfer Kent
Konseyi Genel Sekreteri Emre Karagöz ve Nilüfer
Belediye Başkanı Turgay Erdem’in konuşmalarının
ardından Prof. Dr. Hatice Şahin’in konuşmacı olarak
katıldığı söyleşiye geçildi. Şahin söyleşide Dil Bayramı
ile ilgili bilgi verirken, Türk Dilinin tarihini anlattı.

Nilüfer Kent Konseyi Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz,
eylül ayı boyunca can dostlarımızı yalnız bırakmadı.
Gönüllülerimiz Unçukuru, Maksempınar, Kayapa ve
Hasanağa Mahalleleri'nde can dostlarımızı ziyaret etti ve
besleme yaptı.

E Y L Ü L  2 0 2 2  B Ü L T E N İ

3 0

6 hafta sürecek
N�lüfer B�s�klet Akadem�s� başladı

Yürütme Kurulumuz
gündem� değerlend�rd�

Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz
Can Dostlarımızın yanındaydı

90. Yılında D�l Devr�m� etk�nl�ğ� �ç�n
N�lüfer Kent Konsey�'nde buluştuk

https://www.instagram.com/p/CjDu9w9K3kT/
https://www.instagram.com/p/CjBI9wIqNMw/
https://www.instagram.com/p/CjTFOc-K1ZM/
https://www.instagram.com/p/CjDu9w9K3kT/
https://www.instagram.com/p/CjTFOc-K1ZM/
https://www.instagram.com/p/CjBI9wIqNMw/


Toplantı gündemi; 
1. İklim Grevi geribildirimleri 
2. TOG 32.Gençlik Konseyi geribildirimleri 
3. Dış Gündemler: 
4. Nilüfer Gençlik Evi yapısı 
5. Netflix TR’den katılan arkadaşımızın bize hazırladığı
tur

Toplantı Kararları;
1. Bursa’da küresel iklim grevlerine katılım az olduğu
için bir sonrakinde İstanbul’daki greve dahil olunacak. 
2. TOG 32.Gençlik Konseyi’nde yaptığımız sunum çok
interaktif ve etkiliydi. Bu şekilde sunumlarımıza
devam edip geliştirebiliriz. Ayrıca TOG’un eğitim
bölümüyle tekrar iş birliği kurduk. Atölyelere eğitimci
taleplerimizi oradan isteyebileceğiz. 
3. Nilüfer Gençlik Evi’nin kütüphane olarak
görülmemesi için kapıya ve birkaç yere burası
kütüphane değildir yazısı asılacak. Ayrıca üst katın
tamamiyle çalıştay alanı olacak. Terasın olduğu
taraftaki salonun değişmesi için NKK genel sekreteri
Emre Karagöz ile toplantı alacağız. 
4.Netflix TR’den gelen Barış aracılığıyla sinema ve film
setlerine ilgi duyan/okuyan gençler için İstanbul’da
Netflix vfx şirketi (mojo), İmaj yapım, Limon yapım,
BAU Üniversite (sinema bölümü), Mimar Sinan
Üniversite (sinema bölümü)’nü gezeceğimiz bir tur
olacak. 7,14,21 Ekim günlerinden birini seçip
belediyeden servis talep edeceğiz.

Nilüfer Kent Konseyi’nde kedi tırmalama tahtası atölyesi
yaptık ve bir önceki atölyemizde ürettiğimiz kulübelerimizi
süsledik. 

Atölyemize Nilüfer Belediyesi Veteriner İşleri Müdürü
Sanem Çetiner ve Gümüştepe Koleji öğrencileri de katıldı. 

Atölyelerimizde el emeğiyle yaptığımız ürünleri mama
karşılığı vereceğiz ve o mamaları da kırsalda yaşayan can
dostlarımıza götüreceğiz.

Nilüfer Gençlik Meclisi yerelde kent
paydaşlığında gençlerin de yer
edinmesi, ulusalda ve uluslararasında
gençlerin yaşadıkları sorunlar
karşısında mücadele pratikleri
geliştirebilmesi için bir araya gelmeye
devam ediyor. Gönüllülerimiz,
Nilüfer Kent Konseyi’nde yeryüzü
sofrasında buluştu. Yaşanılan
olumsuz durumlar karşısında hak
savunuculuğu ve dayanışma üzerine
görüştüler. 

E Y L Ü L  2 0 2 2  B Ü L T E N İ

3 1

Ked� tırmalama tahtası atölyes�nde
can dostlarımız �ç�n çalıştık

Yürütme Kurulumuz
gündem� değerlend�rd�

Gençl�k Mecl�s� gönüllüler� 
yeryüzü sofrasında buluştu

https://www.instagram.com/p/CjIg9CHKuL2/
https://www.instagram.com/p/CjIg9CHKuL2/
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BASINDA NİLÜFER KENT KONSEYİ
N�lüfer İkl�m Sözcüler� NİS3 F�nal� 90. Yılında D�l Bayramı

Dünya Tem�zl�k Günü
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Kız çocuklarının dünyanın her yerinde karşılaşmakta
olduğu toplumsal cinsiyet eşitsizliği, eğitim, sağlık ve
sosyal haklara erişim sorunlarına vurgu yapmak
amacıyla her yıl 11 Ekim Dünya Kız Çocukları Günü
olarak kutlanmaktadır.

2018 yılından beri paydaşı olduğumuz Dünya Kız
Çocukları Günü Erasmus + Projesi kapsamında; Almanya,
Polonya ve Nilüferli kız çocuklarını buluşturduk. 

8 Ekim’de Türkiye’ye gelen konuklarımız, 9 Ekim Pazar
günü Nilüfer Kent Konseyi’nde etkinliklerde bir araya geldi.

Tanışma ve buz kırıcı oyunlar
ile başlayan gün, tüm hafta
boyunca gerçekleşecek
etkinliklerin planını yaparak
devam etti. Konuklarımızın
ülkelerini, yaşadıkları şehri ve
organizasyonlarını anlattıkları
sunumların ardından bir takı
atölyesi gerçekleştirdik.

Edebiyat Müzesi’ndeki dil animasyonu ile keyifli
dakikalar geçiren konuklarımız, Misi Kamp
Karavan’daki akşam yemeği ile günü sonlandırdı. 

11 Ekim Salı günü teleferik ile Uludağ’a çıkan çocuklar,
hem Dünya Kız Çocukları Günü’nü kutladı, hem oyunlar
oynadı hem de atölye yaptı.

Uludağ’daki güzel anların ardından Heykel’de Koza
Han, Kapalıçarşı ve diğer tarihi mekanlar gezildi.

10 Ekim Pazartesi güne Nilüfer Gençlik Evi’nde başlandı.
İnci Dönüşüm Derneği’nin yürütücülüğünde yapılan
Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Atölyesinden sonra Misi
turumuzu gerçekleştirdik. 
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Dünya Kız Çocukları
N�lüfer’de Buluştu

https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/pcb.5709288705805473/5709288622472148/
https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/pcb.5713857688681908/5713857478681929/
https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/a.1702638333137217/5715566611844349/
https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/pcb.5709288705805473/5709288622472148/
https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/pcb.5713857688681908/5713857478681929/
https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/a.1702638333137217/5715566611844349/
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Tek başına güçlü,
b�rl�kte durdurulamaz!

İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nin desteğiyle tüm gün
boyunca Tarihi Yarımada’da, tarih kokan bir tur
gerçekleştirdik.

12 Ekim Çarşamba’ya Balat Atatürk Ormanı’nda
başladık. İnci Dönüşüm Derneği’nin
yürütücülüğündeki oryantiring etkinliğinin ardından
konuklarımız, Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem
ile Barış Meclisi’nde buluştu. 

Buluşmanın ardından konuklarımız TOFAŞ Anadolu
Arabaları Müzesi’ni ziyaret etti.

Müze açık alanında gerçekleştirilen dans atölyesi ile
gün sonlandı.

13 Ekim Perşembe, konuklarımızla birlikte rotamız
İstanbul’du.

Yerebatan Sarnıcı ve Güllhane Parkı’ndaki gezinin
ardından İstanbul Kent Konseyi’ni ziyaret ettik ve
başkan Tülin Hadi ile buluştuk.

https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid02EQqfyXnFFw2eoCM5cQcUXTxZ2EsVuw94KKxWucQGh77sGunBn7qBfR3sY9ZUnohAl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid02qCPRuckhxZM8bj3R19QtWE2o82p1QBtji8bR3ZBZZu42ZxKkz8j1f8c8iomLR4Axl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0nouiYd1YNvq8aBDQhiY25a5m8KvPagBah6tfXij9QSht78wPAqpHkW8cgL4HsHfpl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid02EQqfyXnFFw2eoCM5cQcUXTxZ2EsVuw94KKxWucQGh77sGunBn7qBfR3sY9ZUnohAl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid02qCPRuckhxZM8bj3R19QtWE2o82p1QBtji8bR3ZBZZu42ZxKkz8j1f8c8iomLR4Axl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0nouiYd1YNvq8aBDQhiY25a5m8KvPagBah6tfXij9QSht78wPAqpHkW8cgL4HsHfpl
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Kız çocukları �le
dolu dolu 1 hafta

Buradan Nilüfer Belediyesi Çevre ve Kırsal Alan
Koordinatörü Arca Atay’ın verdiği değerli bilgilerle
ayrılan konuklarımız, Yüzüncüyıl Spor Merkezi’ndeki
Carpet Bowl Turnuvası ile günü sonlandırdı. 

Öğlen Ürünlü Kadın Derneğimizin nefis
yemeklerinden tadan konuklarımız ardından Nilüfer
Kent Bostanları’nı ziyaret etti. 

14 Ekim Cuma Karaman Dernekler Yerleşkesi’nde
Beceri ve Kodlama Atölyesi yaptık. 5 Ekim Cumartesi güne Nilüfer Kent Konseyi’nde

başladık.

Bir sonraki gün ülkelerine dönüş yapan kız çocuklarıyla
dolu dolu, keyifli, bilgilendirici ve farkındalık yaratan
bir hafta geçirdik.

Parti öncesi tüm katılımcılar yöresel yemekler hazırladı. 

Liderler ve kız çocuklarıyla yapılan haftalık değerlendirmeden
sonra Nilüfer Dernekler Yerleşkesi’ndeki veda partisine
geçildi. 

https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid022Kvs8otgytnSNCxhFVBm7cUvvvkW6HWFZ9A7RQ2E1gvg3nVU1sDYTfznB7N5ecuql
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0iVbnbLoCPnjHQ52bEe5wRbudbuQk2rjSnxdHstdVhdJNKFazosCdpPSEMhdAgs13l
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid022Kvs8otgytnSNCxhFVBm7cUvvvkW6HWFZ9A7RQ2E1gvg3nVU1sDYTfznB7N5ecuql
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0iVbnbLoCPnjHQ52bEe5wRbudbuQk2rjSnxdHstdVhdJNKFazosCdpPSEMhdAgs13l


Toplantı gündemi 
1. NGM kadın eş başkan vekili seçimi
2. Uygulamaya konulması konuşulan etkinlik takvimleri
belirlenmesi 
3. Mevzuat okuryazarlık eğitimi için takvim belirleme 
4. Roof coliving kamusal alan tasarımı 
5. Murat Şentürk ile zoom toplantısı talebi 
6. Netflix setine ziyaret amaçlı araç talebi: nicelik ve tarih
belirleme 
7. Dış gündem: Momentum ekibi ile birçok farklı başlıkta
toplantı salonu talebi

Toplantı Kararları
1. Yapılan eş başkan kadın vekili seçimi sonucunda Yağmur
ve Tuğba aday oldu. Yağmur 3 oy, Tuğba 10 oy aldı. Yeni
dönemde alınan oylar sonucunda vekaleten kasım 2023‘e
dek Tuğba Can kadın eş başkan vekili seçilmiştir. 
2. Takvimi belirlenmesi gereken projeler: 
2.a Nilüfer inovasyon merkezi -Strateji Geliştirme
Müdürlüğü ve diğer kurumlar ile yerelde gençlik politikası
oluşturmaya yönelik girişimimizden bahsederek Go-For’dan
uzman tutma talebinde bulunulacak. Bu talepte kendi
tarafından sayılı uzmanlardan bulunan gençlik politikaları
alanında çalışmış kişiler öncelik olmakla birlikte
ücretlendirme kısmı muhakkak konuşulacak. Bütçe dengesi
kurulması elzemdir. 
2.b TOG’un ‘toplumsal cinsiyet’ atölyesinde belirlenen
oryantasyon takviminden sonrasına düşünüldü. Aralık
ayının başlarında olması beklenen bu atölye 3-4 aralık veya
10-11 Aralık zamanları arasından belirlenmesi
gerekmektedir. 
2.c Önceki toplantılarda da gündeme gelen ve tarih
belirlenmesi gereken bir diğer konu Nilüfer Belediye
Meclisi’nin her çarşamba yaptığı toplantılarda gençlik ne
kadar ön planda , gençleri düşünerek attıkları adımları
gözlemlemek ve araştırmak adına her ayın ilk çarşambası
olmak üzere 5 Ekim’den başlanarak kasım aralık ve ocak
şeklinde devam ederek bitirilmesi planlanmaktadır. Ocak
ayında da raporun sunulması beklenmektedir. 
2.d Yerelde gençlik özelinde hak savunuculuğunu
geliştirmek adına katılımcıları çağıracağımız büyük bir
toplantı ile yerel bir kampanya oluşturma, yerel bir proje
oluşturma ya da belediyede değiştirmek istediği durumları
somut hale dökerek ortaya sunması amaçlanmaktadır. İki
gün şeklinde planlanması ile mart ayı kararlaştırıldı. 4
Mart’ta konuşmacılar ile eğitim verilecek. 5 Mart’ta ise bu
eğitiminin çıktılarını almak için çalışmalar ortaya konması
beklenmektedir. 
3. Mevzuat okuryazarlığı için nisan ayı planlandı ve
Whatsapp grubu kurulması kararlaştırıldı.
4. Roof coliving ile yapılacak olan kamusal alan tasarımı
projesi için Whatsapp grubu kurulması kararlaştırıldı. 
5. 4 Ekim 2022 tarihinde Bursa’ya gelecek olan ve eğitim
vermesi planlanan Doç. Dr. Murat Şentürk ile ileri tarih için
konuşulup NGM özelinde bir zoom toplantısı talebi
sunulacaktır. 
6. Televizyon, reklam yapımcılığına güzel sanatlara vb. ilgi
duyan gençler için Netflix (mojo) imaj yapım, limon yapım,
BAU Üniversitesi (sinema bölümü), Mimar Sinan
Üniversitesi (sinema bölümü) ziyaret için araç ayarlanması
talebinde bulunulacak ve gruba form atılacak. Bu form ile 7-
14-21 Ekim’de katılımı uygun olan günler belirlenecek. 
7. Dış gündem olarak kolaylaştırıcının sunduğu momentum
ekibinin çalışması bizlerle de paylaşarak Nilüfer Gençlik
Evi’nde bir toplantı salonu talebi gündeme geldi. Herkesin
katılımıyla 5 Kasım 2022 tarihinde toplantı yapılması
kararlaştırıldı.
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İkinci El ve Takas Pazarı’nın ikincisini Konak
Mahallemizde gerçekleştirdik. 

Nilüfer Belediyesi, Nilüfer Kent Konseyi Kadın
Meclisi, Konak Mahalle Komitesi ve Konak Altıneller
Kadın Dayanışma ve Kültür Derneği’nin ortaklaşa
gerçekleştirdiği pazarımızda katılımcılar güzel bir
cumartesi günü geçirdi.

Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem'i vekaleten
Belediye Meclis Üyesi Rasih Konca'nın katıldığı
etkinlikte hem alışveriş yapıp hem atölyelerde keyifli
anlar yaşayan Nilüferliler, Roman Orkestrası ile
eğlencenin doruğuna çıktı.
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İk�nc� El ve Takas Pazarı’nın 
�k�nc�s� Konak Mahalles�'ndeyd�

Gençl�k Mecl�s�m�z,
ek�m ayı �lk toplantısını yaptı

https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid02S4CHEq4YJ5PfktmibNpLN6iRgbPRZERbxfjhednpJig6QRAcL38siwAFirg9ZWvXl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid02S4CHEq4YJ5PfktmibNpLN6iRgbPRZERbxfjhednpJig6QRAcL38siwAFirg9ZWvXl


Bursa'da boşandığı erkek tarafından öldürülen
Yasemin Ulutaş için bugün Bursa Adliyesi
önündeydik. Gönüllülerimizin yanı sıra siyasi parti
temsilcileri ve Ulutaş’ın yakınları da eyleme katıldı.
Kadın Meclisi Başkanı Serpil Altun Bursa Adliyesi
önünde yaptığı basın açıklamasında “Haklarımız ve
hayatlarımıza yönelik saldırılar sistematik bir biçimde
devam ediyor. Kadınlar evde, işte, sokakta her gün
erkekler tarafından taciz ediliyor, şiddete uğruyor,
katlediliyor. Nilüfer Kent Konseyi Kadın Meclisi
olarak, öğretmen Yasemin’e verdiğimiz adalet
sözümüzü tutacağız. Yasemin’in katili Bilal Ağır en üst
cezayı alana ve gerçek adalet sağlanana dek davanın
takipçisiyiz. Cezasızlık politikalarıyla erkeği
güçlendiren eril yargının ve İstanbul Sözleşmesi’ni
feshederek kadın cinayetlerini katmerleyen siyasi
iktidara karşı buradayız. Kadınların her gün uğradığı
eril şiddeti kabul etmiyor, geri çekilmiyoruz.
Bulunduğumuz her alanda yaşamı savunmaya devam
edeceğiz. Bir kişi daha eksilmeyeceğiz. Biliyoruz ki,
erkek şiddetine karşı ancak birlikte olursak
kazanacağız” dedi. Dava eksik delillerin toplanması
gerekçesiyle 29 Aralık tarihine ertelendi.

İstanbul Üniversitesi Sosyoloji Bölümü Öğretim Üyesi
Doç. Dr. Murat Şentürk konuğumuz oldu. Kent
konseyleri, sivil toplum ve katılım üzerine bir
araştırma yapan Şentürk, Nilüfer Kent Konseyi
çalışanları, Yürütme Kurulu Üyelerimiz, Meclis
Başkanlarımız ve gönüllülerimizle bir araya geldi.

Emekliler Meclisimiz yeni dönem ilk toplantısını
Nilüfer Kent Konseyi'nde gerçekleştirdi. Yoğun
katılımın olduğu ve geçen yılın değerlendirmesinin
yapıldığı toplantıda, yeni dönemin yol haritası da
çizildi.
Toplantı gündemi 
1. Açılış 
2. Mayıs, Haziran, Temmuz, Ağustos ve Eylül ayı
değerlendirmesi. 
3. Kitap toplama 
4. Beş soruluk anket hazırlanması
5. Genel toplantı zaman aralıkları 
6. Park ve Kütüphane projeleri 
7. Bir sonraki toplantı kararı.

Toplantı Kararları
1. Yeşim Ermenuğur, Neslihan Binbaş ve Emre
Karagöz açılış konuşmalarını yaptılar. 
2. Sezon arasının değerlendirilmesi yapıldı. 
3. Kitap Atölyesi istatistikleri aktarıldı. Bu sene: 18076
adet kitap, 36 il ve 135 okul Toplam: 107350 adet kitap,
78 şehir ve 822 okul Bu sezon 5 TON GERİ DÖNÜŞÜM
15m2 depolama alanı, 85 Yetişkin Ağaç, 885 Kg sera
gazı, 20500 kWh enerji tasarrufu yapıldı.
4. Genel toplantıların ayda bir yapılması kararı alındı. 
5. Emekliler parkı ve kütüphane projelerinden
konuşuldu. 
6. Emekli dernekleri ve sendikalar ile bir araya gelinip
basın açıklaması yapılmasına karar verildi. 7- Yürüyüş
grubu kurulmasına ve kısa yürüyüşler yapılmasına
karar verildi.

10 Ekim 2015’te Ankara’da gerçekleşen saldırıda yaşamını
yitiren 103 yurttaşımız, DİSK, KESK, TMMOB, Bursa
Tabip Odası ve bileşeni olduğumuz Bursa Demokrasi
Güçleri tarafından Fomara Meydanı'nda anıldı.
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İstanbul Ün�vers�tes�'nden Murat Şentürk
konuğumuz oldu

Kasın Mecl�s�m�z
Yasem�n Ulutaş �ç�n adl�yedeyd�

Ankara Katl�amı'nda y�t�rd�ğ�m�z
103 yurttaşımız anıldı

Emekl�ler Mecl�s�m�z
yen� dönem �lk toplantısını yaptı

https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0mPM6ae52NQCi9nGpaBjmYgEj5RbPfjYZ8nsZ8zt4iJTxcF4CZtwQDUtvSGjHQEhRl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0mNoRfdJ9jAoGRg27FG2TYWzxVLBAqMycworWg1YSd8RV6dPz1Zr4ESrhf9VDC3bpl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0tAHUUby2oYqoDgk5EZRXbzs4DVdusguZKAV1fXGVa4zdvgQoQkfxnARf2AcvWdo4l
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0mPM6ae52NQCi9nGpaBjmYgEj5RbPfjYZ8nsZ8zt4iJTxcF4CZtwQDUtvSGjHQEhRl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0mNoRfdJ9jAoGRg27FG2TYWzxVLBAqMycworWg1YSd8RV6dPz1Zr4ESrhf9VDC3bpl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0tAHUUby2oYqoDgk5EZRXbzs4DVdusguZKAV1fXGVa4zdvgQoQkfxnARf2AcvWdo4l


Toplantı gündemi
1. 16 Ekim oryantasyon plan açıklaması 
2. Momentum derneği projesi detaylarını açıklama 
3. Netflix ile yapılacak İstanbul ziyaretinin son durumu 
4. Belediye Meclisi toplantısını izleme organizasyonu 
5. Rotary Barış Elçisi etkinliği 
6. Go For Eşitlik Ağı kurucu üyeliği 
7. Türk Alman Dostluk grubu etkinliği aktarımı.

Toplantı Kararları
1. Oryantasyon günü ile ilgili ayrıntılı post hazırlanıp
paylaşılacak 
2. .Momentum Gençlik ağı ile yapılacak etkinliğin son
detayları aktarıldı. 
3. Netflix ile yapılacak projenin formlarındaki gün seçeneği
14 ve 28 Ekim olarak tekrar paylaşılacak ve çıkan sonuca
göre tarih belirlenecek.
4. Belediye Meclisi için orada bulunan gençlik komisyonu
da irdelenerek orada yapılan gençlik özelindeki
konuşmalar ve çalışmalar rapor tarzında tutulacak ve en
sonunda geri bildirimde bulunacak. Bunun için bir
whatsapp grubu kurulacak. 
5. Rotary Kulübünün ilettiği Barış Elçisi etkinliği meclis
tarafından oy birliği ile reddedildi. Gerekçe olarak NGM
ilke ve İlerleyişine uymadığı iletildi. 
6. Go For Eşitlik Ağı kurucu üyeliği daveti oy birliği ile
onaylandı. Ancak onay tarihi 20 Ekim olduğu için son bir
daha ki toplantıda tekrar konuşulacak.

Melih Elal Okuma Grubumuz ekim ayı toplantısını Nilüfer
Kent Konseyi’nde gerçekleştirdi. ‘Bunu kimseye anlatma’ adlı
kitabın yorumlanıp tartışıldığı toplantıda kitabın yazarı Deniz
Eldam da katıldı. Yazarın yazın hayatı, kitabıyla ilgili yapılan
söyleşinin ardından grubumuzun başkanı Selma Çubukçu,
Eldam’a katılımları ve sohbeti sebebiyle teşekkür etti.

Bursa Kent Konseyi Başkanı Şevket Orhan, Genel Sekreter
Murat Başlar ve Yerel Gündem 21 Şube Müdürü Yasemin
Tatlı’yı ziyaret ettik. Buluşmaya Nilüfer Kent Konseyi
Başkanı Neslihan Binbaş, Genel Sekreter Emre Karagöz ve
Yürütme Kurulu Üyemiz Necla Yörüklü katıldı.

Ziyarette kentimizde bulunan bütün kent konseyleri
ile geliştirilebilecek tartışma ve uzlaşı ortamında
Bursamız için yapabileceklerimiz hakkında fikir
alışverişinde bulunduk.

Bartın’ın Amasra ilçesinde bulunan Türkiye
Taşkömürü Kurumu (TTK) Amasra Müessesesi’nde
meydana gelen grizu patlamasında yaşamını yitiren
emekçiler için Fomara Meydanı'nda toplandık. 'Dün
Soma, Ermenek, bugün Bartın! Kaza değil katliam'
başlığıyla yapılan basın açıklamasını bileşeni
olduğumuz Bursa Demokrasi Güçleri adına Muharrem
Or okudu. Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan
Binbaş'ın da katıldığı açıklamada; "Herkesi daha fazla
kâr için daha fazla kan dökmekten çekinmeyen bu
vahşi sermaye düzenini yıkmak, emeğin ve
özgürlüğün iktidarını kurmak için birlikte mücadele
etmeye çağırıyoruz" denildi.
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Gençl�k Mecl�s�m�z�n
gündem� yoğundu

Bartın'da y�t�rd�ğ�m�z emekç�ler �ç�n
Fomara Meydanı'ndaydık

Bursa Kent Konsey�'n�
z�yaret ett�k

Mel�h Elal Okuma Grubumuz
Den�z Eldam'ı konuk ett�

https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid033fgkDtN4YtXH6kx1NrXgRY9ZkcDh7LqM8uEgaYzq3UZdot7bJsGxHt78bbiVqHaLl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid02KaBeoosQ5fyrPFe18BphY14rBUrvEyqUBRxD5esBtmoQvEUJLxxXZQDtfPeWk8eVl
https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/a.1702638333137217/5731374473596896/
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid02KaBeoosQ5fyrPFe18BphY14rBUrvEyqUBRxD5esBtmoQvEUJLxxXZQDtfPeWk8eVl
https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/a.1702638333137217/5731374473596896/
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid033fgkDtN4YtXH6kx1NrXgRY9ZkcDh7LqM8uEgaYzq3UZdot7bJsGxHt78bbiVqHaLl
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Sevgi ve Kardeşlik Koromuz, yeni dönem ilk
çalışmasını Nilüfer Kent Konseyi’nde gerçekleştirdi.
Her zamanki gibi şevkle ve büyük bir heyecanla
çalışmaya katıldıkları gözlenen gönüllülerimiz, yılın
konser planlamasını da yaptı.

Toplantı Gündemi
1. Yeni dönem çalışmaları. 
2. Yeni dönem konser tarihlerinin belirlenmesi.
3. Dilek ve temenniler.

Toplantı Kararları
1. Yeni dönem toplantılarının her salı saat 19.00'da
Kent Konseyi salonunda yapılması, yeni dönem
çalışma grubunun yönetim kurulu seçiminin
18.10.2022 tarihinde yapılması. 
2. Yeni dönemin ilk konserinin 2023'ün Ocak ayının 1.
veya 2. haftasının pazar, pazartesi, salı veya perşembe
günlerinde yapılması, salon olarak Uğur Mumcu
Sahnesi veya Nazım Hikmet Kültür Evi olarak
belirlenmesi. Söz konusu konserin Türk Sanat Müziği
içerikli olması, konser için dışardan ekstra olarak 2-3
saz sanatçısı takviyesine ihtiyaç olduğu ve sanatçılar
için gereken bütçenin Kent Konseyi tarafından
karşılanması.

Nilüfer Kent Konseyi Vizör Fotoğrafçılık Grubu, yeni
dönem ilk toplantısında bir araya geldi. Hayata
geçirmek istedikleri projeler ile ilgili toplantı yapan
gönüllülerimize yeni sezonda başarılar dileriz.

Toplantı gündemi
1. Roof Coliving ile katılım odakları kent tasarımı atölyesi 
2. Uludağ TOG’un yapacağı ideathon Uludağ TOG açık alan
etkinliği 
3. UMAST etkinliği 
4. Gençlerin beslenememe sorunu

Toplantı Kararları
1. Roof Coliving ile katılım odaklı kent tasarımı atölyesi o Roof
Coliving’le iletişime geçilip Nilüfer yerelinde yüz yüze böyle bir
atölye yapmaları için davette bulunulacak. Stratejik planımızda
bulunan gençlerin kent tasarımı süreçlerine katılması hedefine ve
oluşturacağımız proje için ilk adım olarak bu atölyenin yapılmasına
karar verildi.
2. Uludağ TOG’un yapacağı ideathon o Uludağ TOG farklı
temalarda (toplumsal cinsiyet- iklim- doğa- hayvan[1]çocuklar-
maddi yetersizlikleri olan okullar) yapmak istedikleri projelerine
içerik ve etkinlik oluşturmak için bir günlük kendi topluluklarıyla
birlikte ideathon yapacaklar. 27 Ekim 17.00 – 28 Ekim 09.00’a kadar
gençlik evinin üst katını istediler. Ayrıca Nilüfer Kent Konseyi’nden
25 kişilik akşam, öğle yemeği ve atıştırmalık desteği istediler. Bu
talepleri onaylandı. • Uludağ TOG açık alan etkinliği o Uludağ TOG
oryantasyonları kapsamında açık alanda (Gemlik) çeşitli atölyeler
gerçekleştirecekler. Toplam 90 kişilik bir etkinlik olacak. Bir 45
kişilik araç talebinde bulundular. 22 Ekim 10.30 Nilüfer Gençlik Evi
önünden kalkacak. Aynı gün 18.00’de Gemlik’ten dönülecek.
Gençlerden sadece kumanya ücreti alınacak. Talepleri onaylandı. 
3. UMAST etkinliği o Uludağ Mağaracılık Topluluğu bu seneki ilk
pratik eğitimleri için Kemalpaşa’da Kazanpınar Köyü’ne araç
istediler. Gençlerden sadece kumanya ücreti alınacak. 22-23
Ekim’de her iki günde de 08.00-18.00 arasında olacak. Yaklaşık 60
kişilik araç talebinde bulundular. Meclis tarafından talepleri
onaylandı. 
4. Gençlerin beslenememe sorunu o Gençler Görükle’de beslenme
sorunu yaşıyorlar. Bunun için var olan Geçinemiyoruz
kampanyamız üzerinden de ilerleyerek sorunu dile getirmek
isteyen gençlerle bir video çalışması yapılacak. Üniversite
topluluklarıyla birlikte ortak sosyal medya çalışması yapacağız.
Haftaya yapacağımız toplantının gündemini bu konu üzerine
yapacağız. 
5. Eşitlik Ağı o Akdeniz Gençlik Derneği tarafından başlatılan Eşitlik
Ağı kurucu üyeleri çağrısına başvurulacak. Çağrı metni: Eşit katılım
alanında çalışmalar yürüten 8 örgütün girişimleri ile toplumun
dezavantajlı ve hassas durumdaki gruplar ile çalışmalar yapan Sivil
Toplum Kuruluşlarının, aktivistler ve yerel yönetimlerin bir araya
gelerek dezavantajlı grupların her alanda eşit katılımlarını
arttırmak, örgütler arası deneyim paylaşımı yaparak yeni ortaklıklar
ve işbirlikleri kurup örgütlü bir şekilde katılım alanında çalışmalar
yapmak, ağ üyesi kurum ve kuruluşların kapasitelerinin arttırmak
amacıyla çalışmaların yapılması hedeflenmektedir. Türkiye’de
dezavantajlı hassas grupların her alanda eşit katılımını arttırmak
amacıyla çalışmalar yapacak Eşit Katılım Ağı dezavantajlı grupların
her alanda katılımını önceleyen aktörlerin birlikte hareket ettiği bir
ağ olacaktır. Ağın stratejik planı, hedefleri ve öncelikli konularına
aralık ayı içerisinde yüz yüze yapılması planlanan toplantıda ağ
üyeleri ile birlikte kararlaştırılacaktır. Aşağıdaki tematik alanlarda
çalışmalar yapan örgütlerin başvurularına öncelik verilecektir.
Tematik Alanlar: Çocuk Hakları LGBTİ+ hakları Kadın hakları
Gençlik Hakları Engelli Hakları İnsan Hakları Ağa katılmak isteyen
örgütler, aktivistler ve yerel yönetimlerin aşağıdaki başvuru
formunu 20 Ekim 2022 tarihine kadar gönderilmesi gerekmektedir.
• Belediye meclisi grubu o Belediye meclisinde konuşulanların
raporunu okuyacak ve gençlik özelinde neler konuşulmuş diye
rapor çıkarması için açılan WP grubu kapatılacak. Bu iş için WP
grubuna gerek olmadığına karar verildi. Toplantıda inisiyatif alan
gönüllüler raporları okuyacaklar. Toplantıda inisiyatifi Tuğba Can
ve Pınar Vatansever aldı. İnisiyatif alanlar raporları okuyup meclis
toplantılarında bilgilendirmeler yapacaklar.
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Gençl�k Mecl�s�m�z�n 
gündem� beslenememe!

Sevg� ve Kardeşl�k Koromuz
yen� dönem �lk çalışmasını yaptı

V�zör Fotoğrafçılık Grubumuz
yen� dönem �lk toplantısını gerçekleşt�rd�

https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0LCszu8MqShXLtq4D96TRihPWnFjCiKyR9KfDnxBzetpqebac72B4C99fY8F2akLQl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0muvfmPPvK4sqMXjgDd7BHFtTGuqdLBHBrKup1oA3e9wWKtjtJRRkY1gXshANcQgMl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0LCszu8MqShXLtq4D96TRihPWnFjCiKyR9KfDnxBzetpqebac72B4C99fY8F2akLQl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0muvfmPPvK4sqMXjgDd7BHFtTGuqdLBHBrKup1oA3e9wWKtjtJRRkY1gXshANcQgMl


Gençlik Meclisi yeni gönüllülerimiz için Sivil Toplum 101 ve
Nilüfer Gençlik Meclisi Oryantasyonumuzu
gerçekleştirdik.

Kadın Meclisimiz yeni sezonun ilk kitap okuma atölyesini
Nilüfer Kent Konseyi Salonu’nda gerçekleştirdi.
Gönüllülerimiz, Uludağ Üniversitesi Öğretim Görevlisi
Nilüfer İnceman Akgün yürütücülüğünde Halide Edip
Adıvar’ın Sinekli Bakkal kitabını birlikte inceleyip
çözümledi.

Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş ve Kadın
Meclisi Başkanı Serpil Altun, Ankara’da Çankaya Kent
Konseyi’nin düzenlediği ‘Kent, Çevre ve Gelecek için
Açılımlar’ Sempozyumuna katıldı. 2 gün süren
sempozyumda ‘İklim, Gıda Politikaları ve Göç’, Gençlik ve
Gelecek: Gençlerin Geleceği’, ‘Sosyal Adalet ve Kent:
Geleceğin Kentleri’, Kentsel Katılım Biçimleri ve İktidar’
oturumları yapıldı. Sempozyum kapanış bildirgesinin
sunumuyla son buldu.

Toplantı gündemi;
1. Gençlerin kampüsteki beslenme sorunları

Toplantı Kararları;
1. Yapılan toplantıda BESLENEMİYORUZ adlı etkinliğimiz
ile ilgili talepler alınmıştır. Fakat toplantıya katılan
topluluklardaki arkadaşlar bu kararların bu şekliyle kayıt
altına alınmasını istememişlerdir. Ayrıca toplantıya katılan
çoğu kişi adını isim listesine yazmak istememiştir.

Emekliler Meclisimiz “Emekliler Parkı” için
çalışmalarına devam ediyor. Nilüfer Belediyesi Plan
Proje Müdürlüğü’nden Nilay Önder’in sunumu ile
parkın yapısal projesi hakkında fikir alışverişinde
bulundu.

Yalova Kent Konseyi
Yürütme Kurulu Üyeleri
konuğumuz oldu. Heyet,
Nilüfer Kent Konseyi'nin
meclis ve grupları,
işleyişi ile mahalle
komitelerimiz hakkında
bilgi aldı.
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Gençl�k Mecl�s�m�zden
yen� gönüllüler�m�z �ç�n oryantasyon

Emekl�ler Parkı �ç�n
toplantı yapıldı

Kadın Mecl�s�m�z
S�nekl� Bakkal'ı okuyup, çözümled�

Kent, Çevre ve Gelecek �ç�n Açılımlar
Sempozyumuna katıldık

Yalova Kent Konsey�
konuğumuz oldu

Gençl�k Mecl�s�m�z�n
gündem�nde beslenme sorunları vardı

https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid02pHrfLu61a8YXUKPwq8yMQkwUFyr8o6TYnGtN6G8UoC1vdriGvCuY4Gbyf2ATEfUtl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid032oLfKDnrjRh7Qqn9YyzUoKwdvBHm4pWhY5VREFzN3mxmzEtxyoo3Dg38yfApYM3nl
https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/a.1702638333137217/5757870497613960/
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid02pHrfLu61a8YXUKPwq8yMQkwUFyr8o6TYnGtN6G8UoC1vdriGvCuY4Gbyf2ATEfUtl
https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/a.1702638333137217/5757870497613960/
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid032oLfKDnrjRh7Qqn9YyzUoKwdvBHm4pWhY5VREFzN3mxmzEtxyoo3Dg38yfApYM3nl


COP27 İklim Zirvesi’nin #walk2cop27 etkinliği kapsamında
yapılan bisiklet turunda çok güzel bir gün geçirdik. 

Doğayla iç içe olan ve 18 km. süren turumuz Misi'den
başlayıp, Dağyenice'ye devam etti.

Atlas'ta mola veren bisikletliler, Atlas Köy Kadınları
Dayanışma Derneği'nin muhteşem lezzetleriyle güç
depoladı. Bisiklet turumuz Çalı'da son buldu.

Hem keyifli bir pazar sabahı yaşadık hem de pedal çevirdik
ağaca dönüştü.

Bursa Büyükşehir Belediyesi bünyesinde faaliyet
gösteren Mekansal Planlama ve Strateji ofisiyle 2040
yılını şekillendirmek adına 'Çevre Düzeni Planı'
hakkında bilgilendirme toplantısı gerçekleştirdik.
Toplantıya yürütme kurulumuzun yanı sıra Bursa Kent
Konseyi, Osmangazi Kent Konseyi, Yıldırım Kent
Konseyi, İnegöl Kent Konseyi, Orhangazi Kent Konseyi
ve İznik Belediyesi katıldı. Toplantıda sıklıkla bir araya
gelme ve fikir alışverişine devam etme kararı çıktı.

Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş, Yürütme
Kurulu Üyelerimiz Necla Yörüklü ve Nail Özer, TMMOB
Bursa Şubesini ziyaret etti. 2040 Çevre Düzeni konulu
toplantıda kentin planlama süreçleri, mevcut durumu
iyileştirmeye yönelik çalışmaları konuşuldu. Buluşmada
ayrıca TMMOB Bursa İl Koordinasyon Sekreteri Şube
Yönetim Kurulu Başkanı Şirin Rodoplu Şimşek’e yeni
görevinde başarılar diledik.

Nilüfer Kent Konseyi
Hayvan Hakları Çalışma

Grubumuz, ekim ayı
boyunca can dostlarımızı

yalnız bırakmadı.
Gönüllülerimiz

Unçukuru,
Maksempınar, Kayapa ve

Hasanağa
Mahalleleri'nde can

dostlarımızı ziyaret etti
ve besleme yaptı.
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M�s�'den Çalı'ya
doğa �ç�n pedal çev�rd�k

Çevre Düzen� Planı
toplantısına katıldık

TMMOB Bursa Şubes�n� 
z�yaret ett�k

Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz
can dostlarımızın yanında

https://fb.watch/gH3EhmtmuU/
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0iibXiDyH2g4CtrCGB5sgvQuAV81WVsfZnHeia6gNPMNRiR3vXCz1gY3c1T17hKLfl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid04QwBKMQ3D92JXibDDhX5d2hLcVddAcTA2pgmgxVmJz5t9YdW7gJEUN7TCapM2pkbl
https://www.facebook.com/hashtag/walk2cop27?__eep__=6&__cft__[0]=AZUST56MRVVT6n6Ays5CWPBpLgi6iXYnp5EgvTL0D3z67DD0nPH-WaZA0LtCi5Byjz__bcQrlX0i8pc5boOW_hak1a8JlZ9ZExqLvMVDnjM0LFI6DqxQG5C_qKmk3RwT_OmnE0iDLRU2GWOCNhE1Vt6r04Ad02HT_OIRQFdUg6CA9GhCl3jqhuQRVor9AakMiB8&__tn__=*NK-R
https://fb.watch/gH3EhmtmuU/
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid0iibXiDyH2g4CtrCGB5sgvQuAV81WVsfZnHeia6gNPMNRiR3vXCz1gY3c1T17hKLfl
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid04QwBKMQ3D92JXibDDhX5d2hLcVddAcTA2pgmgxVmJz5t9YdW7gJEUN7TCapM2pkbl


Toplantı gündemi;
1. Bilgilendirmeler.
2. Süreç planlaması.
3. Görüş ve öneriler.

Toplantı Kararları;
1. Yalova Kent Konseyi ziyareti, Bursa Kent
Konseyi’nin ev sahipliğinde ilçe kent konseylerinin
katıldığı 2040 Bursa Çevre Düzeni Planı bilgilendirme
toplantısı, Çankaya Kent Konseyi ‘kent, çevre ve
gelecek için açılımlar’ sempozyumu, walk2cop27
bisiklet turu, Kocaeli Kent Konseyi ‘göç alan kentlerde
kentlilik bilinci’ toplantısı, İnegazi Çimento
Fabrikasına dair yapılacak açıklama hakkında
bilgilendirmeler yapıldı. Ayrıca kadın, emekliler ve
gençlik meclisi başkanları yaptıkları ve yapacakları
çalışmalar hakkında bilgilendirmede bulundu.
2. 2023 yılı yapılacaklara dair stratejik bir plan
çalışması için 2 Kasım 2022 18.00’da toplantı
yapılması kararlaştırıldı.
3. Mahalle komitelerinin çalışma planı yapılması için 9
Kasım 2022 18.00’da toplantı yapılması ve toplantı
öncesi belirlenen mahalle muhtarları ile mahalle
komitesi ofisinin ‘-Mahalle komitesinin durumu
nedir? –Mahalle komitesi toplantısı yapmayı
düşünüyor musunuz? –İletişim için whatsapp gibi
kullandığınız bir araç var mı?’ sorularının cevaplarını
toplaması kararlaştırılmıştır.
4. 26-27 Kasım 2022 tarihlerinde Mudanya’da
yürütme kurulu ile bir çalıştayın yapılması ve strateji
ve mahalle komiteleri hakkında yapılan toplantıların
çıktılarına nihai hali verilerek 2023 planının
oluşturulması kararlaştırılmıştır.
5. Yürütme Kurulu toplantıları 15 günde bire alınarak
Çarşamba günleri saat 18.00’da yapılması ve
toplantıya katılım konusunda ciddiyet gösterilerek
yönergenin uygulanması kararlaştırılmıştır.
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İnegazi’de yapılmak istenen çimento fabrikasına tepki
göstermek için bir araya geldik. İnegazi Mahallesi Muhtarı
Nurettin Aydın, Altınşehir muhtarı Melahat Şanal, Atlas
muhtarı Mustafa Bilgiç, Tahtalı muhtarı Hüseyin Kahya,
Yaylacık Muhtarı Naci Kurçin, Uludağ Üni. Tıp Fak. Halk
Sağlığı AD. Öğretim Üyesi Prof. Dr. Alpaslan Türkkan,
DOĞADER Başkanı Sedat Güler ile yönetim kurulu üyesi
Murat Demir, Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan
Binbaş, Genel Sekreter Emre Karagöz, Genel Sekreter
Yardımcısı Özlem Polat, İnegazi halkı ve çevre gönüllüleri
İnegazi’de toplanarak ‘Doğanın talanına hayır’ diyerek
haykırdı.

Yapılan eylemde, İnegazi halkı doğayı, su kaynaklarını,
toprağı ve yaşam alanlarını savunmakta kararlı olduklarını
ortaya koydu. 

Cevdet İrketi Çocuk Okuma Grubumuz bu ayki çevrimiçi
toplantıda Michael Morpungo’nun Sevincin Şarkısı ile
Sevgili Olly ve Füsun Çetinel’in Küçük Pis Yeşil Böcek
kitaplarını yorumladı. Minik gönüllülerimiz kasım ayında
okuyacağı kitapları ise şöyle seçti:
1-2. sınıflar: Görkem Kantar Arsoy-Tibo Tablete yapıştı
3-4. sınıflar: Görkem Kantar Arsoy-Sarıldığımız Gün
5-6. sınıflar: Zeynep Cemali-Öykü Öykü Gezen Kedi

Toplantı gündemi; 
1.  Murat Şentürk İle yapılması planlanan zoom etkinliğinin yeni
tarihi 
2. Momentum Gençlik Ağı ile yapılacak etkinliğin yeni tarihi 
3. Belediyenin Tiyatro bileti kontenjanı 
4. Netflix Gezisi hakkındaki son durum 
5. Uludağ Üniversitesi Toplum Gönülleri Topluğunun 16-17-18
Aralık'ta yapmayı planladığı İdeathon hakkında sunumu

Toplantı Kararları;
1. Murat Şentürk ile yapılacak zoom etkinliği kendisinin yoğun
programı nedeniyle ertelenmişti. Yeni Tarih 7 Kasım olarak
belirlendi. 
2. Momentum Ağı ile yapılacak etkinlik Önder Hocanın sağlık
problemi nedeniyle ertelenmişti yeni tarih 19 Kasım olarak
belirlendi. Ayrıca etkinlik duyurusu yapılacak ama kontenjan
belirli topluluklara ayrılacak. 
3. Netflixte davetini ileten Barış’ın Çalışan olduğuna dair bir belge
göndermesi istendi belge gelince meclis konuyu onaylayacak. 
4. Nilüfer Belediyesi Tiyatro Müdürlüğü’nün gençlik meclisine
tahsis ettiği 10 bilet bilgisi verildi. Önümüzdeki hafta için 1984
oyununa yer ayırtılacak.
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İnegaz�'de Ç�mento Fabr�kası
İS-TE-Mİ-YO-RUZ!

Yürütme Kurulumuz
gündem� değerlend�rd�

Gençl�k Mecl�s�m�z
ek�m ayının son toplantısını yaptı

Cevdet İrket� Çocuk Okuma Grubumuz
çevr�m�ç� toplantıda buluştu

https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid04JP8MC7ZWFmunu5rJtUrbT1oQg3vMHnTG5ugWo7YzjYEa8zpk12GEXjQq1P2ymPzl
https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/a.1702638333137217/5775758845825125/
https://www.facebook.com/NKKonsey/posts/pfbid04JP8MC7ZWFmunu5rJtUrbT1oQg3vMHnTG5ugWo7YzjYEa8zpk12GEXjQq1P2ymPzl
https://www.facebook.com/NKKonsey/photos/a.1702638333137217/5775758845825125/
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GENÇLİK MECLİSİ EVİ EKİMDE 1707 GENCİ AĞIRLADI

Görükle’de bulunan Nilüfer Gençlik Evimiz,
ekim ayı boyunca 1707 öğrenciye ev sahipliği
yaptı. 1300 genç, ekim ayında Nilüfer Gençlik
Evi’nde ders çalışmak için misafirimiz oldu. 

Bu dönemde Nilüfer Gençlik Evi’nde; Nilüfer Kent Konseyi Gençlik Meclisi, Ekonometri Topluluğu, Özgür
Renkler, Dünya Kız Çocukları, Avrupa Tıp Öğrencileri, Moleküler Biyoloji, TOG, Türk-Alman Dostluğu Derneği,
Hayvan Dostları Derneği, Uludağ ADT, Paylaşımcı Toplum Derneği, Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği,
Yazılım Topluluğu, UMAST, Yapay Zeka Topluluğu’nun olmak üzere 30 toplantı yapıldı. 

15 farklı topluluğa
kapılarını açan
Nilüfer Gençlik Evi;
Sürdürülebilirlik,
Gökkuşağı ve
Ekoloji Salonu’nda
407 genci ağırladı. 
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BASINDA NİLÜFER KENT KONSEYİ
K�tap Atölyes�'nde hedef 25 b�n k�tap bağışı

Dünya kız çocukları Turgay Erdem �le buluştu
İnegaz�'de ç�mento fabr�kası �stem�yoruz!

2. El ve Takas Pazarı
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#Walk2Cop27 B�s�klet Turu 
Değerlend�rme Anket�
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Nilüfer Kent Konseyi Çocuk Meclisi’nin 5. Seçimli Genel
Kurulu, Karaman Dernekler Yerleşkesi'nde yapıldı.
Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem'in de katıldığı
genel kurul, meclis başkanı Eda Türkmen'in konuşmasıyla
başladı. Türkmen; “Kim başkan seçilirse seçilsin, çok
güzel işler ortaya konacağına eminim. Ben görevimi size
güvenim tam bir şekilde teslim ediyorum” dedi. 

Eda Türkmen ardından faaliyet raporunu sundu.
Türkmen’in ardından konuşma yapan Nilüfer Belediye
Başkanı Turgay Erdem; “Bugün bir demokrasi şöleni
gerçekleştiriyorsunuz. Hem Nilüfer hem de Bursa’daki
birçok arkadaşınızın sözcüsü olarak yer alıyorsunuz. Bu
önemli görevinizde haklarınızı hem öğrenmenin hem de
aramanın heyecanını birlikte paylaşıyorsunuz. Aslında bizim
neslimizin dünyayı daha çok kirlettiği bir zaman dilimi
içerisinde yaşıyoruz. Bizim umudumuz bundan sonraki
süreçte artık sizlersiniz. Yeni nesilden çok şeyler umut
ediyoruz” ifadelerini kullandı. Konuşmaların ardından
adaylık sürecine geçildi. 28 adayın çıktığı genel kurulda
adeta demokrasi şöleni yaşanırken, 92 çocuğun 66’sından
oy alan Özlem Yılmaz, yeni başkan seçildi. Batuhan Ceyhan
20 oyla başkan yardımcısı olurken, İdil Öztürk, Dilaver
Özcan ve Asya Kaya 15'er oy aldı ve yazman oldu.

Toplantının ikinci bölümünde Tema Vakfı Nilüfer Şube
Başkanı Nurten Ümit, ‘Sıfır Atıklı Yaşam’ konusunda bir
sunum gerçekleştirdi. Emekliler Meclisi Başkanımız
Yeşim Erkmenuğur, değerli bilgi aktarımı için Nurten
Ümit’e teşekkür etti.

Nilüfer Gençlik Meclisi olarak üyesi olduğumuz Gençlik
Örgütleri Forumu'nun 7. Olağan Genel Kurulu’na
katıldık. Genel Kurul 42 üye örgütünün katılımıyla
Ankara'da gerçekleşti.

Sevgi ve Kardeşlik Koromuz, haftalık çalışmasını Nilüfer
Kent Konseyi salonunda yaptı. Koromuz yeni yıl
konseri için seçtiği şarkıları keyifle çalıştı ve söyledi.

Emekliler Meclisimiz kasım ayı toplantısını Nilüfer Kent
Konseyi toplantı salonunda yaptı. Ekim ayındaki
faaliyetler hakkında bilgi verilen toplantıda, önümüzdeki
günlerde yapılması planlanan çalışmalarla ilgili fikir
alışverişinde bulunuldu.
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Çocuk Mecl�s�m�z�n 
5. Seç�ml� Genel Kurulu'nu yaptık

Emekl�ler Mecl�s�m�z
aylık toplantısını gerçekleşt�rd�

Sevg� ve Kardeşl�k Koromuz
yılbaşı konser�ne hazırlanıyor

Gençl�k Mecl�s�m�z
Gençl�k Örgütler� Forumu'na katıldı

https://www.instagram.com/p/CkprXAnomEK/
https://www.instagram.com/p/CkprXAnomEK/
https://www.instagram.com/p/CkdZcUooP99/
https://www.instagram.com/p/Ckf1PNCIUq6/
https://www.instagram.com/p/CkgErmkqznT/
https://www.instagram.com/p/CkprXAnomEK/
https://www.instagram.com/p/Ckf1PNCIUq6/
https://www.instagram.com/p/CkgErmkqznT/
https://www.instagram.com/p/CkdZcUooP99/
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Toplantı gündemi; 
1. Pınar’ın sunumu: GO-FOR ve ulusal gençlik konseyi 
2. ‘Beslenemiyoruz’ temalı kampanyamız için tekrar
gözden geçirilme 
3. Kıvanç’ın istifa etmeyi planlamasıyla birlikte erkek eş
başkan seçimi tarihi 
4. Stratejik plan toplantısı doğrultusunda yürütme
kurulunun gençlik meclisi ile toplantı talebi 
5. Strateji genel müdürlüğü ile gençlik çalışanı talebi için
görüşme talebi 
6. Momentum ekibi ile olacak olan çalıştay öncesi neler
yapılacağına karar verilmesi 
7. Sinan’ın TALEP-ET! Programının çıktılarını paylaşması

Toplantı Kararları;
1. Pınar‘ın Go-FOR’un NGM’nin çatı kuruluş olması
sebebiyle biz gönüllüleri kısa bir şekilde bilgilendirdi ve
devamında Ulusal Gençlik Konseyi nedir ve nasıl bu
zamana kadar evrilmiştir? Bunun tarihçesini ve akışını
paylaştı. 
2.‘Beslenemiyoruz’ temalı kampanyamız için tekrar
gözden geçirdik. Bu toplantı çerçevesinde
arkadaşlarımızla verdiğimiz karar neticesinde bir bir
buçuk dakikalık bir video çekimi bu kampanyanın
genişlemesini sağlayacaktır. Bu kampanya için bir metin
oluşturulacak ve sosyal medyada paylaşılacak. 
3. Kıvanç’ın eş başkanlık görevinden istifa etmeyi
düşünmesiyle birlikte yeni bir eş balkan seçimi için tarih
belirledik. Ve bunu önce Kıvanç’ın istifasını verdikten
sonra devamında grupta duyurusunu yapmayı planladık.
Seçim tarihi olarak 28 KASIM olarak belirledik. 
4. Bu ay yapılan stratejik plan toplantısı çerçevesinde
Nilüfer Kent Konseyi Yürütme Kurulu Nilüfer Gençlik
Meclisi için 2023 stratejik planını konuşmak üzere
toplantı talep etti. Yürütme Kurulu’nun takvimine göre
online bir toplantı almayı isteyeceğiz. 
5. Gençlik çalışanı ile gençlik politikası yazma konusunda
talebi olan Nilüfer Gençlik Meclisi’nin gelecek olan
bireyin masraflarını karşılamak adına bütçe iççin
görüşme talebi dile getirildi. Strateji genel müdürlüğü ile
alınması istenene bu randevu görüşülecek. 
6. Momentum ekibi ile olacak olan 19 Kasım günü çalıştay
için gönderilerinin bu hafta hazırlanması, sosyal medya
paylaşımına çıkılması ve WhatsApp grubu oluşturulması
kararlaştırıldı. Aynı zamanda bu çalıştay için açık çağrıya
çıkılacağı ve toplantı detaylarının grup üzerinden
tartışılacağı oy birliğiyle karar verildi. 
7. Sinan’ın bize sunduğu Go-FOR ile birlikte yapılan
TALEP ET! Programının detaylarını ve bizim bu konuda
neler yapabileceğimizi sorguladığımız konuşmalar
gerçekleştirdik. 

Nilüfer Belediyesi Kütüphane Müdürlüğü’nün,
Emekliler Meclisimizin büyük emek verdiği Kitap
Atölyesi’ne katkısı devam ediyor. Gönüllülerimiz,
belediye kütüphanelerinden topladığı kitapları
Türkiye’nin dört bir yanındaki okullara gönderecek.

19 Mayıs Mahalle Komitesi toplantısı Nilüfer Kent
Konseyi Yürütme Kurulu üyesi Doç. Dr. M. Berkay
Aydın ve Mahalle Komiteleri Ofisi Sorumlusu Suna
Acar’ın katılımıyla gerçekleştirildi. Toplantıda mahalle
sakinlerinin yoğun talebi olan spor alanı, Mahalle
Bostanı'nın işleyişi ve mahallenin sorunları görüşüldü.

Nilüfer Kent Konseyi
Kadın Meclisi Ataçarşı
ve Şenlik Çalışma
Grubu yeni sezonun ilk
atölyesini
gerçekleştirdi. Şaşiko ve
Modern Yama
Teknikleri Atölyemiz
Müberra Özdemir ile
Müjgan Daver
eğitmenliğinde
gerçekleştirildi.
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Gençl�k Mecl�s�m�z
kasım ayı �lk toplantısını gerçekleşt�rd� 

K�tap Atölyes�
durmak ned�r b�lm�yor

Kadın Mecl�s�m�zden
yen� sezonun �lk atölyes�

19 Mayıs Mahalle Kom�tes�'n�n
talepler� konuşuldu
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Nilüfer’in Kentsel Gıda Politikası’nı katılımcı bir anlayışla
hep beraber hazırlamak için çalıştayda bir araya geldik. 

Çalıştayımız Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem ve
Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş'ın açılış
konuşmasıyla başladı. Nilüfer Belediyesi, İklim Değişikliği
ve Sıfır Atık Müdürlüğü FUSILLI Projesi Yürütücüsü
Mehmet Can Yılmaz, FUSILLI Projesinin tanıtımını yaptı. 

İzmir Demokrasi Üniversitesi Mimarlık Fakültesi Şehir ve
Bölge Planlama Bölümü Öğr. Üy. Doç. Dr. Emel Karakaya
Ayalp da Kentsel Gıda Politikaları Sunumunu
gerçekleştirdi. 

NİLKOOP Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Arca Atay
da Nilüfer’de Sürdürülebilir Gıda Uygulamaları üzerine
bilgi aktarımında bulundu. 

NİLKOOP Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Arca Atay
da Nilüfer’de Sürdürülebilir Gıda Uygulamaları üzerine
bilgi aktarımı yaptı. 

Ardından GIDA2030 öncelikli ve sürdürülebilir gıda
sistemlerine yönelik; üretim, dağıtım, tüketim, yönetişim
ve atık konusunun ele alındığı çalışma masalarında fikir,
deneyim paylaşımında bulunuldu.
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N�lüfer Kentsel Gıda Pol�t�kası Çalıştayı'nda
b�r araya geld�k

https://www.instagram.com/p/Ckxhsy7oinE/
https://www.instagram.com/p/Ckxhsy7oinE/


Toplantı gündemi; 
1. Seçimli Genel Kurul sonrası yapılan ilk toplantı.
Tanışma ve Çocuk Meclisi'nin yeni dönemde hayata
geçirilebilecek proje önerileri

Toplantı Kararları;
1. 17 Kasım Perşembe günü saat 10.00-12.00 saatleri
arasında Nilüfer Mini Bostan'ı ziyareti yapılması
2. Dünya Çocuk Hakları Günü gündemiyle 22 Kasım'da
Nilüfer Kent Konseyi önünden Nilüfer Belediyesi
Cumhuriyet Meydanı'na doğru yürüyüş yapılması. 
20 Kasım (Dünya Çocuk Hakları Günü) saat 15.30'da
Çocuk Meclisi evinde toplanarak yürüyüşte
taşıyacağımız pankart ve dövizlerin hazırlanacağı
Pankart Boyama Atölyesi yapılması 
3. İleri bir tarihte hayvanlar için mama ve su kabı
yapılması.
4. Toplantı için ayda bir kez bir araya gelinmesi 
5. Whatsapp'ta Çocuk Meclisi Bilgilendirme Grubu'nun
kurulması.

4 9

Engelli Hakları Çalışma Grubu, Nilüfer Belediyesi Bizim
Ev Engelliler Sosyal Yaşam Destek Merkezi ile ortaklaşa
düzenlediği söyleşide Avukat Turhan İçli’yi konuk etti.
Turhan İçli, Engelli Haklarının tarihi sürecini aktardı. 

Kadın Meclisimiz, 25 Kasım Kadına Yönelik Şiddete Karşı
Uluslararası Mücadele Günü'nde gerçekleşecek yürüyüş
için Aksesuar Yapımı Atölyesi'nde bir araya geldi.
Karaman Dernekler Yerleşkesi'ndeki atölyeye Nilüfer
Belediyesi Başkan Yardımcısı Sibel Özer de katıldı. 

25 Kasım’ın Avrupa Atık Azaltım Haftası’na denk gelmesi
sebebiyle, meclis gönüllülerimiz taç ve bileklikleri atık
malzemelerden yaptı. Kadın Meclisi Başkanımız Serpil Altun,
gönüllülerimize verdikleri emekler nedeniyle teşekkür etti.

Söyleşinin son bölümünde ise soru-cevap bölümüne
geçildi. Engelli Hakları Çalışma Grubu Başkanımız Sıraç
Erbek, İçli'ye verdiği değerli bilgiler için teşekkür etti.

Nilüfer Kent Konseyi Çocuk Meclisimiz, Seçimli
Genel Kurul’un ardından ilk toplantısını İhsaniye
Mahallemizde bulunan Oyun Engel Tanımaz Parkı
Çocuk Meclisi Evi’nde gercekleştirdi. Nilüfer Kent
Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş'ın da katıldığı
toplantıda 20 Kasım Dünya Çocuk Hakları Günü ile
ilgili fikir alışverişinde bulunan meclisimiz,
ilerleyen günlerde sokakta yaşayan can dostlarımız
için de bir etkinlik planladı.
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Engell� Hakları Çalışma Grubumuzdan
Engell� Haklarının tar�h� sürec� söyleş�s�

Çocuk Mecl�s�m�z
genel kurulun ardından �lk toplantısını yaptı

Kadın Mecl�s�m�zden
25 Kasım'a özel atölye
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25 Kasım Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası
Mücadele Günü etkinlikleri kapsamında Mudanya Kent
Konseyi Tiyatro Topluluğu'nun sahnelediği ‘Kadın
Hikayeleri’ tiyatral gösterisi gerçekleştirildi. 

Uğur Mumcu Sahnesi'ndeki Tiyatral gösterinin
ardından "Şiddet nedir ve şiddet sonrası
başvurulabilecek yasal mekanizmalar" söyleşisi yapıldı.
Avukat Gülender Adıgüzel ve Nilüfer Belediyesi Eşitlik
Birimi'nden Özlem Akdağ katılımcıları bilgilendirdi. 

Ardından bakla ile bezelye tohumu ekildi ve pırasa
fidesi dikildi. Gönüllülerimiz Meksika Hıyarı hasadı da
yaptı. Çocuklara ekinezya ve pazı tohumu hediye edildi. 

Nilüfer Kent Konseyi Çocuk Meclisimiz’e İhsaniye Mini
Bostan’da Nilüfer Kent Bostanları Sorumlusu Selin
Bıçakçıoğlu Gürsan tarafından kışlık sebzelerle ilgili
bilgi verildi. 
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Fethiye Mahalle Komitemiz, ilk toplantısını gerçekleştirdi.
Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş’ın da
katıldığı toplantıda bilgilendirme ve yürütme kurulu
seçiminin ardından önümüzdeki günlerde hayata geçmesi
planlanan projeler hakkında görüş alışverişinde bulunuldu.

Nilüfer Gençlik Meclisi olarak
üyesi olduğumuz Go For
tarafından yürütülen ve Avrupa
Birliği Türkiye Delegasyonu
tarafından desteklenen Go For
Youth Projesinin son
aktivitelerinden olan Politik
Parti Temsilcileri ile Yuvarlak
Masa Toplantısı Ankara’da
gerçekleşti. GoFor olarak
T.B.M.M.'de temsil edilen 14
siyasi partiye toplantı
talebimizi ilettik.

Toplantı gündemi; 
1. 1 Aralık Dünya AİDS Günü 
2. 5 Aralık Dünya Gönüllüler Günü 
3. 10 Aralık Dünya İnsan Hakları Günü Beslenemiyoruz
Kampanya Planlaması 
4. Stratejik Plan Hakkında Bilgilendirme 
5. Umast Otobüs Talebi

Toplantı Kararları;
1. 1 Aralık Dünya AİDS Günü: Özgür Renkler Derneği ile
Farkındalık atölyesi planlama kararı alındı. Eş başkan Tuğba
eğitim verilebileceğini belirtti. Stand açma fikri kabul
edilmedi. Rozet tarzı bir şey yapılabilir dendi.
2. 5 Aralık Dünya Gönüllüler Günü: Nilüfer Kent Konseyinin
gönüllüler günü etkinlik planlaması varsa ona katılma kararı
verildi.
3. Beslenemiyoruz Kampanya Planlaması: Video çalışması
için talep temelli ilerleme kararı verildi Veri biriktirmek için
anket oluşturulup üniversite gruplarına atılması kararı alındı.
Ayrıca üniversite kurumlarından yemekhane hakkında bilgi
talep edeceğiz.Veriler toplandıktan sonra video metni
hazırlanacak. 10 Aralık Dünya İnsan Hakları Günü: Belediye
Meclisinde etkinlik yapılacaksa önce oraya katılma kararı
alındı. TOG ve diğer üniversite toplulukları ilke atölye
yapılacak. Demokrasi ve İnsan Hakları atölyesi yapılmasına
da karar verildi. 
4. Stratejik Plan Hakkında Bilgilendirme: Bir sonraki
toplantıda anlatılmasına karar verildi. 5.Umast topluluğunun
3-4 Aralık tarihleri arasında yapacağı Kocaeli / Başiskele
Cinni Kuyu Mağarası için 27kişilik otobüs talebi meclis
tarafından onaylanmıştır.
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Feth�ye Mahalle Kom�tes�
�lk toplantısını gerçekleşt�rd�

'Kadın H�kayeler�' göster�m�n�
Uğur Mumcu Sahnes�'nde yaptık

Gençl�k Mecl�s�m�z�n
gündem� yoğundu

Gençl�k Mecl�s�m�z
Ankara'daydı

Çocuk Mecl�s�m�z
İhsan�ye M�n� Bostan'daydı
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Nilüfer Kent Konseyi olarak Avrupa Birliği Erasmus+
tarafından Slovenya'nın Ljubljana kentinde düzenlenen
“Digital Youth Work” projesine katıldık. Projede Almanya,
İspanya, İsrail, Slovenya ülkelerindeki gençlik çalışanları ile
buluşuldu.

Birçok toplantı, atölye ve etkinliğin olduğu buluşmada
Nilüfer Kent Konseyi gerçekleştirdiği çalışmalar ve
uyguladığı atölyeler ile projenin ilgi odağı oldu.

Momentum Gençlik Ağı’nın “Türkiye’nin İklim Politikası
İçin Öneriler” isimli politika raporu Nilüfer Kent Konseyi
Gençlik Meclisi ile tartışmaya açıldı. Gerçekleştirilen
kolektif çalıştayda iklim politikaları raporunun
yerelleştirilmesi ve dönüştürücü kampanyalarla harekete
geçmesi kararı çıktı. Oluşturulan çalışma grubu ile iklim
krizini boyutlu olarak ele almaya devam edecek.

Doğa, tarih, kültür ve sporla dolu bir yolculuk
gerçekleştirdik. 

Nilüfer Kent Konseyi önünden başlayan bisiklet
turumuza, Başköy’deki Ertan Ayçetin Bisikletevi’nde
mola verdik.

Ardından Akçalar’a geçerek Mysia Yolları üzerinde
bulunan kültür noktalarından Aktopraklık Açık Hava
Müzesi’ne geçtik. 30 kilometrelik keyifli yolculukta
tarih öncesine pedalladık.
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D�g�tal Youth Work 
projes� �ç�n Slovenya'daydık

Mys�a Yollar'nda
tar�h önces�ne pedalladık

Gençler, N�lüfer Kent Konsey�'nde
İkl�m Kr�z�'n� masaya yatırdı
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22 Kasım Salı Günü gerçekleştireceğimiz yürüyüş
öncesinde 20 Kasım Dünya Çocuk Hakları Günü’nde
toplandık, yürüyüşte taşıyacağımız pankart ve dövizleri
yaptık.

Oyun Engel Tanımaz Parkı Çocuk Meclisi Evi’nde
gerçekleştirdiğimiz etkinlikte çocuklar 22 Kasım Salı
günü yapılacak yürüyüşte verecekleri mesajları rengarenk
yaptıkları pankartlarla dövizlere döktü.

Nilüfer Kent Konseyi Kadın Meclisi Başkanı Serpil Altun,
Bursa Muhalif ekranlarında yayınlanan Açık Konuşalım’ın
konuğu oldu. Altun, 25 Kasım Kadına Yönelik Şiddetle
Uluslararası Mücadele Günü'nde yapılacak yürüyüş ile
ilgili bilgi verdi.

Kadın Meclisi Kültür Sanat ve Eğitim çalışma grubu ikinci
kitap okuma ve değerlendirme atölyesini gerçekleştirdi.
Gönüllülerimiz, Ayşe Kulin'in Türkan kitabını İletişim
Uzmanı Dilek Şen yürütücülüğünde inceleyip çözümledi.

Toplantı gündemi; 
1. 28 Kasım Eş Başkanlık Seçimi 
2. 5 Aralık Dünya Gönüllüler Günü 
3. 10 Aralık Dünya İnsan Hakları Günü 
4. Gençlik Evi QR Kod oluşturma talebi 
5. Toplantıya çevrimiçi katılımın tartışılması 
6. Dış gündem olarak ADT’nin araç talebi

Toplantı Kararları;
1. Erkek eş başkanlık seçiminde aday olarak Volkan ve
Emre arkadaşımız öne çıktı. Ancak Emre’nin çevrimiçi
olarak bağlanması üzerine ve sonrasında oy birliği ile
çevrimiçi olarak oy kullanmanın sağlıklı olmayacağına
karar verildiğinden 28 Kasım olarak belirlenen erkek eş
başkanlık seçimi 12 Aralığa ertelenmiştir. 
2. 5 Aralık Dünya gönüllüler günü kapsamında
arkadaşlarımızla ortak olarak karar verdiğimiz eski
videolarımızdan ve yaptığımız çalışmalardan kesitler
alınarak reels videosu oluşturulması talebinde
bulunuldu. Ekstradan alınacak kararlarda gruptan
tartışılabileceği ifade edildi. 
3. 10 Aralık Dünya İnsan Hakları Günü için önceki
toplantı kararları da tekrar gözden geçirilerek aktarıldı
ve buna istinaden üniversitede bulunan topluluklarla
iletişime geçip onları Gençlik Evi’ne davet edip
atölyeler düzenleme kararı alındı. Atölye içeriğine
gruptan tekrar tartışılması önemle belirtildi. 
4. Gençlik evi için bir QR kod oluşturma fikrini
tartıştık. Özellikle binaya giren çıkanların imzalarının
alındığı listesini kaldırılıp yerine bir QR kod
oluşturalım fikrini oy birliğiyle kabul ettik. 
5. Toplantıya çevrimiçi katılım konusunun ağ
bağlantısı kaynaklı problem yaşanmasından dolayı, ağ
ile ilgili bir çalışma istenmesine karar verildi. 
6. Dış gündem olarak Atatürkçü Düşünce
Topluluğundan gelen arkadaşımızın Menemen Anması
etkinliği için araç talebi oldu ve bu talep oy birliği ile
kabul edildi.

Karaman Mahalle Komitesi ilk toplantısını
gerçekleştirdi. Toplantı, Mahalle Komiteleri Sorumlusu
Suna Acar’ın sunumu ve mahallenin sorunlarının
değerlendirilmesi ile devam etti. Karaman Mahalle
Komitesi, aralık ayında tekrar bir araya gelecek.
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Çocuk Hakları Yürüyüşü �ç�n
pankart ve döv�z atölyes� yaptık

Gençl�k Mecl�s�m�z
eş başkanlık seç�m�n� aralık ayına erteled�

Kadın Mecl�s� Başkanımız
Bursa Muhal�f'�n konuğu oldu

Karaman Mahalle Kom�tes�
mahallen�n sorunlarını değerlend�rd�

Kadın Mecl�s�m�z
Türkan k�tabını �nceley�p, çözümled�
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Dünya Çocuk Hakları Yürüyüşü’nde bir araya geldik.
Yaklaşık 700 Nilüferli çocuk, Nilüfer Kent Konseyi’nde
buluştu ve Nilüfer Belediyesi Halk Evi önü-Cumhuriyet
Meydanı’na “Haklarımızı biliyoruz! Bugünümüz ve
geleceğimiz için yürüyoruz” sloganıyla coşkulu bir şekilde
yürüdü. 

Çocukların haklarına sahip çıkmalarının mutluluk verici
olduğunu ifade eden Başkan Turgay Erdem ise; “Bizler
Nilüfer’de sizleri geleceğe hazırlamak için, çocuklara fırsat
eşitliği sağlamak adına çeşitli çalışmalar yapıyoruz.
Çocukları önemsiyoruz. Çünkü siz bizim geleceğimizsiniz”
dedi.

Konuşmaların ardından çocuklar, Denden grubunun
konseriyle eğlenerek renkli anlar yaşadı.

Meydanda toplanan çocuklar, Oyun Hareketi Derneği’nin
düzenlediği oyunlarla eğlendi. Renkli görüntülerin
yaşandığı etkinlikte Başkan Turgay Erdem de çocukların
neşesine ortak oldu ve oyunlara katıldı. Etkinlikte
konuşan Nilüfer Kent Konseyi Çocuk Meclisi Başkanı
Özlem Yılmaz, Nilüfer’de oturan bütün çocukları Çocuk
Meclisi’ne katılmaya davet etti. Yılmaz, Çocuk Hakları
Sözleşmesi’ne de değindi. 

Sözleşmenin yaşama,
koruma, gelişme ve katılım
hakları olmak üzere 4 temel
ilkeden oluştuğunu belirten
Özlem Yılmaz, kendilerinin
en çok katılım hakkı
üzerine çalıştıklarını
söyledi. Çocukların
haklarını iyi bilmesi
gerektiğini ifade eden
Yılmaz, dünyanın geleceği
için çevre ve iklim krizine
karşı duyarlı olunmalarını
vurguladı. 

Çocukları, Halk Evi önündeki Nilüfer Cumhuriyet
Meydanı’nda Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem
karşıladı. 
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N�lüferl� Çocuklar
hakları �ç�n yürüdü
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25 Kasım Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası
Mücadele Günü’nde coşkuyla yürüdük. Nilüfer Kent
Konseyi önünden başlayan yürüyüş, Nilüfer Belediyesi
Halk Evi Cumhuriyet Meydanı’nda son buldu.

Basın açıklamasının ardından Ukrayna'dan ve Suriye'den
misafirlerimiz de söz alıp yaşadıkları zorluklara değindi ve
ülkemizde yaşayan vatandaşlara teşekkür etti.

Nilüfer Belediyesi Başkan Yardımcısı Dr. Sibel Özer ise;
“Bugün burada hayatın her alanından, her yaştan, her
statüden kadınlar olarak, birbirimizden bir farkımız
olmadığını biliyoruz. Dünyanın her yerindeki kadınlar gibi
aynı acılardan, aynı korkulardan geçtik.

Ukrayna’dan İran’a, Şili’den Suriye’ye; hayatları ve hakları
için mücadele eden dünyanın tüm kadınlarına selam olsun.
Dayanışma ve mücadeleyle” açıklamasında bulundu. 

Coşkuyla ve sloganlarla gerçekleşen yürüyüşün ardından,
basın açıklaması yapıldı. 

Kadın Meclisi Başkanımız Serpil Altun, “Bugün Ukrayna,
Afganistan, Suriye ve İran’dan kız kardeşlerimiz burada,
bizimle birlikteler. Biliyoruz ki her birimizin hikayesi farklı
ve yine biliyoruz ki nerede olursak olalım isyanımız ve
direnişimiz tıpkı çoban ateşleri gibi dünyanın başka bir
coğrafyasındaki kadın mücadelesini besleyip büyütecek.
Çünkü bildik ve biliyoruz ki; Kadın Dayanışması Sınır
Tanımaz!” dedi. 
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Kadın Dayanışması
sınır tanımaz!
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Emekliler Meclisi Kitap Atölyesi, 19-27 Kasım 2022 Atık
Azaltım Haftası’nda 14 şehir ve 22 okula toplam 70 koli
kitap gönderdi. Kısa zaman içerisinde Nilüferlilerin büyük
desteğiyle toplanan kitapların gönderimine Nilüfer
Belediyesi Kütüphane Müdürü Şafak Baba Pala da katıldı. 

Nilüfer Kent Konseyi Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz,
kasım ayı boyunca can dostlarımızı yalnız bırakmadı.
Gönüllülerimiz Unçukuru, Maksempınar, Kayapa ve
Hasanağa Mahalleleri'nde can dostlarımızı ziyaret etti ve
besleme yaptı. 

Karaman Mahalle Komitesi ilk toplantısını gerçekleştirdi.
Toplantı, Mahalle Komiteleri Sorumlusu Suna Acar’ın
sunumu ve mahallenin sorunlarının değerlendirilmesi ile
devam etti. Karaman Mahalle Komitesi, aralık ayında
tekrar bir araya gelecek.

Şiddetle mücadeleyi, şiddetin ekonomik boyutunu,
flört şiddetini, şiddet döngüsünü konuşmak için Uludağ
Üniversitesi Prof. Dr. M. Mete Cengiz Kültür
Merkezi'nde bir araya geldik. Nilüfer Belediyesi Başkan
Yardımcısı Dr. Sibel Özer, Nilüfer Kent Konseyi Başkanı
Neslihan Binbaş, Kadın Meclisi Başkanı Serpil Altun ve
gönüllülerimizin de katıldığı buluşmanın
moderatörlüğünü Nilüfer Belediyesi Eşitlik Birimi'nden
Fatma Nur Kır gerçekleştirdi. 

Şiddet ve şiddet biçimleri, şiddetle mücadele
mekanizmaları ve Nilüfer Belediyesi kadın çalışmaları
ile ilgili bilgi veren Kır, ardından Uludağ Üniversitesi
Hukuk Fakültesi Medeni Hukuk ABD Başkanı, UKAM YK
üyesi Çiğdem Mine Yılmaz'a söz verdi. Yılmaz
katılımcılara, "Medeni Kanun Hükümleri Çerçevesinde
Ekonomik Eşitlik" üzerine bilgi aktarımında bulundu.
Çiğdem Mine Yılmaz'ın ardından Bursa Barosu Kadın
Hakları Merkezi Sorumlusu Av. Özlem Gürgen Eldem,
“6284 Sayılı Yasa Kapsamında Haklarımız ve Kadın
Hakları Merkezi Faaliyetleri” başlıklı sunumunu
gerçekleştirdi.

Son olarak Sosyal Hizmet Uzmanı ve Bursa Şiddet
Önleme ve İzleme Merkezi'nden (ŞÖNİM) İdil Berfin
Akbaş, ŞÖNİM Hizmetleri, Şiddet ve Travma Ekseni
üzerine bilgi vererek örneklemelerle konuyu
katılımcılara aktardı.
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Emekl�ler Mecl�s�m�z
Atık Azaltım Haftası’nda 70 kol� k�tap gönderd�

Uludağ Ün�vers�tes�'nde
kadına yönel�k ş�ddetle mücadeley� konuştuk

Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz
can dostlarımızın yanındaydı

Karaman Mahalle Kom�tes�
�lk toplantısını gerçekleşt�rd�
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GENÇLİK MECLİSİ EVİ KASIMDA 4325 GENCİ AĞIRLADI

Görükle’de bulunan Nilüfer Gençlik
Evimiz, kasım ayı boyunca 4325 gence ev
sahipliği yaptı. 3942 öğrenci, kasım ayında
Nilüfer Gençlik Evi’nde ders çalışmak için
misafirimiz oldu. 

Bu dönemde Nilüfer Gençlik Evi’nde; Nilüfer Kent Konseyi Gençlik Meclisi, Uludağ ADT, Teknofest,
Ahbap Derneği, Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği, Yazılım Topluluğu, Mimarlık Bölümü, Radyo
Televizyon, Türk PDR Derneği, Elektrik Bölümü, Fütüristik Tıp Topluluğu, Yapay Zeka Topluluğu ve
UTOG olmak üzere 25 toplantı yapıldı. 

14 farklı topluluğa
kapılarını açan
Nilüfer Gençlik Evi;
Sürdürülebilirlik,
Gökkuşağı ve Ekoloji
Salonu’nda 383
genci ağırladı.

https://www.instagram.com/p/Cl8IEJqID-4/
https://www.instagram.com/p/Cl8IEJqID-4/
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BASINDA NİLÜFER KENT KONSEYİ
Çocuk Mecl�s� 5. Seç�ml� Genel Kurulu Dünya Çocuk Hakları Yürüyüşü
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BASINDA NİLÜFER KENT KONSEYİ
Tar�h önces�ne b�s�klet turu N�lüfer Gıda Çalıştayı

25 Kasım Kadına Yönel�k Ş�ddete Karşı
Uluslararası Mücadele Günü Yürüyüşü



Nilüfer Kent Konseyi Gençlik Meclisimizin 3-4 Aralık
tarihlerinde gerçekleştirmeyi planladığı Toplumsal Cinsiyet
Atölyesi, bazı odaklar tarafından ayrımcı bir söylem ile
provoke edilmeye çalışılarak hedef gösterilmiş, Gençlik
Meclisi ve Kent Konseyi'ne yönelik adeta bir linç
kampanyası yürütülmüştü. Konu ile ilgili Nilüfer Gençlik
Evi’nde basın açıklaması düzenledik. Açıklamaya
gönüllülerimiz, üniversiteli gençler, Nilüfer Belediyesi
Başkan Yardımcıları, Meclis Üyeleri, Sivil Toplum Kuruluşları
ve Akademik Odalar katıldı. Basın açıklamasını Gençlik
Meclisi’nden Pınar Vatansever ve Sinan Cem Aslandoğan
okudu. Açıklama şöyle: Nilüfer Kent Konseyi Gençlik Meclisi
olarak 3-4 Aralık tarihlerinde yapmayı planladığımız
Toplumsal Cinsiyet atölyemiz, sosyal medya üzerinden,
nefret söylemlerinin hedefi haline gelmiştir. Sosyal medya
üzerinden, toplumun belli bir kesimini hedef alan nefret
söylemi olarak başlayan saldırılar; atölyenin ve katılımcıların
fiziki güvenliğini tehdit eder hale gelmiştir. Katılımcıların
can güvenliğini tehlikeye atmamak için, Nilüfer Gençlik
Meclisi olarak atölyeyi ertelemiş bulunmaktayız.

Bu ve benzeri ayrımcı saldırılar ve nefret söylemleri,
Türkiye’nin demokratikleşme sürecine ve bu konuda
önemli rol sahibi olan sivil toplumun özgürlüğüne büyük
zarar vermekte olup Türkiye’nin demokratik gelişiminin
gerilemesine neden olmaktadır. Bu saldırılar, en temel
insan haklarından olan örgütlenme hakkına yöneltilmiştir
ve dolayısıyla tüm sivil toplum ve toplumun her
kesiminden genci hedef almıştır. Dünyada çoğu ülkede
toplumsal cinsiyet eşitliği kavramı üzerine
yoğunlaşılıyorken Türkiye’de varlığının direkt
reddedilmesi ve saldırılması, ülkemizde her türlü
kimlikten gencin toplumda özgürce var olabilmesi
konusunda endişe uyandırıyor. Ülkemizin anti-
demokratik, baskıcı ve gençlerin özgürce yaşamasına izin
verilmeyen mevcut durumu nedeniyle çok sayıda genç bu
ülkede kendilerine özgür bir gelecek göremiyor ve
ülkemizi terk ediyorlar. Bizler daha özgür ve yaşanabilir
bir ülke için devam ettiğimiz hak mücadelemizi tüm
gençlerle birlikte sürdürmek istediğimizi ve kapımızın her
zaman her gence açık olduğunu belirtmek isteriz.
Yaşanan olayların ardından, Nilüfer Belediye’sine karşı
başlatılan karalama kampanyasının Belediye’nin
geliştirdiği eşitlikçi politikalara zarar verme amaçlı
olduğunu düşünüyor ve bu karalama kampanyasını
kınıyoruz. Sivil toplumun özgürce varlığını
sürdürebilmesinin Türkiye’nin demokratikleşmesinde
önemli rol oynadığını düşünüyoruz. Sivil toplumun
birlikte daha güçlü var olacağına inanıyoruz ve bizimle
desteklerini paylaşan örgütlere ve kişilere teşekkür borç
biliriz. Nilüfer Gençlik Meclisi olarak her zaman olduğu
gibi hak mücadelemizi sürdürmeye ve bu mücadelede
gençleri ve gençlik örgütlerini desteklemeye devam
edeceğiz. Bu konuya bağlı olarak,
Nilüfer Gençlik Meclisi’nin siyasi partiler ve ideolojiler
üstü olan ve hak savunuculuğu yapan politik bir yapı
olduğunun altını bir kez daha çiziyor, hak savunuculuğu
yapmaya devam edeceğimizi, hak ihlali yaşayan gençlerin
yanında olacağımızı ve bağımsız bir yapı olarak özgürce
varlığımızı sürdüreceğimizi bir kez daha ilan ediyoruz.
Daha demokratik ve özgür bir ülkede korkmadan var
olabilme dileğiyle.”

Türkiye’deki her bir yurttaşın kişilik ve kendi olarak
yaşama haklarına yöneltilmiş olan bu saldırıyı ve bu
ayrımcı düşünceyi kınıyoruz. Nilüfer Gençlik Meclisi
olarak gençliğin haklarını ve hak mücadelelerini her
zaman savunduk ve savunmaya da devam edeceğiz.
Toplumda eşitsizlik; en sık rastladığımız sorunlardan
biridir ve bu eşitsizliklere karşı gençleri bilgilendirmek ve
güçlendirmek, inisiyatif aldığımız konulardan biridir.
Nilüfer Gençlik Meclisi ayrıca barınma, iklim, eğitim,
gençlik politikası, aktif yurttaşlık gibi gençleri ilgilendiren
pek çok konuda çalışmaktadır. Toplumsal Cinsiyet atölyesi
sivil toplumda önemli yeri olan, gençlerin kapasite
arttırma, bilgilendirilme ve güçlendirilme çalışmalarında
önemli bir rol oynayan temel bir atölyedir. Uzun süredir
düzenli olarak gerçekleştirdiğimiz ve toplumsal cinsiyet
eşitliği, mücadele yöntemleri ve kadın hakları gibi konuları
ele aldığımız Toplumsal Cinsiyet atölyemizi, ayrımcı
düşüncenin saldırısı ve bu saldırıdan ortaya çıkan güvenlik
sorunları nedeniyle erteliyor olmaktan üzüntü duyuyoruz.

A R A L I K  2 0 2 2  B Ü L T E N İ
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Kızılcıklı Mahalle Komitesi ilk toplantısını
gerçekleştirdi. Mahalle Komiteleri Sorumlusu Suna
Acar’ın sunumu ile devam eden toplantı, mahallenin
sorun ve taleplerinin değerlendirilmesi ile son buldu.

Toplantı gündemi; 
1. Pandemi döneminde muhtarlıkça yürütülen
dayanışma faaliyetleri,
2. Mahallenin genel sorunları,

Toplantı Kararları;
1. Pandemi döneminde muhtarlık tarafından
yürütülen dayanışma faaliyetleri değerlendirildi ve bu
faaliyetlerin daha kapsamlı hale getirilmesi için
komite ile birlikte sürdürülmesine karar verildi.
2. Devam eden inşaatlar nedeniyle oluşan çevre
kirliliği, moloz atıkları vb. sorunlara karşı nasıl önlem
alınacağı değerlendirildi.

5 Aralık ’Dünya Gönüllüler Günü’nü Karaman
Dernekler Yerleşkesi’nde kutladık. NDI Program
Yöneticisi Bahar Özden, Nilüfer Kent Konseyi Başkanı
Neslihan Binbaş ve Nilüfer Belediye Başkanı Turgay
Erdem’in açılış konuşmalarıyla başlayan etkinliğimiz,
STGM Proje Koordinatörü Murat Özçelebi’nin Yerel
Yönetimler ve Sivil Katılımın Genel Çerçevesi sunumu
ile devam etti. 

Sunumun ardından Nilüfer, Muratpaşa, Bornova ve
Ataşehir Belediye temsilcileri Dernekler Yerleşkeleri
Modeli deneyimlerini paylaştılar. Programın ilk günü
Nilüfer Kent Konseyi’nin 20. ve Nilüfer Dernekler
Yerleşkelerinin 10. Kuruluş Yıldönümünün kutlandığı
kokteyl ile sona erdi.
'Sivil Toplumun Kalbi Nilüfer'de Atıyor' etkinliklerinin
ikinci gününde Yerel Yönetimler ve Sivil Katılım için
Elverişli Ortamlar Çalıştayı ve ardından Eskişehir
Büyükşehir Belediyesi, Şanlıurfa Büyükşehir
Belediyesi, Adana Büyükşehir Belediyesi, Mersin Kent
Konseyi, Gaziantep Büyükşehir Belediyesi, Maltepe
Belediyesi, Bornova Belediyesi, Muratpaşa Belediyesi,
Ataşehir belediyesi, STGM ve NDI 'dan konuklarımızla
''katılımcılık'' iyi örnek ziyaretleri gerçekleştirildi.
Nilüfer Kent Konseyi/ Mahalle Komiteleri, Nilüfer
Dernekler Yerleşkesi, Mahalle Kadın Dernekleri
Koordinasyonu, Karaman Dernekler Yerleşkesi,
Nilüfer Bostan, Nilüfer Sosyal Girişimcilik Merkezi ve
Nilüfer İnovasyon Merkezleri ziyaret edilerek katılım
süreçleri incelendi ve çalışma deneyim paylaşımları
yapıldı.

Emekliler Meclisimiz Bursa Kanserle Savaş Derneği'ni
ziyaret etti. 166 adet oyuncak, kırtasiye malzemeleri
ve 2 koli kitapla destek oldular.

Toplantı gündemi; 
1. 1-2. sınıflar Görkem Kantar Arsoy-Tibo Tabletine
Yapıştı
   3-4. sınıflar Görkem Kantar Arsoy-Sarıldığımız Gün 
   5-6. sınıflar Zeynep Cemali-Öykü Oykü Gezen Kedi
kitaplarını değerlendirdiler.

Toplantı Kararları;
1. Aralık ayı için;
  1-2. sınıfların Julia Donaldson-Şair Tavşan,
  3-4 ve 5-6. sınıfların Asa Lind-Kumkurdu kitaplarını
okumaları kararı alındı.
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Emekl�ler Mecl�s�m�zden
Bursa Kanserle Savaş Derneğ�'ne z�yaret

Mel�h Elal Okuma Grubumuz
okuyup, yorumladı

S�v�l toplumun kalb�
N�lüfer'de atıyor

Kızılcıklı Mahalle Kom�tes�
dayanışmayı kapsamlı hale get�rmek �st�yor

https://www.instagram.com/p/Clnx0m4o6Zl/
https://www.instagram.com/p/Clt2_RJochB/
https://www.instagram.com/p/Cl3JHdVoXJY/
https://www.instagram.com/p/Cl3JHdVoXJY/
https://www.instagram.com/p/Cl3JHdVoXJY/
https://www.instagram.com/p/Cl3JHdVoXJY/
https://www.instagram.com/p/Clnx0m4o6Zl/
https://www.instagram.com/p/Clt2_RJochB/
https://www.instagram.com/p/Cl3JHdVoXJY/


Toplantı gündemi; 
Dış Gündemler:
1. Türkiye'de yaşayan Ukraynalı gençlerle kaynaşma
etkinliği planlaması 
2. Hedeflerbirden ekibi 11 Aralık tarihinde bir etkinlik
gerçekleştirmek istiyor. Bizimle toplantı almak
istiyorlar.
İç Gündemler:
1. Seçimler veya olağanüstü seçimler için seçim
tüzüğü hazırlanması 
2.10 Aralık İnsan Hakları Gününde yapılacaklar 
3. “Beslenemiyoruz” analizi

Toplantı Kararları;
1. Türkiye’de Ukraynalı birçok gencin yaşamasının
gözlenmesi sonucunda gençlerle bir araya gelip
toplantılarımızda da onlarla bir arada olabilmek adına
bir kaynaştırma etkinliği yapılması konuşuldu. Fikir
ileriki toplantılarda tekrar tartışılacak. 
2. Hedeflerbirden ekibi 11 Aralık tarihinde bir etkinlik
gerçekleştirmek istiyor. Bizimle 6 Aralık 2022
tarihinde toplantı almak istiyorlar. Toplantı talebi
kabul edildi. 
3. Genel seçimler veya olağanüstü seçimler için bir
“Seçim Tüzüğü” oluşturma fikri ortaya atıldı. Bu
sayede kararlar alınırken ve seçimler sırasında daha
şeffaf olunabileceği ve herkesin bu tüzükten
faydalanabileceği konuşuldu. 
4. 10 Aralık İnsan Hakları Gününde neler
yapabileceğimiz konuşuldu. Son zamanlarda yaşanılan
olaylardan ve kısıtlı bir süre kalmasından dolayı 10
aralıkta herhangi bir topluluk çağırılmamasının daha
uygun olacağına karar verildi. NGM özelinde bir
forum gerçekleştirilip bu forumun çeşitli oyunlarla
desteklenebileceği kararı alındı. Forum saati, içeriği
ve fikirler için bir Whatsapp grubu kurulacak. 
5. “Beslenemiyoruz” anket sonuçları üstten olacak
şekilde incelendi. Gençlerin sorulara verdiği yanıtlar
tartışıldı. Önümüzdeki süreçte geri kalan kararlar
alınacak.

Emekliler Meclisimiz aralık ayı toplantısını
gerçekleştirdi. Nilüfer Kent Konseyi Salonu’nda
yapılan toplantıda Başkan Yeşim Erkmenuğur, kasım
ayındaki etkinlikleri gönüllülerimize aktardı ve kitap
atölyesi faaliyetleri değerlendirildi. Ayrıca 2023’te
hayata geçirilmesi planlanan Nilüfer Onarım Atölyesi
ile ilgili Nilüfer Kent Konseyi Kolaylaştırıcısı Ömer
Bora, Emekliler Meclisi’ne bir sunum yaptı.

Toplantı gündemi;
1. Kasım ayı faaliyet raporunun sunulması. 
2. Kocaeli ziyaretinin anlatımı. 
3. Nilüfer Belediyesi Tiyatro Müdürlüğü ile yapılan
görüşmenin aktarımı. 
4. Onarım Atölyesi

Toplantı Kararları;
1. Kasım ayı faaliyetlerinin değerlendirilmesi yapıldı. 
2. Kocaeli Emekliler Meclisi ziyaretinin bilgisi
aktarıldı. 
3. Onarım Atölyesi ile ilgili kolaylaştırıcımız Ömer
Bora sunum yaptı. 
4. Aralık ayında kitap toplama kararı alındı. (14 Aralık
Çarşamba) 
5. 27 Aralık Salı günü Ahmet Vefik Paşa
Tiyatrosu'ndaki Sırça Kümes oyununa gitme kararı
alındı.
6. Gezilere giderken "Her Gezi İçin Bir Kitap"
kampanyasına devam kararı alındı.

Emekliler Meclisimiz, Kocaeli Kent Konseyi’ni ziyaret
etti. Kocaeli Kent Konseyi Emekliler Meclisi Başkanı
Abdurrahman Yılmaz ve başkan yardımcısı Nesrin
Toker’in karşıladığı gönüllülerimiz, yaptıkları
çalışmalarla ilgili bilgi aktarımında bulundu. 

Uludağ Milli Parkı'nda Alan Başkanlığı İstemiyoruz!
başlıklı TMMOB, BAOB, Doğader, Tarım Orkam Sen,
Baro, Ormancılar Derneği tarafından düzenlenen
basın açıklamasına katılım sağladık. Bu süreçte
Uludağ’ın korunması için mücadeleye devam
edeceğiz.
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Emekl�ler Mecl�s�m�z
aylık toplantısını gerçekleşt�rd�

Gençl�k Mecls�m�z
'Beslenem�yoruz' anal�z� yaptı

Uludağ M�ll� Parkı'nda 
Alan Başkanlığı İstem�yoruz!
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Kocael� Kent Konsey�'ne z�yaret
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6. Sivil Strateji Sempozyumu, İstanbul Marmara
Üniversitesi Göztepe Kampüsü'nde yapıldı. Doç. Dr.
Yesemin Çakırer Özservet'in oturum başlanı olduğu
Yerelin Yönetime Katılımı panelinde Genel
Sekreterimiz Emre Karagöz, Yerelde Katılım ve Kent
Konseyi başlığıyla bir konuşma gerçekleştirdi ve
Nilüfer Kent Konseyi'nin çalışmalarını aktardı.
Panelde ayrıca İstanbul Kent Konseyi Başkanı Tülin
Hadi ve NDI Program Yöneticisi Bahar Özden de
deneyim aktarımında bulundu.

6 yaşındaki bir kız çocuğunun uğradığı cinsel istismar
haberinin ardından Kadın Meclisimiz, Nilüfer Kent
Konseyi’nde basın açıklaması düzenledi. Nilüfer Kent
Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş, Nilüfer Belediyesi
Başkan Yardımcısı Sibel Özer, Nilüfer Belediyesi Meclis
Üyesi Vildan Özkula ile Dilber Dereli, Kadın Meclisi
Yürütme Kurulu, Sivil Toplum Kuruluşları ve dernek
temsilcilerinin katıldığı basın açıklamasını Kadın Meclisi
Başkanımız Serpil Altun okudu.

Çağdaş Gazeteciler Derneği Bursa Şubesi’nin
kuruluşunun 33. yıldönümünde gerçekleştirilen ödül
töreninde Çevre Ödülüne Nilüfer Belediye Başkanı
Turgay Erdem ile birlikte Nilüfer Kent Konseyi Çocuk
Meclisi, Gençlik Meclisi ve Nilüfer İklim Sözcüleri
değer görüldü.

Turgay Erdem ve Nilüfer İklim Sözlücüsü çocuklar
birlikte Bursa Baro Başkanı Metin Öztosun’dan
ödüllerini aldılar.

Nilüfer Kent Konseyi Kadın Meclisi, Kadın Sağlığı,
Spor ve Çevre çalışma grubu organizasyonuyla
gerçekleştirdiğimiz söyleşide KETEM'den (Kanser
Erken Teşhis, Tarama ve Eğitim Merkezi) Dr. Semiha
ÇAKICI GÜNAYDIN meclis gönüllülerimizi meme
kanseri konusunda dikkat edilmesi gerekenler
hakkında aydınlattı.
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Kadın Mecl�s�m�z
meme kanser� �le �lg�l� b�lg� aldı

Kadın Mecl�s�m�z
c�nsel �st�smara tepk� gösterd�!

Turgay Erdem ve N�lüfer İkl�m Sözcüler�'ne
ÇGD'den Çevre Ödülü

Genel Sekreter�m�z Emre Karagöz
6. S�v�l Stratej� Sempozyumu katıldı
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Toplantı gündemi; 
1. 12 Aralık eş başkan seçimi 
2. Ertelenen Toplumsal cinsiyet atölyesi için tarih
belirleme süreci ve referanslı katılımın tartışılması 
3. 3-4 Aralık sonrası yaşananlar adına NGM özelinde bir
kriz yönetimi talebi 
4. Beslenemiyoruz temalı anketimizin raporu hakkında
bilgilendirme 
5. Roof Coliving ‘in Nilüfer özelindeki planlarının
aktarılması 
6. Çalıştay çıktısı olarak hazırlanan raporda ulaşım planı
hakkında hatırlatma ve reaksiyona geçmek adına
bilgilendirme 
7. Yazılım topluluğundan temsilen gelen arkadaşımızın
araç talebi 
8. Uludağ Toplum Gönüllüleri Topluluğu’ndan temsilen
gelen arkadaşımızın araç talebi 
9. Uludağ Toplum Gönüllüleri Topluluğu’nun 18 aralık
Pazar günü için yapacağı etkinlikte NGM gönüllülerinden
katılımcı talebi

Toplantı Kararları;
1. 28 Kasımdan 12 Aralık'a ertelenen eş başkanlık seçimi
gerçekleştirildi. Buna istinaden EMRE İPEKYÜZ aday
oldu. Sonucunda aramızda tek aday çıkması ve gereken
özveriyi gösterebilecek olduğunu gözeterek oy birliği
esaslı eş başkan olarak seçilmesi taraf görüldü. 
2. Toplumsal cinsiyet Atölyesi’nin yaşanan sorunlardan
itibaren erteleme kararı alınmıştı. Buna istinaden
tekrardan gündeme taşındı. Tarih belirleme konusunda
şu anlık bu ayı atlatıp bir sonraki ay finallerden önce (09-
20 ocak) yapmayı planladık. Ayrıca referanslı olarak
katılıma şu anlık olumlu bakılmadı. 
3.Ngm özelinde kriz yönetimi atölyesi/eğitimine ihtiyaç
duyduğumuz konusunda hemfikir olduk. Bu çerçevede
İnovasyon Merkezi ile görüşülüp en kısa tarihte
gerçekleştirilmesi talep edildi ve oy birliğiyle kabul
edildi. 
4.’’Beslenemiyoruz’’ temalı anketin son hali olarak
yazılacak raporun bu hafta içerisinde paylaşılması ve
kampanyanın başlatılması devamında harekete geçmek
adına gerekli kurumlarla görüşmelerin sağlanması
konuşuldu. 
5.ROOF Coliving ve Nilüfer belediyesi iş birliği ile hayata
geçirilmesi gereken atölyelerden bahsedildi. Sürecin
aralık ayı içerisinde toplantı ile başlanıp 3-4 aylık sürecek
bir program sınırları çizildi. Buna istinaden NGM ‘de bu
sürece dahil etme konusunda fikir birliği sağlandı. 
6.’’Türkiye’nin İklim Politikaları İçin Öneriler Çalıştayı’
’çıktısı olarak hazırlanan raporda bahsi konu geçen
‘’Bursa’da 24 saat ulaşım ‘’istemesinin gerekli mercilere
ulaştırmak adına haftaya daha detaylı konuşma
konusunda fikir birliği sağlandı. 
7.Yazılım topluluğu’ndan temsilen gelen arkadaşımızın
daha önce de Gençlik Evi’nde salonu kullanarak
gerçekleştirdikleri eğitimi uzakta olan arkadaşlara da
vererek etkileşim sağlama amacı ile İnegöl’e bir araç
talebinde bulundu.30-34 bandında bulunan kişinin
gitmek istediği bu etkinlik 15.12-16.12 arasında
konaklamalı olarak belirtildi. Araç talebi oy birliği ile
kabul edildi. 
8. ULUTOG’dan gelen arkadaşımızın talebi üzerine
Nilüfer sınırları içerisinde bulunan Güngören olarak
adlandırılan köy tarzı yerleşimde bulunan bir okula
gitmek istediklerini beyan ettiler. Buraya 22.12.2022
tarihinde ziyarette bulunmak için istedikleri araç talebi
kabul edildi. 9.ULUTOG’un 18 Aralık 2022 tarihinde
yapmayı planladığı hayvan dostları topluluğuAtatürkçü
Düşünce Topluluğu-Genç Psikologlar Meclisi ile yapacağı
işbirlikleri ile saat 14.00- 18.00 saatleri arasında
gerçekleştirmeyi,90 kişiyi aşkın bireyin olduğu bu
etkinlikte NGM de gönüllü olan arkadaşlarımız için de 10
kişilik kontenjan ayrıldı ve bu oy birliği ile kabul edildi.

İyi, adil ve temiz gıdayı savunan Slow Food hareketinin
başlattığı Toprak Ana Günü, sürdürülebilir bir gıda
sisteminin önemini dile getirilen etkinlikleri ile dünyanın
dört bir yanında Terra Madre günü olarak kutlanıyor. 

Biz de Toprak Ana Günü'nü Karaman Dernekler
Yerleşkesi'nde kutladık. Anadolu Ekmekleri ve Çorba
Tadımının ardından Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan
Binbaş ve Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem açılış
konuşması yaptı.

Nilüfer Belediyesi Kırsal Alan Koordinatörü Arca Atay,
Toprak Ana Günü'nü ve önemini anlatırken, Hakan Doğan
bizi Anadolu’da ekmek yolculuğuna çıkardı.
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Toprak Ana Günü'nde
b�r araya geld�k

Gençl�k Mecl�s�m�z�n
yen� eş başkanı Emre İpekyüz oldu 
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Üçevler Mahalle Komitesi Genel Sekreterimiz Emre
Karagöz’ün de katıldığı toplantıda bir araya geldi.
Mahalle Komiteleri Sorumlusu Suna Acar’ın
sunumunun ardından Üçevler Mahalllesi ile ilgili
gündem değerlendirildi ve üyelerden görüş alındı.

Toplantı gündemi; 
1. Mahallede uygun bir parka köpek egzersiz alanı
yapılması,
2. Kadın ve Çocuk Akademisi, Nilsem Kurs Merkezi,
muhtarlık ve sosyal faaliyetler için bir salonun
bulunacağı yapı projelendirilmesi,
3. Belirlenecek parklara sportif eklentiler yapılması
4. İsimsiz sokağa sokak adı verilmesi,
5. Çocuklara yaz döneminde Robotik kodlama
eğitimleri verilmesi,

Toplantı Kararları;
1. Gündemler değerlendirilerek ayrıntılarıyla karara
bağlandı.

Odunluk Mahalle Komitesi Başkanımız Neslihan
Binbaş’ın da katıldığı toplantıda bir araya geldi.
Mahalle Komiteleri Sorumlusu Suna Acar’ın
sunumunun ardından Odunluk Mahalllesi ile ilgili
gündem değerlendirildi ve üyelerden görüş alındı.

Toplantı gündemi; 
1. Nilüfer Belediyesince mahallede yapılacak olan Aile
Sağlığı Merkezi ve Kapalı pazaryeri hakkında görüş
alışverişinde bulunulması.

Toplantı Kararları;
1. İlgili projelerin uzman katılımıyla uygun bir tarihte
yapılacak mahalle komitesi toplantısında
değerlendirilmesi.

Kadın Meclisi gönüllülerimiz Karaman Dernekler
Yerleşkesi’nde gerçekleştirdiği toplantıyla bir araya
geldi. Meclis Başkanımız Serpil Altun’un gündem
değerlendirmesinin ardından Sivil Toplum Kurumları
Çalışma Grubu’nun organize ettiği ‘Kadın Kadına
Söyleşiler’e geçildi. Cumhuriyet Mah. Muhtarı Dilek
Tez, Esentepe Kadın Der. Baş. Hatice Gürçay ve
Işıktepe Kadın Der. Baş. Dürdane Tarhan,
gönüllülerimizle buluştu ve deneyimlerini,
tecrübelerini paylaştı. Kadın Meclisi Başkanımız Altun;
Tez, Gürçay ve Tarhan’a söyleşiye katıldıkları için
teşekkür etti.

Kadın Meclisimiz Karaman Dernekler Yerleşkesi’nde
buluştu ve geri dönüşüm malzemelerinden yeni yıl
süslemeleri yaptı. Keyifli geçen çalışmada birbirinden
güzel süsler ortaya çıktı. Meclis gönüllülerimiz, 26
Aralık Pazartesi günü Karaman Dernekler
Yerleşkesi’nde bir yılbaşı atölyesi daha
gerçekleştirecek. 

Toplantı gündemi;
1. 25 Aralık 2022 Pazar günü Kocaeli'de sayın Özcan
Taras'ın fotoğraf sergisi ziyareti ve fotoğraf çekim
etkinliğinin planlanması. 
2. Ocak ayına ait fotoğraf üretme etkinliğinin konusu.

Toplantı Kararları;
1. Çalışılan Yırtık projesinin sergilenmesi hakkında onay
geldikten sonra yan etkinlik ve tasarımların
planlanacak olması.
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Üçevler Mahalle Kom�tes�
öneml� kararlar aldı

Kadın Mecl�s� Gönüllüler�m�z
Kadın Kadına Söyleş�ler'de b�r araya geld�

Fotoğrafçılık Grubumuz
yılın son toplantısını yaptı

Odunluk Mahalle Kom�tes�
Nesl�han B�nbaş'ın da katılımıyla toplandı

Kadın Mecl�s�m�z 
ger� dönüşüm malzemeler�nden süsleme yaptı
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Melih Elal Okuma Grubumuz bu ayki toplantısında 200.
kitabı tartıştı, yorumladı. Nilüfer Kent Konseyi’ndeki
toplantıda gönüllülerimiz Hermann Broch’un Vergilius'un
Ölümü kitabını konuştu. 18 yıldır sorgulamaktan ve
yorumlamaktan vazgeçmeyen grubumuzu 200. Kitap için
tebrik ediyoruz.

Toplantı gündemi; 
1. Yazar Hermann Broch ve hayatı hakkında bilgi edinme,
yazarın Vergilius'un Ölümü romanı hakkında
değerlendirme.

Toplantı Kararları;
1. Bir sonraki toplantı tarihine ve kitaba whatsapp
üzerinden karar verilecek. 
2. Cuma akşamı grubun 18. yaşı ve yılbaşı kutlaması yemeği
yapılması. 
3. Bursa Kitap Fuarı'nda etkinlik yapılması için konu
belirlenecek.

Uludağ Üniversitesi Toplum Gönüllüleri Topluluğu, Uludağ
Üniversitesi Atatürkçü Düşünce Topluluğu, Uludağ
Üniversitesi Hayvan Dostları Topluluğu, Uludağ
Üniversitesi Minik Eller Topluluğu, Uludağ Üniversitesi
Genç Psikologlar Meclisi ve Uludağ Üniversitesi Özel
Eğitim Topluluğu’nun katılımıyla bir araya geldiğimiz "Sivil
Toplum 101" etkinliğimizi gerçekleştirdik. Sivil Toplum 101
kapsamında katılımcı topluluk/STK ekipleri ile kısa bir
tanışmanın ardından "Gönüllülük Atölyesi”, “İletişim - Ekip
İçi İletişim Atölyesi" ve "Yaratıcı Drama Atölyesi" başlıklı üç
atölyemizi eş zamanlı olarak tamamladık. Gönüllülük
hakkında konuştuğumuz, topluluklar olarak birbirimizi
tanıdığımız, oyun içerikli atölyelerle bolca eğlendiğimiz
dolu dolu bir etkinlik oldu. 

Toplantı gündemi; 
1. Fütüristik Tıp topluluğu ‘nun düzenlediği biyoinformatik ve genetik
kongresi’nde standa açma talebi 
2. Yılbaşından önceki günlerde birlikte bir dayanışma yemeği talebi 
3. Çeşitli başlıklar hakkında hackathon düzenleme talebi 
4. Roof Coliving ile yapılacaklar hakkında bilgilendirme 
5. Ulaşım planı çerçevesinde dilekçe verme durumunun tartışılması 
6. Yürütme kurulu ile birlikte eş başkanların katılacağı stratejik plan
2023 belirleme toplantısı hakkında bilgilendirme 
7. KaosGL -toplumsal cinsiyet atölyesi-referanslı olarak yapılmasının
tartışılması 
8. Can ‘ın talep ettiği ULinka ve NGM ile birlikte bir finansal
okuryazarlık eğitimi talebi 9.Emekliler Meclisi’nin talebi üzerine
kıdemli vatandaşlarımıza çeşitli uygulama kullanma öğretimi talebi

Toplantı Kararları;
1. Fütüristik Tıp topluluğunun 23-24 aralık 2022 tarihinde
düzenlediği Biyoinformatik ve Genetik Kongresi’nde gençlik evi çay
potu ve çeşitli ikramlıklarla destek verecek. Biz de orada birkaç
topluluğunda amfide açacağı stantların yanında NGM olarak da bir
stand açalım dedik. Bu stantta durabilecek arkadaşlarımız meclis
grubundan bildirmesi rica olunur. 
2. Yılbaşından önce gönüllülerle birlikte bir dayanışma-kaynaşma
etkinliği düzenleme talebi oybirliği olarak kabul edildi. Tekrardan
gruba bildirilerek katılacakla için whatsapp grubu kurularak
organizasyon sağlanacak. Şu anlık konum olarak kent konseyi olarak
belirledik. 
3. Bu sene ay bazında olabilirse hackathon düzenleme fikri ortaya
atıldı. Bu hackathon başlıklarını belirleyerek üniversitedeki çeşitli
kurum, topluluk ve esnstitülerle işbirliği sağlanarak gerçekleştirme
fikri olumu bakılıp kabul edildi. 
4. Roof coliving ile birlikte olacak işbirliği sonucunda Kent
Konseyi’nden Ömer gençlik evine gelip 26 Aralık Pazartesi günü
bilgilendirme yapacak. Ayrıca ocak ayının ikinci haftası Roof Coliving
ve NB onarım atölyesinin tasarımıyla ilgilenecek. Burada NGM
gönüllüleri ile birlikte bu tasarımı gerçekleştireceğiz. 
5. Geçen haftada belirtildiği gibi çalıştay çıktısı olarak 24 saat ulaşım
talebi için tekrar gündeme getirilerek tartışıldı. Burada esas olarak
karar verdiğimiz ilk başta alanında uzman kişilerden 20-25 taneye
yakın dilekçe almak ,devamında okulda ya da çevrede çeşitli
sosyoekonomik durumu olan bireylerden dilekçe toplamak diye
düşündük. Bunu hayata geçirelim dedik. 
6. Yürütme kurulu ile yapılacak stratejik planda 2023 yılında
yapacaklarımızı ay bazında olabildiğince belirtmek adına dinamik
yapıyı da koruyarak oluşturmaya karar kıldık. Bu çerçevede olmasını
istediğimiz yapmamız gereken etkinliklerin gerçekleşmesi için
gruptan da konuşma opsiyonu kabul edildi. 
7. KaosGL ile toplumsal cinsiyet atölyesi’nin düzenlenmesi talebi
gönüllüler tarafından tartışıldı. Ancak az kişi olmamızın da etkisinin
de olduğunu belirterek herhangi bir net sonuca varılamadı.
Toplantıda genel olarak varılan sonuçlardan biri ise gelebilecek
herhangi olumsuz duruma karşı nasıl bir reaksiyon almamız
gerektiğini bilip o çerçevede toplumsal cinsiyet atölyesinin
düzenlenmesi tarafında sadık kılındı. Toplantıdan çıkan bir başka
sonuç ise haftaya kesin sonuca varılması ve risk analizinin yapılıp ona
göre adım atmamız gerektiğidir. Ayrıca tartışılan bir durum ise; bu
atölyenin gerçekleşmesi NKK tarafını da daha fazla ilgilendirdiğinden
bu atölyenin NKK ile işbirliği sağlanıp o çerçevede ilerlenmesi
gerektiğidir. 
8. GEÇİNEMİYORUZ kampanyasının BESLENEMİYORUZ temalı
çalışmasının raporlanması en geç 2 gün içerinde paylaşılacak.
Gönüllülerle birlikte verilen cevapların incelenmesi ve bunun
çevresinde birlikte üniversitede bu kampanyanın başlatılması ve
sürdürülmesi için 140 journals (youtube kanalı) ya da radyo
televizyon topluluğu ile iletişime geçip somut bir olaya dökmesi
konuşuldu. 
9. Dış gündem olarak bahsedilen ULİNKA ve NGM olarak finansal
okuryazarlık eğitimi verme talebi kabul edildi. Program olarak 27 aralık
Salı günü akşam 18-21.00 arasında gerçekleşmesi beklenmektedir. 
10. Emekliler Meclisi’nin Gençlik Meclisi’nden talebi üzerine kıdemli
vatandaşlara çeşitli uygulamalar öğretimi ve bankacılık hizmetleri
öğretmeyi gönüllülerle talebi kabul edildi.Katılmak isteyen
arkadaşlarımızla birlikte 4 ocak saat 11 .00 da yapılacaktır.
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Mel�h Elal Okuma Grubumuzdan 
18. yılda 200. k�tap

Gençl�k Mecl�s�m�z�n
gündem� yoğundu

Gençl�k Mecl�s�m�z
'S�v�l Toplum 101' etk�nl�ğ� gerçekleşt�rd�
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Kadın Meclisi Kültür Sanat ve Eğitim Çalışma
Grubumuzun üçüncü kitap okuma ve değerlendirme
atölyesi Nilüfer Kent Konseyi’nde gerçekleşti.
Gönüllülerimiz, Yeşim Türköz'ün Büyü Dükkânı
kitabını Nermin Atalay yürütücülüğünde birlikte
inceleyip çözümledi. Kadın Meclisi Başkanımız Serpil
Altun, Atalay’a verdiği değerli bilgiler için teşekkür etti.

Nilüfer Kent Konseyi Yürütme Kurulu Mudanya’da
yapılan çalıştayda 2023 yılındaki faaliyetlerin
planlamasını gerçekleştirdi. Yürütme Kurulumuz bir çok
konuda önemli kararlar alırken, bazı meclislerimizin
yönergelerinde yapılması planlanan değişikliklerin genel
kurulda haziruna sunulmasına karar verildi.

Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş ve Emekliler
Meclisi Başkanı Yeşim Erkmenuğur, Nilüfer İlçe Emniyet
Müdürü Ümit Şahin’i ziyaret etti. Binbaş ve Erkmenuğur,
Şahin’e görevinde başarılar dilerken, çalışmalarımız
hakkında bilgi verdi. Ayrıca Yeşim Erkmenuğur, Kitap
Atölyesi’ne destek istedi.
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B�nbaş ve Erkmenuğur'dan
N�lüfer İlçe Emn�yet Müdürü'ne z�yaret

Çocuk Mecl�s�m�z
yen� yılı erken kutladı

Kadın Mecl�s�m�z
Büyü Dükkânı k�tabını �nceley�p, çözümled�

Yürütme Kurulumuz
2023 faal�yet planlamasını konuştu

Oyun Engel Tanımaz Parkı Çocuk Meclisi Evi'nde çok keyifli
bir gün yaşadık.

Çocuk Meclisimiz ile ilk önce evimizi süsledik. Ardından
Kadın Meclisi gönüllümüz Müberra Özdemir’in
yürütücülüğünde geri dönüşüm malzemelerinden hediye
atölyesi yapıldı. 

Ardından yeni yıl partisi ile çocuklar eğlendiler.
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Kadın Meclisimiz Karaman Dernekler Yerleşkesi’nde
buluştu ve geri dönüşüm malzemelerinden yeni yıl
süslemeleri yaptı. Keyifli geçen çalışmada birbirinden güzel
süsler ortaya çıktı. Ardından Kadın Meclisi gönüllülerimiz
Roman Orkestrası eşliğinde yeni yılı kutladı.

Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz tüm yıl boyunca can
dostlarımızın yanındaydı. Bazen dondurucu soğukta, bazen
kavurucu sıcakta kırsaldaki canlara el uzattı, gönlünü verdi. 

Nilüfer Kent Konseyi Emekliler Meclisi, Kitap Atölyesi ile
Türkiye’nin dört bir yanındaki okuma sevdalısı çocuklara
dokunmaya devam ediyor. Meclisimiz aralık ayında 8
şehirde 16 okula 51 koli (3145 adet kitap) gönderdi. 

Nilüfer Kent Konseyi Kadın Meclisi, boşandığı erkek tarafından
öldürülen Yasemin Ulutaş için görülecek dava öncesinde Bursa
Adliyesi önünde bir araya geldi ve tepkilerini dile getirdi.
Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş’ın da katıldığı
basın açıklamasını, Kadın Meclisi Başkanımız Serpil Altun
okudu. Sanık Bilal Ağır‘ın hiçbir indirim ve hafifletici sebep
uygulanmaksızın talep edilen cezaya çarptırılması gerektiği
belirtilen açıklamada; “Hakkımız olanı Mücadele ve Dayanışma
ile alacağımızı biliyoruz. Yaşasın kadın dayanışması!” sözlerine
yer verildi.

23 Nisan Mahalle Komitesi, Nilüfer Belediye Başkan
yardımcısı Remzi Çınar ve Nilüfer Kent Konseyi Başkanı
Neslihan Binbaş'ın katılımıyla toplandı. Toplantıda yeraltı
çöp konteynırları ile ilgili sorunlar ve çözüm önerileri
değerlendirildi.

Toplantı gündemi; 
1. Yer altı çöp konteynırları ile ilgili sorunlar.

Toplantı Kararları;
1. Nilüfer Belediye Başkan Yardımcısı Remzi Çınar ve
Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş'ın katılımıyla
düzenlenen toplantıda, yeraltı çöp konteynırlarının
yarattığı sorunlar değerlendirildi. Remzi Çınar, Nilüfer
Belediyesi’nin uzun vadede tüm yer altı konteynırlarını
kaldırma kararını ve gerekçelerini anlattı. Yakın zamanda
kaldırılmış bulunan bir yer altı konteynırının yeterli koşullar
sağlanarak kaldırılmadığı yönündeki tartışma nedeniyle söz
konusu konteynır bölgesinin Temizlik İşleri Müdürü ile
birlikte yerinde incelenmesine karar verildi. 

Toplantı gündemi; 
1. 1-2. sınıflar Julia Donaldson-Şair Tavşan, 3-4 ve 5-6.
sınıflar Asa Lind-Kumkurdu kitaplarının yorumlanması.

Toplantı Kararları;
1. 1-2. sınıflar Julia Donaldson-Şair Tavşan, 3-4 ve 5-6.
sınıflar Asa Lind-Kumkurdu kitaplarını tartışıp
değerlendirdiler.

A R A L I K  2 0 2 2  B Ü L T E N İ
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Kadın Mecl�s�m�zden
hem atölye hem de yen� yıl kutlaması

Hayvan Hakları Çalışma Grubumuz
tüm sene can dostlarımızın yanındaydı

Cevdet İrket� Çocuk Okuma Grubu
okudu, yorumladı

Kadın Mecl�s�m�z
Yasem�n Ulutaş �ç�n Bursa Adl�yes�'ndeyd�

K�tap Atölyes�'nden 
16 okula 51 kol� k�tap

23 N�san Mahalle Kom�tes�
Çınar ve B�nbaş'ın katılımıyla toplandı

https://www.instagram.com/p/CmojANDIvHh/
https://www.instagram.com/p/CmyKsouI9Ir/
https://www.instagram.com/p/CmyVJItIaqA/
https://www.instagram.com/p/CmttHvSIN7Y/
https://www.instagram.com/p/CmvwJ1kI-uz/
https://www.instagram.com/p/CmojANDIvHh/
https://www.instagram.com/p/CmyVJItIaqA/
https://www.instagram.com/p/CmttHvSIN7Y/
https://www.instagram.com/p/CmyKsouI9Ir/
https://www.instagram.com/p/CmvwJ1kI-uz/


Burada GENÇLİK MECLİSİ’Nİ temsil etmek adına
katılmanın meclisimizin tanınırlığı için oldukça önemli
olduğunu da belirttik. ➢ 72 saatlik çalıştay olarak belirtmek
gerekirse alanıyla ilgili çalışan gençlerle birlikte katılımcı
sayısının sınırlı olduğu çalıştay Nilüfer Gençlik Evi’nde
yapılacak. ➢ Onarım atölyesi olan adı değiştirilip başka bir
ad konacak, ayrıca bu atölyenin konumu Nilüfer
Belediyesinin yakınındaki Zabıta Müdürlüğü’nün
bulunduğu alanda gerçekleştirlcek. ➢ Detay olarak bu
yukarıda var olan uzun sürece devamlılık sağlamak
koşuluyla TUĞBA ile birlikte OSMAN VE ÇAĞRI Nilüfer
gençlik meclisi’ni beraber temsil etmek adına katılım
göstereceklerini belirtti. 
8. NGM BAHAR ŞENLİĞİ yapmak için girişimlerde
bulunacak.Fransız kültür derneği ve çeşitli sinema
dernekleri,NB ile birlikte yapılacak açık hava sinemaları ile
birlikte film izleme geceleri yapılacak.Bu durumun
çeşitlendirilmesi ve şekillenmesi için gelecek haftalarda
tartışılacak. 
9. Sokak sanatları çalışma grubu canladırılacak.Ve birlikte
Görükle’de çeşitli alanlarda çalışmalarda bulunmak adına
harekete geçirilecek. Uğur Mumcu sahnesi ile görüşülüp
gençleri sanata ısındırmak amacıyla drama atölyeleri
düzenlenebilir kararı alındı. 
10. Gençlik Evi Bursa Uludağ Üniversitesi ortak takvimi
olan 09-20 ocak ‘’FİNAL HAFTASINDA’’ diğer topluluklara
kapalı olacak sadece ders çalışan öğrencilere ayrılacaktır.
Talepler doğrultusunda gençlik evinin öğrencilere tahsis
edilmesi sebebiyle sınav haftası boyunca KENT
KONSEYİ’NDE yapılması kararlaştırılmış ve bu minvalde
üst üste 3 HAFTA kent konseyine taşınması kabul
edilmiştir. 
11. Gençlik ideathonu düxzenleyip Nilüfer Gençlik
Meclisi’ne üniversitede var olan potansiyel gücü
çekebilmek ve kullanımını daha da arttırabilriz diye
konuştuk.Tam olarak program belli olmamakla birlikte
mart ayında gerçekleştirmeyi ve atölyeleri önümüzdeki
haftalarda belirleyip taslak oluşum ortaya dökülecek.

Toplantı gündemi; 
1. Ttiyatro bileti 
2. Birçok dernekten randevu talebi -görüşme 
3. Nilovasyon’dan randevu talabi 
4. Gençlik evi özelinde yenileştirme talebi 
5. Ulaşım üzerine yeni bir aksiyon belirlenmesi 
6. Beslenemiyoruz raporu 
7. Roof colivining bilgilendirmesi adına Ömer’in sunumu 
8. Nilüfer Gençlik Meclisi Bahar Şenliği sürekliliği 
9. Sokak sanatları alt çalışma grubunun canlandırılması 
10. Gençlik evi final haftası kullanım durumu 
11. Gençlik ideathonu organize etme talebi

Toplantı Kararları;
1. Tiyatro bileti sayısını arttırmak ve gençlerin çeşitli
kültürevleri,tiyatro binaları ile ilişkilerinin arttırılması için
Bursa Devlet Tiyatroları müdürlüğü ‘nden randevu talep
edilecek. 
2.ÇYDD (ÇAĞDAŞ YAŞAMI DESTEKLEME DERNEĞİ) ile ve
Karaman Dernekler Yerleşkesinde bulunan GIDA BANKASI
VE GÖNÜLLÜ HAREKETİ derneklerine ziyaretlerde
bulunulacak. 
3. Nilovasyon ve SGM den randevu talep edilip 2023
çerçevesinde olabilecek eğitimler konuşulacak. 
4. Gençlik evine topluluk bazlı ve insan gücü çekme adına
topluluk başkanlarından randevu talep edilip en kısa
zamanda bu hafta görüşme sağlanacak.Sosyal alan olarak
topluluklarla işbirliği konjusunda konuşulacak. Belirli
günleri topluluklarla beraber atölyelerle kutlamak ve 2023
yılı için takvim oluşturulacak. 
5. Ulaşım politikası adına geçen haftada tartışıldığ gibi
alanında uzman kişilerden alınacak sayılı dilekçe ile birlikte
UKOME ve BBB ile randevu talep edilip verilecek.Aynı
zamanda ULAŞAMIYORUZ kampanyası başlatılacak.Bunun
için imza kampanyası başlatılıp stand açma işi haledilecek. 
6.Beslenemiyoruz raporu yakın zamanda sonuçlanmasını
bekliyoruz.Bu rapor ile birilikte eş zamanlı bir video çekimi
olacak.RTV ve çeşitli youtube kanalları ile iletişim kurularak
önce 1- 1.5 dakikalık fragman ve devamında 10 dakikalık
video oluşturulacak.Ve çeşitli yerlerde başlatılacak. 7.Roof
Colivining ile yapılacak işbirilği için plan program
paylaşıldı.Bunun sonucunda Ömer’in bizlere aktardıkları
şudur: ▪ Mahalle yaşayanlarının Buluşmaları 9-10 ocak
2022 ▪ Kent konseyi gönüllülerinin buluşmaları 11-12 ocak
2022 ▪ Meslek lisesi atölyesi 13 ocak 2022 ▪ Yurttaş
/esnaf Buluşması 9-13 ocak 2022 ▪ Paydaş çalıştayı 16-17
ocak 2022 ▪ 72 saatlik birlikte tasarım çalıştayı 6-7-8 şubat
2022 ▪ 10 şubat 2022 ön sunumlar ▪ Mentorluk ve geri
bildirim 10-26 şubat 2022 tarihleri arası ▪ Onarım Pazar
(konsept tasarım lansman kapanış etkinliği)1-2-3 mart
2022 ➢ Lansman etkinlik Nilüfer’in temasında aktörlere
STÖ’ler, akademisyenler ,sosyal girşimler, belediyenin ilgili
birimleri,kanaat önderleri) mekan tasarımlarının tanıtılması
anlatılacak. Sadece etkinlik tarzı değil, onarım kültürünü
kollektivizmle birlikte aşılayarak katılımcı tasarım
pratiklerini deneyebilecekleri buluşma olarak
planlanmıştır. ➢ Kent konseyi gönüllüleri buluşmaları için
Nilüfer Gençlik Meclisi olarak gideceğiz. O tarih
aralığından önce gruptan hatırlatılacak. 

DİSK/Emekli-Sen Bursa Şubesi Başkanı Sacit Çam ile Yönetim
Kurulu Üyeleri Esma Derya Yıldız, Osman Şahin, Dinçer Aydın
ve Mustafa Aslan, Nilüfer Kent Konseyi’ni ziyaret etti.
Başkanımız Neslihan Binbaş ile görüşen sendika üyeleri,
emeklilere yönelik sosyal tesis ve Görükle ile Kültür
Mahallesi’nde hayata geçirmeyi planladıkları Emekliler Kahvesi
için destek istedi ve görüş alışverişinde bulundu.

A R A L I K  2 0 2 2  B Ü L T E N İ
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Gençl�k Mecl�s�m�z
yılın son toplantısını yaptı

DİSK/Emekl�-Sen Bursa Şubes� 
konuğumuz oldu

https://www.instagram.com/p/Cmd7mwcouC6/
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BASINDA NİLÜFER KENT KONSEYİ
Toprak Ana Günü Etk�nl�ğ�
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GENÇLİK MECLİSİ EVİ KASIMDA 2782 GENCİ AĞIRLADI

Görükle’de bulunan Nilüfer Gençlik
Evimiz, aralık ayı boyunca 2782 gence ev
sahipliği yaptı. 2033 öğrenci, aralık ayında
Nilüfer Gençlik Evi’nde ders çalışmak için
misafirimiz oldu. 

Bu dönemde Nilüfer Gençlik Evi’nde; Nilüfer Kent Konseyi Gençlik Meclisi, Uludağ ADT, Uludağ End. Müh., ULİNKA,
Ahbap Derneği, Yazılım Topluluğu, Radyo Televizyon, Kore Dili Topluluğu, ULUTOG, Sivil Toplum, Entelektüel Tıp,
ULUDOST, Genç Psikologlar, Uluslararası İlişkiler, Uludağ Psikologlar Der., Yapay Zeka, Uludağ Müzik, ULUGEN,
UMAST, Tiyatro Topluluğu, Kızılay Topluluğu, IEEE ve Proje Yazma Eğitimi olmak üzere 43 toplantı yapıldı.

23 farklı topluluğa
kapılarını açan
Nilüfer Gençlik Evi;
Sürdürülebilirlik,
Gökkuşağı ve Ekoloji
Salonu’nda 749
genci ağırladı.
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Nilüfer Kent Konseyi ve Roof Coliving işbirliği ile
gerçekleşen Tamirhane'nin konsept geliştirme sürecinde 8
buluşma gerçekleşti. Tamirhane fikrini şekillendirmek
adına katılımcı bir anlayışla çıkılan yolda yeni fikirler,
düşünceler, istekler ve ihtiyaçlar konuşuldu, Nilüfer’in
kültürüyle Tamirhane konseptinin nasıl entegre bir şekilde
yol alacağı tartışıldı. 

Nilüfer Kent Konseyi Genel Sekreteri Emre Karagöz de;
“Günümüzün çılgınca tüketim anlayışına karşı
geliştirdiğimiz Tamirhane projemizde onarım kültürünü
geliştirmeye odaklandık ve yeniden yapılandırmayı,
yeniden işlev kazandırmayı hedef aldık. Bu doğrultuda
gerçekleştirdiğimiz buluşmalardan çok değerli bilgilerle
ayrıldık. Sürecimiz devam edecek. Tüm Nilüferlileri de
sürecimize katkı koymaya davet ediyoruz. Her zaman
söylediğimiz gibi: Bu kamusal mekan senin; tasarla I onar I
dönüştür!” açıklamasında bulundu.

Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş, çok yararlı
ve bir o kadar da keyifli buluşmalar yaşadıklarını belirterek;
“Sadece mekanı değil düşünceyi ve felsefeyi de konuştuk.
Birbirinden güzel önerilerle karşılaştık. Nilüfer Kent
Konseyi’nde her zaman olduğu gibi Tamirhane konseptini
de katılımcı bir anlayışla yapacağız” dedi. 

Şu ana kadar mahalleli, Nilüfer Kent Konseyi Gönüllüleri,
paydaşlar, meslek liseliler ve çevre esnafı ile yapılan
buluşmalarda Tamirhane’nin düşünce alt yapısı
şekillenmeye başlandı. 

Günümüzün tüketim anlayışına karşı fikir üretmek için
hayata geçen Tamirhane projesi daha derinlemesine
konuşuldu. 
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TAMİRHANE Projes� �ç�n
düşünce altyapısı şek�llen�yor
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Toplantı gündemi; 
1. Gençlik politikası yazma adımları için çalıştay serisi
2. Makarna partisi yapma girişimi 
3.Beslenemiyoruz için bir sonraki adım belirleme
4. Tepebaşı gençlik meclisi ‘nin NGM’ye ulaşması 5.NGM’nin
kurumsal mail adresi olması hakkında 
6. Alt çalışma gruplarının canlandırılması

Toplantı Kararları;
1. Daha önce bir tane yapılan gençlik politikaları oluşturma
çalıştayı’nın bir kez daha yapılması ve bunun devamını
getirilmesi ,çalıştay sırasında belirlenecek dezavantajlı
gençlerin barındırdığı sorunları sıralayarak da adımlar
oluşturabiliriz diye birlikte belirttik. Ve tekrar bir yeni gençlik
politikası grubu kurmayı kabul ettik.En kısa zamanda bir
çalıştay alalım talebi kabul edildi. 
2. NGM özelinde ,kendi içimizde şehir dışından gelecek
arkadaşlarımızı da gözeterek birlikte dayanışmayı arttırmak
adına makarna partisi düzenleyelim.Ayrıca şubat ayı
içerisinde yapmayı planlıyoruz. Bu tür etkinliklerin devamını
getirmeyi planlayarak süreci devam ettirme konusunda hem
fikir olduk. 
3. Beslenemiyoruz için yapılması planlanan bir sonraki aşama
NB,BBB,GSB’den randevu talep etmek olarak belirttik. 
4.Tepebaşı gençlik meclisi başkanının nilüfer gençlik
meclisi’ne ulaştığı ve birçok durum da beraberinde
paylaşıldı.Aktaracak olursak ;bizlerle bir online bir toplantı
talep ettiğini onlardan geri gelecek geri dönüş ile
belirleyebileceğimizi,ileride ortak bir etkinlik çıkarmaya sıcak
baktıklarını ifade ettikleri meclise aktarıldı. Ayrıca yeni
kurulduklarını ve bizim tüzüğümüzü örnek aldıklarını bizlerle
çalışmayı istedikleri de aktarıldı.Meclis kararı gereği toplantı
alınması kabul edildi. 
5. NGM mailinin kurumsal mail olmaması sebebiyle kurumsal
olması adına Nkk ile görüşülmesi kabul edildi. 
6. Alt çalışma gruplarının canlandırılması adına iklim alt
çalışma grubunun canladrılması ve tekrar gruba atılması talep
edildi.

Kadın Meclisimiz, Barutçu Tekstil'de Öz İplik-İş Sendikası'na
üye oldukları için işten çıkarılan çalışan 9 kadın işçiye destek
oldu. Kadın emekçiler, fabrika önünde sürdürdükleri
direnişlerinin 83. gününde basın açıklaması yaptı. Kadın Meclisi
Başkanımız Serpil Altun, kadın emekçilerin her daim yanlarında
olduklarını belirtti ve 18 Ocak’ta yapacakları meclis toplantısına
kadın emekçileri davet etti. 
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Emekliler Meclisimiz ocak ayı toplantısını gerçekleştirdi.
Nilüfer Kent Konseyi Salonu’nda yapılan toplantıda Başkan
Yeşim Erkmenuğur, aralık ayındaki etkinlikleri gönüllülerimize
aktardı ve kitap atölyesi faaliyetleri değerlendirildi. Ardından
Gençlik Meclisi Eş Başkanımız Tuba Can, internet bankacılığı
ve dijital dolandırıcılıkta alınacak önlemlerle ilgili bilgi
aktarımında bulundu. Toplantının ardından gönüllülerimiz,
emeklilere yapılan zammı protesto etti. Emekliler Meclisi
Başkanımız Yeşim Erkmenuğur; “TÜİK’in açıkladığı enflasyon
oranıyla, emeklilere yapılan zam arasında uçurum bulunuyor.
Açıklanan enflasyon oranının gerçeği yansıtmadığını da
düşünürsek, bu uçurum daha da artıyor. Yıllarca devletimiz
için emek verip, çalışıp, vergisini eksiksiz ödeyen emekliler
olarak, insanca yaşamak istiyoruz. Yetkilileri bize layık
gördükleri maaşlarla en azından bir ay yaşamaya davet
ediyoruz” açıklamasında bulundu.

Toplantı gündemi;
1. Aralık ayı faaliyetlerinin anlatımmı. 
2. Yürüyüş grubu etkinliği 
3. Kitap Atölyesi faaliyetleri. 
4. Yeni gönüllülerimizin tanıtımı.

Toplantı Kararları;
1. Şubat ayı toplantı tarihimiz 8 Şubat Çarşamaba 
2. Yürüyüş grubu Ocak veya Şubat ayında yeni güzergah
olarak Cumalıkızık metro istasyonundan köyün içine 6-7
km'lik yolu önerdi. 
3. Kültür-sanat grubu 26 Ocak Perşembe günü A.V.P.
tiyatrosundaki Meraki adlı oyuna bilet alımı hakkında bilgi
verdi. 
4. 19 Ocak Tema Vakfı'nın Konak kültür merkezinin yanındaki
Hayrettin Karaca parkının açılışına katılım kararı verildi. 
5. Kitap Atölyesi için çalışmalara devam edilecek. 
6. Park projesi için başkan yardımcısı Remzi Çınar ve Park
Bahçeler Müdürü Sema Tokgöz ziyaret edilecek. 
7. Köy okulları ziyareti için Çepi köyü ziyaret edilecek.
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Gençl�k Mecl�s�m�z
yılın �lk toplantısını yaptı

Emekl�ler Mecl�s�m�z
Emekl� maaşı zammına tepk� gösterd�

Kadın Mecl�s�m�z
İşten çıkarılan 9 kadın �şç�ye destek oldu

https://www.instagram.com/p/CnEyVElIExF/
https://www.instagram.com/p/Cm_rJZbtWci/
https://www.instagram.com/p/Cm_rJZbtWci/
https://www.instagram.com/p/Cm_rJZbtWci/
https://www.instagram.com/p/CnEyVElIExF/
https://www.instagram.com/p/Cm_rJZbtWci/
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Kadın Meclisi Kültür Sanat ve Eğitim Çalışma Grubu’nın
organize ettiği eğitimler devam ediyor. Buluşmada
Pervin Katana ‘Paramı Yönetebiliyorum’ eğitimi verdi.
Katılımcı bir anlayışla geçen eğitimde Pervin Katana
gönüllülerimizden gelen soruları da cevapladı. Kadın
Meclisi Başkanımız Serpil Altun, Pervin Katana’ya verdiği
değerli bilgiler için teşekkür etti.

Emekliler Meclisimiz, Nilüfer Belediyesi Başkan
Yardımcısı Remzi Çınar ve Engün Yener’i ziyaret etti.
Görüşmede Barış Mahallesi’nde yapılacak Emekliler
Parkı ile ilgili konuşuldu ve fikir alışverişinde bulunuldu.

Toplantı gündemi; 
1. Sömestr'da yapılması planlanan etkinliklerin
ayrıntılarının konuşulması. 
2. Bahar döneminde yapılabilecek etkinliklerin tartışılması.

Toplantı Kararları;
1. Gelecek dönemde yapılacak etkinliklerin çevremizdeki
çocuklara duyurulmasına özen gösterilmesi. 
2. Hayvan haklarına yönelik etkinliklerin bahar döneminde
planlanması.
3. Gelecek toplantının gündemlerinden birinin çocuk
haklarına dair yeni etkinliklerin planlanmasına ayrılması.

Nilüfer Kent Konseyi Yürütme Kurulu, kolaylaştırıcıların
da katıldığı toplantıda bir araya geldi. Hayata geçen ve
geçecek çalışmalar ile ilgili fikir alışverişinin ardından,
Prof. Dr. Gül Sayan Atanur yürütücülüğünde kenti
algılamak ve analiz etmek amacıyla mekan standardı
çalışmasına geçildi. Çalışmada 14 başlık üzerinden,
Nilüfer analizi yapıldı.

Nilüfer Kent Konseyi Melih Elal Okuma Grubu Uzm. Psikolojik
Danışman Gönül Hazneci ile Logoterapi Atölyesi
gerçekleştirdi. Katılımcılar, insanın anlam arayışı,
“Kahramanın Yolculuğu” C.Chapbell adımlarıyla
yaşantılarındaki aydınlık ve gölge yanlarını fark etme deneyimi
yaşadı. Melih Elal Okuma Grubu Başkanı Selma Çubukçu,
Hazneci’ye verdiği değerli bilgiler için teşekkür etti.

Nilüfer Kent Konseyi Başkanı Neslihan Binbaş, Genel
Sekreteri Emre Karagöz ve Emekliler Meclisi Başkanı Yeşim
Erkmenuğur, Nilüfer Kaymakamı Dr. Mustafa Özarslan’ı
ziyaret etti. Yapılan ve planlanan çalışmalar hakkında
bilgilendirmenin yapıldığı görüşmede, Binbaş, Karagöz ve
Erkmenuğur, Özarslan'ı Nilüfer Kent Konseyi 23. Olağan
Genel Kurulu'na davet etti
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Kadın Mecl�s�m�z
'Paramı Yöneteb�l�yorum' eğ�t�m�nde buluştu

Mel�h Elal Okuma Grubumuz
Logoterap� Atölyes� gerçekleşt�rd�

N�lüfer Kaymakamını
z�yaret ett�k

Emekl�ler Mecl�s�m�z
Çınar ve Yener'� z�yaret ett�

Çocuk Mecl�s�m�z
sömestr planını yaptı

Yürütme Kurulumuz
14 başlık üzer�nden N�lüfer anal�z� yaptı

https://www.instagram.com/p/CnO_sYYtiON/
https://www.instagram.com/p/CnQ7lyHt0xb/
https://www.instagram.com/p/CnmItL2Na0i/
https://www.instagram.com/p/Cnls6ybNsJs/
https://www.instagram.com/p/CnXCPyiNvP2/
https://www.instagram.com/p/CnO_sYYtiON/
https://www.instagram.com/p/Cnls6ybNsJs/
https://www.instagram.com/p/CnXCPyiNvP2/
https://www.instagram.com/p/CnQ7lyHt0xb/
https://www.instagram.com/p/CnmItL2Na0i/
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Nilüfer Kent Konseyi Hayvan Hakları Çalışma
Grubumuz; Unçukuru, Maksempınar, Kayapa ve
Hasanağa Mahalleleri'nde can dostlarımızı ziyaret etti ve
besleme yaptı. Bu haftaki beslemeye Nilüfer Kent
Konseyi Başkanımız Neslihan Binbaş da katıldı. Binbaş,
“Her hafta büyük emek vererek kırsaldaki can
dostlarımıza dokunan Meral Köse, Sibel Muştucu ve
daha birçok gönüllülerimize verdikleri emek için
teşekkür ediyoruz. Bu hafta ben de arkadaşlarımıza
katılarak can dostlarımızla yan yana olmak, onlara
dokunmak, sevgiyi paylaşmak istedim” dedi. 

Nilüfer Kent Konseyi Sevgi ve Kardeşlik Korosu, izleyiciyle
buluştu. Uğur Mumcu Sahnesi’nde gerçekleşen ‘Şarkılarla
Yeni Yıla Merhaba Konseri’nde 22 eser seslendiren koro,
şef Mehmet Can önderliğinde salonu dolduranlara keyifli
anlar yaşattı. 

Nilüfer Kent Konseyi
Başkanımız Neslihan Binbaş
ve Kolaylaştırıcımız Pınar
Eren, Çocuk Meclisi Başkanı
Özlem Yılmaz’ın okuduğu
Cavit Çağlar Ortaokulu’nu
ziyaret etti. Okul Müdürü
Köksal Bülbül ile yapılan
görüşmede, gelecekte ortak
yapılması planlanan projeler
üzerine görüş alışverişinde
bulunuldu. 

Nilüfer Kent Konseyi Başkanımız Neslihan Binbaş, Genel
Sekreterimiz Emre Karagöz ve Nilüfer Belediyesi Meclis
Üyesi Rasih Konca da konseri izledi ve son iki esere
sahnede eşlik etti

Bisiklet grubumuz 2023 planlamalarını yapmaya devam
ediyor. Bu sene sizleri doğa turları, şehir içi turlar,
kamplı etkinlikler, bisiklet akademisi, teorik eğitimler
gibi daha bir çok çalışmanın yapılacağı dopdolu bir yıl
bekliyor.

Melih Elal Okuma Grubumuz Nilüfer Kent Konseyi’nde
gerçekleştirdiği toplantıda bir araya geldi. Gönüllülerimizin
konuğu ‘Bir Yerden Kırılır’ adlı kitabın yazarı Nurhan
Şahinkaya’ydı. Şahinkaya’nın yazın hayatı ve kitabı üzerine
yapılan sohbetin ardından Melih Elal Okuma Grubu Başkanımız
Selma Çubukçu, yazara teşekkür etti. Gönüllülerimiz ayrıca
gelecek ayın kitabını da seçti. Melih Elal Okuma Grubu Annie
Ernaux’nun Seneler adlı kitabını okuyacak ve tartışıp,
yorumlayacak

Kadın Meclisimiz ocak ayı toplantısını Karaman Dernekler
Yerleşkesi’nde gerçekleştirdi. Kadın Meclisi Başkanımız Serpil
Altun’un konuşması ve gündemi değerlendirmesiyle başlayan
toplantıya Barutçu Tekstil'de Öz İplik-İş Sendikası'na üye
oldukları için işten çıkarılan kadın işçiler de katıldı. Serpil
Altun, kadın emekçilerin her daim yanlarında olduklarını
belirtti. Ardından ‘Kadın Kadına Söyleşiler’ etkinliğine geçildi.
Barış Mahallesi Kadın Derneği Başkanı Funda Güleçgil,
Fethiye Mahallesi Kadın Derneği Başkanı Nazife Aka, 23 Nisan
Mahalle Muhtarı Sevda Bayraktar ve Üçevler Mahalle Muhtarı
Sibel Uzun, gönüllülerimize yaşadıkları deneyimleri aktardı.
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Sevg� ve Kardeşl�k Koromuz
şarkılarla yen� yıla 'merhaba' ded�

Kadın Mecl�s�m�z
'Kadın Kadına Söyleş�ler'de buluştu

Can dostlarımızın
y�ne yanındaydık

Nesl�han B�nbaş'tan 
Cav�t Çağlar Ortaokulu'na z�yaret

B�s�klet Grubumuz
2023 planlamasını yaptı

Mel�h Elal Okuma Grubumuz
Nurhan Şah�nkaya'yı konuk ett�

https://www.instagram.com/p/CnoYK9OoakM/
https://www.instagram.com/p/CnoYK9OoakM/
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https://www.instagram.com/p/CnoPWq1IfPa/
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